
Mreža dneva Zemlje je kampanjo 
Zelena mesta začela lani jeseni s ci-
ljem pospešiti prehod mest v čistejšo, 
bolj zdravo in gospodarsko uspešnej-
šo prihodnost z izboljšavami v učin-
kovitosti in investicijami v obnovljive 
tehnologije. Slovenska akademija 
znanosti in umetnosti, ministrstvo 
za kmetijstvo in okolje in Alumni 
klub geografov Univerze v Ljubljani 
pripravljajo okroglo mizo z naslo-
vom Evropske regionalne strategije 
in Slovenija. V Mariboru bodo pote-
kale prireditve Zaploskajmo Zemlji, 
izvedena bo tudi konferenca E-mo-
bilnost: Poslovna priložnost za Slo-
venijo. V Ljubljani pa predstavitev o 
podnebnih spremembah organizira 
Agencija RS za okolje v sodelovanju z 
nevladnimi organizacijami. Minister 
za kmetijstvo in okolje Dejan Židan 
v sporočilu za javnost ob dnevu Ze-
mlje izpostavlja, da je pri naporih za 
zeleno prihodnost pomembno vsako 
ravnanje posameznika: »Vsak dan po-
sebej odločamo o transportu, ki ga iz-
beremo. O hrani, ki je iz bližine ali pa 
tudi ne. O vrsti in trošenju energije, 
ki jo uporabljamo.«
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Slovenija � 22. april – dan Zemlje

Letos v luči zelenih mest
Svetovni dan Zemlje, ki ga obeležujemo danes, 22. aprila, bo letos potekal v luči kampanje Zelena mesta, ki jo vodi organizacija Mreža 
dneva Zemlje (Earth day network). 
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Gimnazije polne, kmetijstvo 
mladih ne zanima
Podravje � Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport je pred 
dnevi objavilo stanje prijav za vpis v programe nižjega in srednjega 
poklicnega, srednjega strokovnega oz. tehniškega izobraževanja 
ter gimnazij. Glede na trenutne podatke izredno nizko število prijav 
beležijo v ptujski biotehniški šoli. Vprašljivo je še vedno oblikovanje 
oddelka predšolske vzgoje v Gimnaziji Ormož. 

� Stran 2 in 3

Dolgovi velikih rib na 
slabo banko; in kaj potem
Podravje � V vrtoglavo dolgih seznamih pod-
jetij, ki so neplačane kredite prenesla na t. i. 
slabo banko, je tudi veliko tistih z našega ob-
močja. Na vrhu je ormoški gradbinec Holermo-
us. Terjatev do NLB v višini več kot 8 milijonov 
evrov se je prenesla na slabo banko. Na se-
znamih se pojavljajo podjetje Hosting, d. o. o., 
ki upravlja hotel Mitra, pa Gradis Gradnje Ptuj 
v stečaju itd.

� Stran 5
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Šport
Nogomet � Prilo-
žnosti gredo v poza-
bo, štejejo goli ...

� Stran 11

Tenis � 
Zgodovinski uspeh 
ptujskega tenisa - 
na dveh vrhovih

� Stran 13

Politika
Sp. Podravje � 
Lažje je šlo z dre-
kom kot s to šolo 

� Stran 7
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Število prijav v programe 
srednješolskega izobraževa-
nja je na območju spodnje-
podravske regije po večini 
nižje od števila razpisanih 
mest. Več prijav, kot je bilo 
razpisanih mest, je na progra-
mih Tehnik mehatronike na 
Elektro in računalniški šoli 
Ptuj, Avtoserviser in Strojni 
tehnik na Strojni šoli Ptuj ter 
na programu splošne gimna-
zije v Srednji šoli Slovenska 
Bistrica.

Na Biotehniški 
šoli le 32 prijav za 
150 prostih mest

Na Biotehniški šoli Ptuj je 
razpisanih 150 mest, prijav za 
vpis so prejeli samo 32. Vpi-
sna mesta so razmeščena v 

šest programov, kar pomeni, 
da bi lahko razmestili šest od-
delkov (razredov). Glede na 
število prijavljenih v vse pro-
grame (32) je kandidatov za 
vpis v prvi letnik zgolj za en 
»močen« oddelek – od šestih 
razpisanih. Za komentar smo 
zaprosili ravnatelja Vladimirja 
Korošca. »Ob prvem vpisnem 
roku smo res zabeležili neko-
liko manjši vpis v primerjavi s 
predhodnimi leti. Na podlagi 
večletnih izkušenj predvi-
devamo, da se bo do začetka 
novega šolskega leta vpisalo 
še nekaj dijakov. Doslej smo 
oblikovali kombinirane od-
delke, kar nameravamo tudi v 
novem šolskem letu. V načrtu 
je možna razmestitev enega 
oddelka srednjega strokovne-
ga izobraževanja (združeno 
kmetijsko-podjetniški tehnik 

Slovenija, Podravje � Prijave za vpis v srednje šole

Gimnazije polne, kmetijstvo mlad
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport je pred dnevi objavilo stanje prijav za vpis v programe nižjega in srednjega poklicnega, 
Glede na trenutne podatke izredno nizko število prijav beležijo v ptujski biotehniški šoli. Vprašljivo je še vedno oblikovanje oddelka 

Kaj pa vaš ogljični odtis?
Čeprav me zaradi ogabnega početja 

skorumpirane politične »elite«, ki je iz-
gubila stik z realnostjo in nam vsiljuje 
neko utopično demokracijo, jezik moč-
no srbi, želim opozoriti na še hujše, ži-
vljenjsko pomembne nevarnosti, ki pre-

tijo človeštvu in našemu zelenemu planetu zaradi nepre-
mišljenih početij nas vseh. Mnogi se sicer zavedamo, da 
si z ekološko spornimi ravnanji žagamo vejo, na kateri 
sedimo, a kaj, ko eno govorimo, drugo pa delamo.

Pred današnjim dnevom Zemlje so se zbudili vsaj 
okoljsko osveščeni Slovenci. Okoljski minister v poslani-
ci ob dnevu Zemlje poudarja, da je pri naporih za zele-
no prihodnost pomembno vsako ravnanje posamezni-
ka, saj se vsak dan posebej odločamo o transportu, ki 
ga izberemo, o hrani, ki je lahko iz bližine ali ne, o vrsti 
in trošenju energije, ki jo uporabljamo itd. In vsak od 
nas lahko naredi korak naprej pri zmanjševanju ogljič-
nega odtisa. Izraz je sicer novost v našem besednjaku, 
gre pa za kazalnik, ki se uporablja za ponazoritev ko-
ličine emisij CO2 in drugih toplogrednih plinov, ki jih 
posredno ali neposredno povzročamo posamezniki, 
organizacija, izdelek, storitev ali druga aktivnost v ne-
kem časovnem obdobju. Prav izračun ogljičnega odtisa 
in identifikacija ukrepov za zmanjšanje izpustov to-
plogrednih plinov so namreč ključnega pomena za do-
ločanje odgovornosti posameznikov ter organizacij za 
načrtovanje in izvajanje podnebnih ukrepov. Na osnovi 
ogljičnega odtisa je možno optimizirati delovanje in po-
sledično zmanjšati tudi stroške. Ker večina izpustov na-
staja zaradi izgorevanja fosilnih goriv, vsako zmanjša-
nje izpustov zagotavlja tudi zmanjšanje stroškov. Če se 
bodo uresničile napovedi o rasti cen energentov do leta 
2020, so prihranki na tem področju še kako pomemb-
ni, upoštevanje rezultatov izračunov pri sprejemanju 
poslovnih odločitev pa zmanjšuje tudi poslovno tvega-
nje, saj izpusti ogljika postajo tudi pomemben finančni 
vidik. V okviru Konvencije o podnebnih spremembah 
in usmeritev mednarodnih organizacij že uveljavljajo 
enotne standarde za izračunavanje ogljičnega odtisa 
in zmanjšanje izpustov. Osnova vsega so ekologija, ži-
vljenjska etika in trajnostni razvoj. V bistvu torej ne gre 
za nobeno novost, dejstvo je le, da se moramo čim prej 
odločiti za pravo pot in se odzvati, sicer bo obstoj naših 
zanamcev zelo vprašljiv. A brez posluha do narave za-
gotovo ne bo šlo.

Martin Ozmec

Uvodnik

in okoljevarstveni tehnik), 
enega oddelka srednjega po-
klicnega izobraževanja (zdru-
ženo cvetličar in gospodar na 
podeželju) ter enega oddelka 
oziroma skupine nižjega po-
klicnega izobraževanja (zdru-
ženo pomočnik v biotehniki 
in pomočnik v tehnoloških 
procesih). Poleg navedenih 
oddelkov bomo oblikovali en 
oddelek poklicnega tehniške-
ga izobraževanja (združeno 
hortikulturni tehnik in kme-
tijsko-podjetniški tehnik), v 
katerega se bodo vpisali dija-
ki, ki so končali triletno po-
klicno šolo,« je povedal ravna-
telj Korošec. Vprašanje, kako 
se bodo oblikovali oddelki na 
ptujski biotehniški šoli, smo 
zastavili tudi MIZŠ. Tam so 
sicer pojasnili, da bi se glede 
na število prijav na prvi vpis 

lahko v prvem letniku obliko-
vale skupine, ki bi se nadalje 
združile v oddelke. Koliko se 
bo iz skupin formiralo oddel-
kov, za zdaj ni mogoče jasno 
napovedati. 

Računajo na 
»izjemo«

Čeprav je načeloma krite-
rij za oblikovanje oddelka 16 
vpisanih dijakov, obstajajo 
tudi izjeme. »Kot vsako leto 
bomo tudi letos pripravili 
merila, na podlagi katerih 
bomo oblikovali sklep o spre-
membi soglasja k obsegu vpi-
sa v srednje šole za šolsko leto 
2014/15. Pri odločanju bomo 
upoštevali število razmešče-
nih izobraževalnih progra-
mov na posamezni šoli, izka-

zane potrebe gospodarstva 
po posameznih poklicih (de-
ficitarnost poklica), možnost 
ustreznega prenosa prijav, 
število izvajalk (šol) posame-
znega izobraževalnega pro-
grama in število prijavljenih,« 
so za Štajerski tednik poveda-
li na MIZŠ ter o konkretnem 
primeru Biotehniške šole 
Ptuj zapisali: »Šola bo progra-
ma Cvetličar in Gospodar na 
podeželju kombinirala v sku-
pino, ki bo skupaj štela 12 di-
jakov. To sicer ne bo oddelek, 
pač pa skupina, ker ima manj 
kot 16 dijakov. Programa 
Kmetijsko-podjetniški tehnik 
in Okoljevarstveni tehnik bo 
šola kombinirala v skupino, 
ki bo skupaj štela 15 dijakov. 
Programa Vrtnar šola verje-
tno letos ne bo izvajala.« 

Največ zanimanja za kmetijstvo 
na Gorenjskem in Goriškem

Ob dejstvu, da se ptujska biotehniška šola sooča z nizkim številom prijav za vpis, smo po-
brskali med podatki o prijavah na podobne ali enake izobraževalne programe drugje po Slo-
veniji. V Pomurju, podobno kot na Ptuju, prevelikega interesa za vpis v programe biotehniške-
ga izobraževanja ni, kar je sicer presenetljivo, saj Podravje in Pomurje v slovenskem merilu 
veljata za dve izrazito kmetijski območji. Kmetijska šola Grm – biotehniška gimnazija Novo 
mesto v primerjavi s Ptujem in Mursko Soboto beleži nekoliko boljše število prijav. Prav tako 
je dokaj solidno število prijav na Biotehniški šoli Maribor. Tam med programi glede na interes 
kandidatov za vpis zelo izstopa program Veterinarski tehnik. Razpisanih mest je 56, prijav za 
vpis je v prvem krogu prispelo 98. Veliko zanimanje za vpis na program Veterinarski tehnik 
je tudi v Ljubljani. Na 56 razpisanih mest se je prijavilo 117 kandidatov. Je pa dejstvo, da je 
presežek števila prijav nad številom razpisanih mest tako visok zaradi majhnega števila šol, ki 
v Sloveniji ta program izvajajo.

Višje število prijav za vpis v prvi letnik programov kmetijskih in biotehniških smeri v primer-
javi s Ptujem in Mursko Soboto beležita Biotehniški center Naklo in Biotehniška šola Nova 
Gorica. Kar je tudi presenetljiv podatek, saj, denimo, Pomurje in Podravje v primerjavi z gorenj-
sko in goriško regijo veljata za kmetijsko intenzivnejši območji. Zelo nizko število prijav za vpis 
beležijo tudi vsi programi Šole za hortikulturo v Celju: Aranžer, Hortikultura, Cvetličar, Vrtnar. 
Sklenemo lahko, da med mladimi ni pretiranega zanimanja za vpis na biotehniške, vrtnarske, 
cvetličarske ali kmetijske programe srednješolskega izobraževanja. Ta podatek pa ne sovpada 
z usmeritvami Slovenije, ki po prizadevanjih kmetijskega ministra Dejana Židana stremi k višji 
prehranski samooskrbi, predvsem na področju pridelave vrtnin. 

Foto: Mojca Zemljarič

Na papirju interes 
za kmetijstvo je, 
a v praksi izumira

Ob robu poraznih podat-
kov o vpisu je Korošec za naš 
časopis kritično pripomnil: 
»Vpis v poklicne in nekatere 
srednje strokovne programe 
kaže na popolno gospodar-
sko pasivnost naše regije, na 
pomanjkanje inovativnosti, 
znanja in povezanosti v politi-
ki, gospodarstvu in stroki. Žal 
še vedno ne znamo poslov-
nih in gospodarskih uspehov 
graditi na lokalnih razvojnih 
dejavnikih, kjer imajo kmetij-
stvo, podeželje, okoljevarstvo 
in turizem pomembno mesto. 
V šoli si prizadevamo, da bi 
dijaki kmetijstvo sprejeli kot 
podjetniško priložnost, zato 
uvajamo v kurikulum vsebine 
podjetništva in različne do-
polnilne dejavnosti od turiz-
ma, predelave pridelkov do 
storitvenih dejavnosti.«

V Ormožu en 
»čisti« in en 
kombinirani 
oddelek?

Od lanske jeseni smo veliko 
poročali o problematiki na-
daljnjega obstoja Gimnazije 



Ormož. Po tem, ko je Občina 
Ormož lani konec leta zavo-
du za samostojno preživetje 
zagotovila zadostno finančno 
injekcijo, se je v začetku tega 
leta nestrpno pričakovalo šte-
vilo razpisanih vpisnih mest. 
MIZŠ se je odločilo, da posku-
si s tremi oddelki. Razpisali so 
dva oddelka splošne gimnazi-
je in en oddelek predšolske 
vzgoje. Na prvem vpisu je pri-
javnice za šolanje v programu 
Splošne gimnazije oddalo 26 
kandidatov (od 56 razpisanih 
mest), prijavnice za program 
Predšolska vzgoja pa 11 kan-
didatov (od 28 razpisanih 
mest). »Če bo na programu 
Splošne gimnazije ostala šte-
vilka enaka, se bo oblikoval 
en oddelek. Na primeru pro-

grama Predšolska vzgoja 11 
prijav pomeni eno skupino,« 
so pojasnili na MIZŠ. Eventual-
no bi lahko Gimnazija Ormož 
programa splošne gimnazije 
in predšolske vzgoje kombi-
nirala ter s tem zagotovila dva 
oddelka. Ravnateljica Blanka 
Erhartič je optimistična in 
pričakuje, da se bo za šolanje 
na njihovi ustanovi v novem 
šolskem letu odločilo še nekaj 
kandidatov. Potencialne dija-
ke vidi tudi čez mejo: »Za novi 
program Predšolska vzgoja je 
pokazalo zanimanje tudi ne-
kaj učencev zaključnih razre-
dov obmejnih osnovnih šol 
iz Republike Hrvaške, ki svo-
je morebitne namere za vpis 
še niso poslali, k čemur jih 
bomo spodbudili v naslednjih 

tednih. Z namerami za vpis v 
program Splošna gimnazija pa 
smo tudi zadovoljni.«

Do petka še 
možen prenos 
prijav

Do petka, 25. aprila, je med 
srednjimi šolami ali programi 
možen prenos prijav. Prenese-
ne prijavnice bodo šole spre-
jemale do navedenega datu-
ma ne glede na število prijav, 
ki jih že imajo. MIZŠ kandida-
tom svetuje, da se o prenosu 
prijavnice predhodno teme-
ljito posvetujejo predvsem s 
starši in svetovalnimi delavci 
na svojih osnovnih šolah.

Mojca Zemljarič
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ih ne zanima
srednjega strokovnega oz. tehniškega izobraževanja ter gimnazij.vv
predšolske vzgoje v Gimnaziji Ormož. 

Foto: Črtomir Goznik

Po prvih rezultatih je število prijav porazno za ptujsko biotehniško šolo. (Fotografija je simbolična).

Gimnazija Ptuj Predvideno št. mest Število prijav
Gimnazija – splošni oddelek 112 102
Gimnazija – športni oddelek 18 13

Gimnazija Ormož Predvideno št. mest Število prijav
Gimnazija – splošni oddelek 56 26
Predšolska vzgoja 28 11

Gimnazija Ljutomer Predvideno št. mest Število prijav
Gimnazija 112 90
Predšolska vzgoja 56 34

Biotehniška šola Ptuj Predvideno št. mest Število prijav
Cvetličar 26 6
Gospodar na podeželju 26 6
Kmet.-podjetniški tehnik 28 8
Okoljevarstveni tehnik 28 7
Pomočnik v bioteh. in oskrbi 16 4
Vrtnar 26 1

Ekonomska šola Ptuj Predvideno št. mest Število prijav
Aranžerski tehnik 28 11
Ekonomski tehnik 56 36
Prodajalec 26 7

Elektro in rač. šola Ptuj Predvideno št. mest Število prijav
Elektrikar 26 15
Elektrotehnik 28 17
Mehatronik operater 26 8
Tehnik mehatronike 28 33
Tehnik računalništva 56 49

Strojna šola Ptuj Predvideno št. mest Število prijav
Avtokaroserist 26 9
Avtoserviser 26 27
Inštalater strojnih inštalacij 26 8
Oblikovalec kovin – orodjar 26 13
Pomočnik v tehnol. procesih 16 3
Strojni tehnik 28 32

Srednja šola Slov. Bistrica Predvideno št. mest Število prijav
Ekonomski tehnik 56 11
Gimnazija 56 60
Prodajalec 26 7

Iz podatkov v tabelah je razvidno, da bo kombiniranje skupin in oddelkov potrebno skoraj v 
vseh srednješolskih izobraževalnih zavodih na območju Spodnjega Podravja, razen nekaterih 
redkih izjem. Gimnazija Ptuj bo lahko razmestila vseh pet razpisanih oddelkov. Nekaj težav s 
kombiniranjem oddelkov bodo imeli v Ekonomski šoli Ptuj. Na Elektro in računalniški šoli Ptuj 
večjih težav s kombiniranjem oddelkov ne bodo imeli. »Polovično« zadovoljivo je število prijav 
v Strojni šoli Ptuj. Podatke o prijavah za vpis na Biotehniško šolo Ptuj in Gimnazijo Ormož smo 
podrobno razčlenili v članku – v osrednjem delu teksta.

Zidarjev ne bo več?
S prijavami na območju celotne države so dobro zapolnjena mesta na srednješolskih progra-

mih Avtoserviser, Strojni tehnik, Računalniški tehnik, Mehatronik. Kar nekaj je tudi zanimanja 
za poklica mizar in lesarski tehnik. Pri poklicih frizer, medijski tehnik, zobotehnik, zdravstvena 
nega in kozmetični tehnik je skoraj na vseh šolah, kjer naštete programe izvajajo, število prija-
vljenih višje od števila razpisanih mest. 

Skrb vzbujajoč pa je podatek o številu za vpis prijavljenih tesarjev in zidarjev na mariborski 
gradbeni šoli, ki je edina te vrste v celotni podravski regiji. Za program Tesar je šola prejela 
tri, za program Zidar pa dve prijavi za vpis. Po vsej Sloveniji je relativno malo vpisanih tudi na 
program Prodajalec, programi ekonomske smeri so ponekod bolj, ponekod manj zasedeni. 
Število prijav na gimnazije je načeloma povsod dobro. Na tistih, ki veljajo za prestižnejše, je 
zanimanje za vpis večje.

Foto: Črtomir Goznik
Slovenska Bistrica: za programa 
Ekonomski tehnik in Trgovec se je 
odločilo najmanj osnovnošolcev doslej

Srednja šola Slovenska Bistrica (SŠSB) je po prvih prijavah za vpis letos uspela napol-
niti samo razpisana mesta za gimnazijski program. Za program Ekonomski tehnik sta bila 
razpisana dva oddelka, prijav za zdaj ni niti za en oddelek. Jih je samo 11 od skupno 56 
razpisanih. Prijav na program Prodajalec je samo sedem od skupno 26 razpisanih mest. »V 
programa Ekonomski tehnik in Prodajalec je za šolsko leto 2014/15 prispelo najmanj prijav 
doslej. To sta izobraževalna programa, za katera je izobraževalni interes zadnja leta močno in 
najbolj upadel povsod po Sloveniji,« je ocenila dolgoletna ravnateljica SŠSB Iva Pučnik. »Upa-
mo in verjamemo, da se bo ta trend postopoma obrnil navzgor, kar se že letos na nekaterih 
šolah potrjuje. Poklic trgovec je še vedno najpogosteje razpisano delovno mesto v Podravju, 
tudi pogoji dela so dobri,« je dejala Pučnikova. 

Mojca Vtič
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Čeprav je župan občine 
Markovci Milan Gabrovec 
eden najmlajših v Podravju, 
ne skriva zadovoljstva, saj 
praznujejo s ponosom: »Kljub 
težkim časom nam je uspelo 
realizirati večino zastavljenih 
investicij. Ker se letos konču-
je moj prvi mandat županova-
nja, je pomembno, da sem s 
pomočjo občinske uprave in 
večine svetnikov uspel reali-
zirati skoraj vse projekte, ki 
sem si jih zastavil v volilnem 
programu. Razen izgradnje 

doma upokojencev, ki pa ga 
lahko še vedno zgradimo, saj 
bo za to še dovolj možnosti. 
Zame je najpomembneje, da 
smo končno uspeli zgraditi 
nov otroški vrtec, ki je na-
ložba za več generacij, glede 
na prostorske zmogljivosti, 
opremo ter predvsem niz-
ko energijsko učinkovitost 
pa je edini in vzorčni vrtec 
v državi. Celotna investicija 
nas je z ureditvijo okolice vrt-
ca veljala okoli 2,2 milijona 
evrov.« Veliko pa so zgradili 

tudi po posameznih vaseh: 
»V Prvencih smo zgradili nov 
ribiški dom, ki bo veljal le 
okoli 60.000 evrov, saj so vanj 
veliko dela vložili tudi ribiči 
in vaščani. V Sobetincih smo 
kljub štirikratni ponovitvi 
razpisa uspeli zgraditi nov va-
ško-gasilski dom; investicija z 
DDV bo veljala okoli 600.000 
evrov. Opravljen je bil že teh-
nični prevzem objekta, a ker 
nam je nekaj denarja zmanj-
kalo, sem poskušal prepričati 
svetnike, da bi za dokončanje 

namenili še 45.000 evrov, a 
po zadnjem usklajevanju to 
žal ni bilo mogoče.«

Eden največjih in tudi naj-
dražjih objektov v tej obči-
ni pa je po mnenju župana 
zagotovo izgradnja kanali-
zacijskega sistema, ki jih bo 
veljala dobra 2,5 milijona 
evrov: »Primarno kanalizacijo 
trenutno gradimo v Bukovcih 
in Stojncih, čakamo pa še na 
razpis za kanalizacijo v Novi 
vasi, s čimer bi v celoti kon-
čali izgradnjo kanalizacijske-
ga sistema v naši občini. Do 
sedaj smo položili že več kot 
80 odstotkov ali blizu 7.000 
m primarnih kanalizacijskih 

vodov, v načrtu pa imamo še 
izgradnjo individualnih pri-
ključkov na parcelo vsakega 
uporabnika,« zatrjuje župan 
Gabrovec.

Poleg tega so zadnje leto 
opravili tudi več manjših 
investicij, urejajo pločnike, 
dostope za invalide, zgradili, 
uredili in asfaltirali pa so tudi 
precej kolesarskih stez. Letos 
pa so uredili tudi mansardo 
v občinski zgradbi v Markov-
cih, v kateri so uredili etno-
grafsko-etnološki muzej: »S 
tem projektom smo se uspe-
šno prijavili na razpisa za ne-
povratna sredstva in od Agen-
cije za kmetijske trge in ra-
zvoj pridobili 107.507 evrov. 
Da smo z gradnjo dvigala ob 
občinski stavbi postali tudi 
prijaznejši do starejših in gi-
balno oviranih oseb, pa smo 
pridobili še dobrih 72.600 
evrov po 23. členu ZOF, sicer 
pa je celotna investicija ve-
ljala okoli 316.000 evrov. Do-
končali smo tudi energetsko 

sanacijo osnovne šole Mar-
kovci, ki je z DDV veljala ne-
kaj čez 900.000 evrov, vendar 
nam je uspelo, da smo kar 85 
% potrebnih sredstev prido-
bili. Na šoli smo zamenjali vsa 
okna, vhodna in druga vrata, 
radiatorje, uredili novo kuril-
nico z ogrevanjem na pelete, 
obnovili pa smo tudi fasado, 
tako da je šola lepša tudi od 
zunaj. V celoti pa smo uredili 
tudi tretjo fazo obrtne cone 
Novi jork, v kateri so prodane 
vse razpoložljive parcele.«

Osrednja slovesnost ob 15. 
prazniku občine Markovci 
bo v petek, 25. aprila, ob 17. 
30 v večnamenski dvorani v 
Markovcih. Župan zaključuje: 
»To je praznik vseh nas, vseh 
občank in občanov, zato je 
prav, da se ga udeležimo v 
čim večjem številu. Če znamo 
skupaj delati, je prav, da sku-
paj tudi praznujemo. Iskrene 
čestitke ob prazniku vsem!«

M. Ozmec

Markovci � Peti občinski praznik v znamenju številnih prireditev

»Če skupaj delamo, je prav, da skupaj tudi praznujemo«
V občini Markovci se te dni vrstijo prireditve v počastitev 15. občinskega praznika; dobra priložnost za to, da smo pred petkovo osrednjo in sklepno slovesnostjo k pogovoru po-
vabili župana Milana Gabrovca.

Poljčanski občinski svet je 
na seji ocenil, da predloženi 
program kandidatke in do-
sedanje ravnateljice Francke 
Mravlje s Črešnjevca odraža 
boljšo vizijo nadaljnjega razvo-
ja in vodenja zavoda OŠ Poljča-
ne kot program kandidata Da-
mirja Markovića iz Ljubljane.

Svetniki so v nadaljevanju 
obravnavali tudi zaključni 
račun 2013, ki so ga sprejeli 
s trinajstimi glasovi. »Dva sve-
tnika Milan Kodrič in Tomaž 
Kokot zaključnega računa ni-
sta podprla, vendar posebnih 
razlogov za svoje nestrinjanje 
nista navedla,« je dejal župan 
Stanislav Kovačič.

Na seji je bilo predstavljeno 
tudi poročilo javnega social-
no-varstvenega zavoda Dom 
dr. Jožeta Potrča Poljčane, ki 
na tem območju deluje že 62 
let. Dom vsa leta posluje po-
zitivno, tako je bilo tudi lani, 
presežke prihodkov nad od-
hodki pa vlaga v posodobitve 
objektov in naprav ter v nakup 
osnovnih sredstev in drob-
nega inventarja. »Zasedenost 
Doma je kljub kriznim časom 
zadovoljiva, kar med drugim 
pripomore k dobremu poslo-
vanju,« je ocenila direktorica 
zavoda Iva Soršak. Dom je 
preteklo leto končal s presež-
kom prihodkov nad odhodki 

v višini 30.714 evrov. Skupaj 
znašajo presežki prihodkov 
nad odhodki iz leta 2013 in iz 

preteklih let 423.262 evrov. 
Denar bodo letos namenili za 
investicijo v kuhinjo v Domu 

Poljčane � S seje občinskega sveta

Dom dr. Jožeta Potrča leto končal z dobičkom
15-članski svet Občine Poljčane se je minulo sredo sestal na drugi redni seji v tem letu. Podal je pozitivno mnenje h kandidatki za ravnatelja vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Poljčane Francki Mravlje s Črešnjevca in se med drugim seznanil s poslovnim poročilom javnega zavoda Dom 
dr. Jožeta Potrča Poljčane, ki je tudi lansko leto končal z dobičkom.

Foto: Občina Poljčane

Svetniki so se na zadnji seji seznanili tudi s poslovanjem doma upo-
kojencev, ki kljub nizkim cenam oskrbnine posluje z dobičkom.

Foto: M. Ozmec

Župan občine Markovci Milan 
Gabrovec: »Če znamo skupaj 
delati, je prav, da tudi praznu-
jemo skupaj!«

Poljčane ter za preureditev 
kotlovnice v Domu Poljčane 
(prehod na lesno biomaso). 
S tem nameravajo bistveno 
zmanjšati stroške ogrevanja 
in električne energije. V letu 
2013 so za investicije in drob-
ni inventar porabili 816.842 
evrov, za investicijsko vzdrže-
vanje objektov in opreme pa 
21.756 evrov.

Največji delež 
stroškov so plače

Največji delež v stroških 
Doma pa predstavljajo plače 
zaposlenih. Stroški dela so 

lani za 163 zaposlenih sku-
pno znašali 2.637.372 evrov 
ali 60 % vseh odhodkov. Stro-
ški blaga, materiala in storitev 
so znašali 1.464.402 evrov ali 
33,2 %. Stroški amortizacije so 
znašali 286.528 evrov ali 6,5 % 
vseh odhodkov.

V domu pod Bočem lahko 
biva 230 ljudi in v Slovenski 
Bistrici 124, skupno imajo 
torej 354 mest. Cena osnov-
ne oskrbe je bila od 1. marca 
2012 do konca leta 2013 v 
Domu Poljčane v višini 16,8 
evra za oskrbni dan in je bila 
med nižjimi cenami domov za 
starejše v državi. Se je pa s pr-
vim marcem zvišala na sedaj 
17,48 evra za oskrbni dan. V 
enoti Slovenska Bistrica je bila 
cena z začetkom delovanja, to 
je 1. decembra lani, določena 
na novo in znaša 19,30 evra na 
oskrbni dan, kar predstavlja 
povprečno ceno vseh domov 
za starejše v državi, je ocenila 
direktorica.

Mojca Vtič



Nekoč ponos 
slovenskega 
gospodarstva, 
danes le še pepel

Na vrtoglavo dolgih sezna-
mih prenesenih terjatev, ki 
so javnosti dostopne od prej-
šnjega tedna, je moč najti sko-
raj sleherno slovensko podje-
tje. Veliko je tistih, ki so več 
desetletij predstavljali steber 
slovenskega gospodarstva in 
industrije, a številke kažejo, 
da je od večine le-teh ostalo 
bore malo. Na seznamih so 
tako podjetja, ki so že v ste-
čaju, kot tudi taka, ki kljub 
visokim terjatvam še zmeraj 

poslujejo. Med njimi so Al-
pina, Adria Airways, Mura v 
stečaju, DZS, Elan, Merkur ter 
šopek propadlih gradbincev, 
Cestno podjetje Maribor v 
stečaju, Konstruktor v steča-
ju, Stavbar v stečaju, Vegrad v 
stečaju, MTB v stečaju, SCT v 
stečaju in številni drugi.

Milijarde evrov 
splavale po vodi

Trenutno objavljena in jav-
no dostopna sta dva seznama 
prenesenih terjatev. Na pr-
vem so terjatve prenesene iz 
NLB na slabo banko oziroma 
DUTB, na drugem iz NKBM 
na DUTB. Po višini terjatev 
izstopata mariborski družbi 

Zvon Ena in Zvon Dva, obe v 
stečaju. Iz Nove Ljubljanske 
banke je bilo na slabo banko 
prenesenih približno 200 mi-
lijonov evrov ter več kot 20 
milijonov evrov še iz NKBM. 
Z več kot 95 milijoni iz jima 
sledi podjetje T-2, d. o. o., bli-
zu temu znesku je tudi pod-
jetje Vegrad v stečaju, v vseh 
svojih različicah.

V tem trenutku se sleher-
nemu Slovencu poraja vpra-
šanje, kaj se bo pravzaprav 

zgodilo s terjatvami, ki so bile 
prenesene na slabo banko. 
Jasnega odgovora na to nima 
nihče. Namen slabe banke naj 
bi bil, da bi s prenosom slabih 
kreditov, ki jih podjetja iz raz-
ličnih razlogov ne odplaču-
jejo, razbremenili slovenske 
banke, zmanjšali stroške pro-
računa za sanacijo bank ter 
povrnili zaupanje v slovenski 
bančni sistem. Prevzeta poso-
jila naj bi upravljala in proda-
la na trgu, ko bodo razmere za 
to ugodne. »Tako pridobljena 
sredstva bo povrnila v držav-

ni proračun,« je zapisano na 
spletni strani DUTB. Kako 
bodo to storili, ne ve nihče.

Milijonski zneski 
tudi v naše kraje

Najetih kreditov niso pla-
čevala tudi mnoga podjetja iz 
širšega ptujskega konca. Tudi 
seznam teh podjetij je dokaj 
zajeten. Na vrhu je ormoški 
gradbinec Holermous. Terja-
tev do NLB v višini več kot 8 
milijonov evrov se je prene-
sla na slabo banko. Na obeh 

seznamih se pojavlja podjetje 
Hosting, d. o. o., ki upravlja 
hotel Mitra, pa Gradis Gra-
dnje Ptuj v stečaju, Marjan 
Hvalec, s p., ter Boris Šegula, 
s. p. Sicer pa je bila prenese-
na tudi milijon in pol evrov 
vredna terjatev podjetja Te-
hcenter ter tristo tisočakov 
nižja terjatev družbe Petovia 
avto Ptuj, kar 3,3 milijona 
evrov je prenesenih terjatev 
podjetja Saturn 2. Podatki so 
podrobneje predstavljeni v 
tabelah.

Patricija Kovačec
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Slovenija � Seznam slabih terjatev (končno) dostopen javnosti

Dolgovi velikih rib na slabo banko; in kaj potem
V četrtek, ko je začela veljati novela zakona o dostopu do informacij javnega značaja, je Družba za upravljanje terjatev bank (DUTB) oziroma tako imenovana slaba 
banka objavila seznam prenesenih terjatev iz NKBM in NLB. Po višini prenesenih terjatev izstopata družbi Zvon Ena in Zvon Dva, obe v stečaju. Sicer pa je na sezna-
mu večina propadlih gradbincev in drugih podjetij, ki so v preteklosti najemali milijonske kredite, a jih iz različnih razlogov niso odplačali.

Foto: Mojca Zemljarič

Milijarde evrov neodplačanih kreditov so že zdavnaj splavale po vodi. (Fotografija je simbolična).

Terjatve, prenesene iz NKBM na DUTB
Podjetje Bruto izpostavljenost po stanju 

na dan 30. 9. 2013 (v evrih)
Športni center Pohorje, d. o. o. 38.391.956,61

MTB, d. o. o., v stečaju 30.275.196,16

T-2, d. o. o. 24.401.350,70

Zvon Dva holding, d. d., v stečaju 12.580.509,40

Zvon Ena holding, d. d., v stečaju 11.625.037,07
Hosting, d. o. o.,
Prešernova ul. 6, Ptuj 4.777.453,44

Gradis Gradnje Ptuj, d. d., v stečaju
Dornavska c. 6 a, Ptuj 3.018.620,09

Interles, d. o. o.
Kraigherjeva ul. 19 a, Lenart 2.021.301,62

Hessol & Essol, d. o. o.
Orešje 162, Ptuj 1.984.265,47

Kitec, d. o. o., v stečaju
Žnidaričevo nabrežje 10, Ptuj 1.835.519,49

Tehcenter, d. o. o.,
Puhova ul. 15, Ptuj 1.426.341,21

Petovia avto Ptuj, d. o. o.,
Rajšpova ul. 16, Ptuj 1.293.755,62

Marjan Hvalec, s. p.,
Lovrenška c. 3, Kidričevo 1.149.892,17

Žlahtič, d. o. o.,
Zagrebška c. 54, Ptuj 952.636,35

DAV, d. o. o.,
Svržnjakova ul. 2, Ptuj 896.388,86

Boris Šegula, s. p., trgovina na debelo
Mestni Vrh 61 c, Ptuj 7.457,46

IGD Holermous, d. o. o.,
Vrazova ul. 9, Ormož 2.780,12

Vir: DUTB

Terjatve, prenesene iz NLB na DUTB
Podjetje Bruto izpostavljenost po stanju 

na dan 30.9.2013 (v evrih)
Zvon Ena holding, d. d., v stečaju 115.383.343,23

T-2, d. o. o. 95.067.746,19

Vegrad AM, v stečaju 91.645.066,11

Zvon Dva holding, d. d., v stečaju 80.511.179,42

Merkur, d. d. 62.391.958,52

Vegrad, d. d., v stečaju 49.217.434,16
IGD Holermous, d. o. o.,
Vrazova ul. 9, Ormož 8.166.375,79

Saturn 2, d. o. o.,
Osojnikova c. 3, Ptuj 3.388.499,60

Gradis Gradnje Ptuj, d. d., v stečaju
Dornavska c. 6 a, Ptuj 2.933.084,37

Inter Expo, d. o. o.,
Slovenja vas 75, Hajdina 1.010.621,84

Kitec, d. o. o., v stečaju
Žnidaričevo nabrežje 10, Ptuj 814.912,21

OMM Projekt, d. o. o., v stečaju
Puhova ulica 18, Ptuj 717.333,84

Marjan Hvalec, s. p.
Lovrenška c. 3, Kidričevo

699.151,98

Boris Šegula, s. p.
Rogozniška c. 20, Ptuj 527.969,38

Hosting, d. o. o., 
Prešernova ul. 6, Ptuj 521.282,32

Vir: DUTB

V zgornjih tabelah so navedene le najvišje terjatve slovenskih podjetij. V nadaljevanju so 
predstavljene terjatve podjetij iz Sp. Podravja.

Komentiramo
Ob tej priložnosti se ne gre izogniti dejstvu, da so v naši 

državi velike ribe deležne vseh ugodnosti, medtem ko je 
treba »malega« človeka izžeti do zadnje kapljice. Naj pona-
zorim s primerom. Preprost, pošten slovenski delavec zase 
in za svojo družino želi kupiti stanovanje ali hišo. Ker so 
plače pri nas, v primerjavi z vsemi stroški, ki jih imamo, 
smešno nizke in lahko privarčuješ le, če imaš čarobno pa-
ličico, je ob nakupu nepremičnine jasno, da je treba najeti 
kredit. Banke so v zadnjih letih že v začetku postopka naje-
tja kredita precej neizprosne, v nadaljevanju se v primeru 
neplačevanja obrokov zavarujejo na več načinov. Skratka, 
na sodiščih so neskončno dolgi seznami dražb, ki so posle-
dica neplačevanja kreditov, a ne takih za več deset milijo-
nov, pač dolžnikov, ki dolgujejo tisočaka, dva, deset.

Drži, da red mora biti, a naj se začne tam, kjer najbolj 
smrdi, to pa je pri propadlih tajkunih, ki so naše milijone 
pospravili v svoje žepe.



Prodajo letošnjih vinjet 
zaznamuje kar nekaj novosti 
- nekatere kategorije vinjet 
so se nekoliko podražile, v 
veljavo pa je stopil nov razred 
za kombije, za katerega velja-
jo dražje vinjete od tistih za 
osebna vozila.

Medtem ko znaša cena letne 
vinjete za osebne avtomobile 
110 evrov, je treba v novem 
cestninskem razredu 2B, v ka-
terega se uvrščajo dvosledna 
motorna vozila z nosilnostjo 
do 3,5 tone, ki nad prvo osjo 
merijo več kot 1,30 metra, 
za letno vinjeto odšteti 220 
evrov. Slovenija je ta razred 
pred uvedbo vinjet leta 2008 
sicer že poznala.

V rednih in poostrenih 
nadzorih, ki so potekali pred-
vsem v februarju in marcu, so 
cestninski nadzorniki izdali 
plačilni nalog tudi nekaj več 

kot 700 voznikom vozil, ki bi 
morala uporabljati vinjeto ra-
zreda 2B. Večina teh vozil je 
imela nameščeno vinjeto 2A, 
nekatera pa so avtocesto upo-
rabljala brez vinjete, so poja-
snili na Darsu.

Višina predpisane globe 
znaša od 300 do 800 evrov, pri 
čemer cestninski nadzorniki, 
če je globa v razponu, na me-
stu prekrška v skladu z zako-
nom izdajo najnižjo, torej 300 
evrov. Globe sicer niso priho-
dek Darsa, ampak se v celoti 
stekajo v državni proračun.

V skupnem seštevku izdanih 
glob veliko večino predstavlja-
jo tujci, in sicer več kot devet 
desetin, v okviru poostrenih 
nadzorov na širšem območju 
mestnih središč pa pomem-
ben delež kršiteljev velikokrat 
predstavljajo domači uporab-
niki avtocest ali hitrih cest.

Foto: Črtomir Goznik

Kazen za neuporabo ali neustrezno vinjeto je od 300 do 800 
evrov.
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Delež slovenske družbe v 
koncernu predstavlja 20 od-
stotkov. Okoli 250 zaposlenih 
delavcev na dveh lokacijah 
v Ljutomeru (Prešernova in 
Industrijska ulica) izdeluje 
kmetijske stroje ter okoljsko 
tehniko in opremo. Zgolj pro-
daja kmetijskega programa, 
kupci prihajajo iz srednje in 
jugovzhodne Evrope, je nane-
sla 62 odstotkov k skupnim 
prihodkom. Kot je povedala 
direktorica družbe Sonja Rajh, 
je Farmtech v letih gospodar-
ske rasti prodajo povečeval 
letno v povprečju okoli pet 
odstotkov, gospodarska kri-
za pa tudi njim ni prizanesla. 
V zadnjem obdobju je znova 
zaznati rast prodaje, še zlasti 

v Nemčiji, Švici in Avstriji, pa 
tudi na Hrvaškem, nekoliko 
manj izdelkov, kot so načr-
tovali, pa so prodali v Srbijo. 
Njihovi kmetijski proizvodi so 
na vseh koncih sveta, 15 priko-
lic so prodali celo v Angolo … 
Farmtech za svojo matično 
družbo na lokaciji v Ljutome-
ru izdeluje okoljski program, 
predvsem stroje za drobljenje 
trdih bioloških odpadkov in 
biomase, prodaja teh izdelkov 
pa se realizira preko koncerna 
v Avstriji. Kmetijski program, 
ki zajema razne prikolice in 
trosilnike, ki so v celoti izde-
lani v Ljutomeru, prodajajo 
samostojno. Letos nameravajo 
prodajo povečati za okoli de-
set odstotkov, še zlasti si veliko 

obetajo od prodaje okoljskega 
programa. »Zelo pomemben 
dejavnik pri doseganju proda-
je je pridobivanje novih kup-

cev na obstoječih in novih 
trgih ter uveljavljanje novih 
proizvodov. Točno napoved 
o dogajanju na posameznih 
trgih je sila težko napovedati, 
zagotovo pa izboljšanja raz-
mer še ni za pričakovati, zato 
bo treba procese in stroške 
optimizirati na vseh podro-
čjih, dvigniti produktivnost in 
zagotoviti večjo konkurenč-
nost proizvodov,« pravi Rajho-
va. Na podlagi poslovnih ka-
zalnikov v prvem trimesečju 
tega leta optimistično napo-
veduje prihodnost podjetja in 
ob tem zagotavlja dodatno za-
poslovanje. Zaradi povečanja 
proizvodnje bo kmalu dobilo 
delo trinajst novih delavcev.

NŠ

Prlekija � Dobro poslovanje ljutomerske firme Farmtech

Prleške prikolice na vseh koncih sveta
Med najuspešnejša ljutomerska podjetja zagotovo sodi družba Farmtech, ki je sicer v lasti avstrijskega koncerna Komp-
tech GMBH. Poslovanje v lanskem letu se je končalo z nekaj manj kot 21 milijonov evrov prihodkov. 
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Sonja Rajh, direktorica družbe 
Farmtech Ljutomer

Podjetje, ki ga sestavlja šest 
študentov računalništva, dva 
študenta grafike in en študent 
ekonomije, ustvarja aplikacije 
za mobilne telefone že od leta 
2012. V tem kratkem obdobju 
so ustvarili veliko – sodelovali 
so in še sodelujejo s predse-
dnikom RS Borutom Pahor-
jem, družbo Lek, Študentsko 
organizacijo Slovenije, Me-
stno občino Maribor … Ob 
vsem tem pa ustvarjajo še svo-
je aplikacije, ki jih ponujajo na 
trgu. Tako so nedavno zaščitili 
idejo o mobilni aplikaciji, s 
katero bodo lahko medijske 
hiše na enostaven, množičen 
in hiter način izvajale ankete 
ter tako v nekaj minutah pre-
verile mnenje gledalcev, po-
slušalcev.

In čeprav je konkurenca 
na področju razvoja aplikacij 
močna, se te ne bojijo. »Na 
trgu je vedno več start up pod-
jetij, one man bandov – pod-
jetij, ki nimajo dolgoročne vi-
zije. Teh se mi ne bojimo, ker 

start up podjetja tako hitro kot 
nastajajo, tudi ugasnejo. To 
je trend, ki je konstanten,« je 
pojasnil Kokot. In ravno vizija 
in dolgoročni cilji podjetja so 
njihova prednost. Tako si želi-
jo postati kredibilno podjetje 

na področju razvoja inovativ-
nih rešitev. »Tehnologija nam 
omogoča veliko stvari, ven-
dar jih tudi zaradi finančnega 
pomanjkanja ne znamo in ne 
moremo izkoristiti,« je prepri-
čan Kokot. 

Vendar se mladim zanese-
njakom vsaj na začetku pod-
jetniške poti nista cedila med 
in mleko, delali so zastonj in 
vztrajali. »Ne smemo se bati 
poraza in padca, vsi jih doži-
vljamo, pomembno je, da se 

pobereš,« je dejal Kokot, ki se-
daj v podjetju skrbi predvsem 
za iskanje novih projektov. V 
vmesnem obdobju, po izteku 
enega in pridobitvi drugega 
projekta, se podjetje Tom88 
financira preko s preko raz-

pis slovenskega podjetniškega 
sklada pridobljeno subvenci-
jo, namenjeno spodbujanju 
ustanovitve in zagona inova-
tivno naravnanih podjetij.

Delovni ritem prilagajajo 
študijskemu procesu. »Ko pa 
je projekt na vrhuncu, se dela 
tudi ponoči in od doma,« je 
dejal. Sicer pa so zaposleni 
med seboj prijatelji, enakovre-
dni partnerji, ki drug druge-
mu prisluhnejo in ne zavrnejo 
ideje brez premisleka. Vezi 
utrjujejo tudi z druženjem zu-
naj štirih sten podjetja. 

Ob študijskih obveznosti, 
delu v podjetju ima vsak od 
deveterice tudi svoje hobije, 
tako so športniki in glasbeni-
ki, pa tudi politiki. »Želim si, 
da mladi ne bi hodili zgolj na 
faks, temveč bi si že v času štu-
dija poskušali ustvariti svojo 
bodočo zaposlitev, to je tudi 
naš moto in cilj. Težko je do-
biti službo in vedno težje bo,« 
je nekoliko črnogledo, a reali-
stično povedal Tomaž Kokot.

Mojca Vtič

Poljčane � Ne štejejo padci, temveč vzponi

Mobilna aplikacija tudi za Boruta Pahorja
Devet študentov iz Poljčan, Makol, Dornave, Kungote, Ruš, Pesnice in s Pragerskega je izkoristilo svoje znanje, potenciale in se povezalo v podjetju Tom88, kate-
rega večinski lastnik je Tomaž Kokot, študent ekonomije in svetnik občinskega sveta Poljčane.

Foto: arhiv Tom88

Slovenija � Dars načrtuje višje prihodke

Zaradi neustrezne uporabe vinjete več plačilnih nalogov
Cestninski nadzorniki Družbe za avtoceste v RS (Dars) so v letošnjem letu do konca prejšnjega tedna izdali 10.161 plačilnih nalogov zaradi neuporabe ali napačne uporabe vinjet, 
kar je 40 odstotkov več kot v enakem obdobju lani, so sporočili iz Darsa.

Od 1. decembra 
lani prodanih 
za 73,3 milijone 
evrov vinjet

Dars uporabnike avtocest 
znova poziva, naj vinjete ku-
pujejo na pooblaščenih pro-
dajnih mestih. Letno namreč 

odkrijejo do deset ponareje-
nih vinjet, koliko jih odkrije 
še policija, pa nimajo podatka. 
Letos so doslej odkrili pet po-
narejenih vinjet.

Dars je od 1. decembra lani, 
ko je stekla prodaja vinjet za le-
tos, do konca februarja prodal 
za dobrih 73,3 milijona evrov 
vinjet, kar je 17 odstotkov več 

kot v enakem obdobju leto 
prej, ko sicer ni bilo poseb-
nih vinjet za kombije, so pred 
kratkim povedali v družbi.

Dars za letos načrtuje vsaj 
desetino višje prihodke od 
cestnin, tudi letošnje leto pa 
bodo, tako kot vsa doslej, po 
načrtih sklenili s pozitivnim 
poslovnim izidom.

»Glede na doslej uspešne 
dogovore s posameznimi ban-
kami upnicami glede prestruk-
turiranja dolga, uvedbo nove 
cenovne politike na področju 
cestnin s 1. oktobrom lani in 
dosežene poslovne rezultate 
Dars letos ne bo imel likvidno-
stnih težav,« so zapisali. 

(sta)
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Da v osnovi vsi župani in-
vesticijo podpirajo, je jasno 
že ves čas. To so poudarjali 
tudi tokrat, poleg tega pa si 
želijo, preden bodo potrdili 
sofinanciranje, biti na jasnem 
s podrobnostmi projekta. Te 
so po mnenju večine ne le 
nejasne že od samega začet-
ka, pač pa tudi v neskladju z 
obstoječo zakonodajo. Tako 
naj bi bilo tudi s tokratnim 
predlogom ptujskega župana 
Štefana Čelana, ki je na četrt-
kovem kolegiju predvideval in 
pričakoval podpis pogodbe o 
sofinanciranju drugih občin. 
Da za podpis pogodbe nimajo 
nikakršne zakonske osnove, 
ga je opozoril Anton Butolen, 
župan občine Žetale. Župani 
namreč za tovrstno dejanje 
potrebujejo sklepe občinskih 
svetov, česar pa v občinah, 
razen v Markovcih, ki je sofi-
nanciranje že potrdila, za zdaj 
nimajo. Kot pa je bilo slišati iz 
razprave, tudi markovska ob-
čina denarja, kljub zagotovlje-
nim sredstvom v proračunu, 
ne bo nakazala, dokler tudi 
druge občine ne bodo pristo-
pile k sofinanciranju. »Tudi če 
bi v tem trenutku imeli sklep 
občinskega sveta, letos za ta 
namen nimamo predvidenih 
sredstev. Sredstva pa je pred 
podpisom pogodbe treba za-
gotoviti, kar bi občine lahko 
storile le z rebalansi,« je poja-
snil Butolen.

Predlogi županov in 
direktorjev naleteli 
na gluha ušesa

Po tem, ko so se v torek na 
sestanku pri vodji projekta 
Ivanu Vidoviču sestali direk-
torji občinskih uprav, ki so 
podali pripombe in predloge 
na predlagano pogodbo in 
izračune deležev, je bilo pri-
čakovati, tako naj bi bili tudi 
dogovorjeni, da bodo na če-
trtkovem kolegiju prejeli vsa 
pojasnila mestne občine kot 
tudi predstavnikov pristoj-
nega ministrstva. A to se ni 
zgodilo, kar pa je med župani 
povzročilo precej razburjenja, 
predvsem pa je vodilo v deba-
to, ki so jo premleli že ničkoli-
kokrat. Poudarili so, da je srž 
problema ta, da občine niso 
bile vključene v projekt od sa-
mega začetka, kar ne le, da je 
v nasprotju z zakonodajo, pač 
pa tudi razlog, da investicija 
stoji na ničti točki.

Župan občine Cirkulane Ja-
nez Jurgec je izpostavil ključ-
ne postavke, ki bi morale biti 
tudi po mnenju večine izvzete 
iz sofinancerskih deležev. V 
prvi vrsti naj bi to bila sred-

stva za 250 kvadratnih metrov 
nadstandarda, ki presegajo 
kvadraturo po normativih. Iz-
postavil je tudi 5 % neupravi-
čenih stroškov v višini 218.000 
evrov, ki so zajeti v krovni po-
godbi. »Izvzemite še strošek 
projektne dokumentacije v 
višini 142.000 evrov, skrbi pa 
me tudi znesek za arheološka 
izkopavanja v višini 82.000 
evrov ter projektantski nad-
zor za 14.000 evrov, kot da ni 
dovolj, da je projektant prejel 
že tolikšen znesek.«

O nadstandardu ne 
ve nihče ničesar

Da bi enkrat za vselej raz-
jasnili pojem nadstandarda 
pri izgradnji omenjene šole, 
je Čelan za pojasnilo najprej 
prosil ravnateljico šole Dragi-
co Emeršič, ki o tem naj ne bi 

ničesar vedela. Predstavnica 
ministrstva Sabina Čamernik 
je nato pojasnila, da se nad-
standard pojavi pri vsaki in-
vesticiji, češ da je težko nekaj 
sprojektirati do podrobno-
sti. Projektant je dejal, da na 
objektu ni nadstandarda, ki 
bi bil oprijemljiv. Po njegovih 
besedah naj bi šlo za izračun 
ministrstva. Čamernikova je 
hitela pojasnjevati, da je nad-
standard višek kvadrature v 
telovadnici ter nekaterih dru-
gih prostorih, kar naj bi bilo 
po njenih besedah nujno iz 
več razlogov, med drugim za-
radi oblike parcele in dostopa 
nanjo, ter v isti sapi predlaga-
la, naj se projekt skrči. Župan 
Štefan Čelan je nato razlagal, 
da so zadevo v sodelovanju z 
ministrstvom že trikrat pre-
projektirali in zmanjšali do 
standardnih mer.

Ker prisotni jasnega od-
govora niso prejeli, je Janez 
Jurgec nadaljeval: »Hočemo, 
da je zadeva čista. Marsikatera 
zadeva na Ptuju ni bila čista 
in še zdaj po 22 letih nosimo 
posledice.«

Rajko Janžekovič, ki je, kot 
je sam dejal, že vseskozi na-
sprotoval takemu načinu dela, 
je prav tako pripravljen zade-
vo dati na občinski svet, ko 
bo pripravljen novi izračun. 
Če tega ne bodo pripravili v 
kratkem, bo moralo počakati 
na nov mandat, je bil jasen. 
Njegovemu mnenju se je pri-
družil tudi župan občine Go-
rišnica Jožef Kokot. 

Videmski župan Friderik 
Bračič pa je dejal še, da če bi 
bil projekt že v začetku zasno-
van v smeri, ki jo sedaj zahte-
vajo župani, to pa je, da se po-
stopek vodi transparentno ter 

da bi bile občine vključene v 
vse postopke, od potrditve 
dokumentacije, izbire projek-
tanta, izvajalca in podobno, bi 
bila zadeva danes zagotovo že 
pod streho. 

Lažje je šlo z 
drekom kot s šolo

Ptujski župan je na očitke 
županov, da investicija ni bila 
vodena transparentno, od-
vrnil, da se niti MO Ptuj niti 
on osebno s to investicijo ne 
bosta več ukvarjala, saj je sit 
očitkov o napačnih in nezako-
nitih postopkih ter da je ptuj-
ska občina svoj del že oddela-
la. »Prevzemite to tisti, ki ste 
poštenjaki, in dokončajte to 
zgodbo!« Da lahko investicijo 
prevzame kdor koli, je potrdi-
la Čamernikova, ki je dejala, 
da lahko po dogovoru med 
občinami projekt vodi katera 
koli občina.

Da ga je sram, da se zgodba 
vleče in odvija na tak način, je 
dejal Čelan in zapletenost za-
deve ponesrečeno ponazoril s 
primerom. »Pri projektu, kjer 
se nas je združilo sedem občin 
in smo se ukvarjali, oprostite 
izrazu, z drekom (v mislih je 
imel izgradnjo kanalizacije, 
op. a.) in smo zapravili 54 mi-
lijonov evrov in 1,3 milijona 
za projektno dokumentacijo, 
nismo imeli niti ene kritične 
seje. Najmanj sem pričakoval, 
da se bo zapletlo pri štiri mili-
jone težkem projektu, kjer gre 
povrh še za socialno noto in 
sram me je, da je tako.«

Vladimir Vindiš, župan ob-
čine Destrnik, ga je ob tem s 
še enim dejstvom opozoril na 

nevključevanje občin v pro-
jekt. »2. 9. 2013 ste podpisali 
gradbeno pogodbo s podje-
tjem, ki investicijo izvaja. Ali 
ste takrat imeli pooblastila 
vseh občin, od katerih da-
nes zahtevate sofinancerski 
delež? Tistega, ki podpisuje 
pogodbo, bremenijo zneski, 
določeni v njej.«

Kdo je kaj zafural in 
kdo bo koga lovil

V razpravo se je ponovno 
vključil Jurgec, ki je dejal: 
»Naredite nam nov izračun, v 
katerem bodo naše pripom-
be upoštevane.« Čelan mu je 
zato predlagal, da investicijo 
prevzame občina Cirkulane. 
»Prevzemite in dokončajte, 
ker nam očitno ne zaupate,« 
se je razburjal Čelan, a Jurgec 
mu ni ostal dolžan. »Pred leti 
ste mi dejali, naj si v Cirkula-
ne odpeljem Cero Gajke, de-
jali ste tudi, naj si v Cirkulane 
odpeljem bivšega direktorja 
Komunalnega podjetja Ptuj, 
zdaj mi hočete dati še vodenje 
investicije, ki je nisem zafural 
jaz, ampak ste jo zafurali vi! Če 
ste nekaj začeli, to tudi dokon-
čajte, ampak storite to na ta 
način, kot smo vam predlagali. 
Jaz nisem podpisal nikakršne 
pogodbe in mene ne bo nihče 
lovil, nekoga pa verjetno bo. 
Ne sprenevedajte se sedaj in 
ne govorite, kako je mestna 
občina vse naredila. Mestna 
občina je vse zašuštrala, zdaj 
pa naj to rešuje!« V debato so 
se vmešali drugi župani, ki so 
želeli pomiriti vroč dialog, ki 
je po besedah markovskega 
župana presegel vse kulturne 
norme. 

Čelan še ni odnehal: »Če 
ste se že dobivali v Juršincih 
na sestanku, pa se dobite še 
v Cirkulanah in rešite zade-
vo.« V tem se je cirkulanski 
župan vstal, pograbil plašč in 
spotoma še dejal: »Od župana 
z doktoratom ne bi pričakoval 
takšne neresnosti …« Še doda-
tno je župane razgrela izjava 
Iztoka Žigona iz ministrstva, 
da obljubljenih 500 tisočakov 
v državnem proračunu še ne 
obstaja, pač pa naj bi jih mo-
rali še izboriti. Tako so začeli 
odhajati tudi drugi župani in 
dvorana je bila, še preden se 
je kolegij uradno končal, v 
nekaj sekundah prazna. Pra-
znih rok pa zaenkrat ostajajo 
tudi učenci OŠ dr. Ljudevita 
Pivka, saj župani niso sprejeli 
nikakršnega sklepa, ki bi lah-
ko nakazal premik v postopku 
gradnje, ki je že nekaj časa 
ustavljena.

Patricija Kovačec

Ptuj � Župani o nadaljevanju gradnje OŠ dr. Ljudevita Pivka

Kup nejasnosti, ki jih ne zna pojasniti nihče
Osrednja točka četrtkovega kolegija županov Sp. Podravja je bila novogradnja OŠPP dr. Ljudevita Pivka. Z namenom, da z župani občin soustanovite-
ljic razjasnijo še zadnje nejasnosti ter podpišejo pogodbo, naj bi se županskega kolegija udeležila tudi državni sekretar na Ministrstvu za izobraževa-
nje Aljuš Pertinač in podsekretarka Sabina Čamernik. Skupaj s še enim predstavnikom iz ministrstva je prišla le slednja, oba brez konkretnih predlo-
gov in rešitev. Izkazalo se je celo, da predstavniki ministrstva investicije, ki naj bi jo sicer po zadnjih informacijah financirali v višini 65 odstotkov, do 
potankosti sploh ne poznajo. Sicer pa se je razprava končala precej klavrno, župani so namreč zaradi nekonstruktivne debate ptujskega župana, ki je 
potekala pod nivojem politične in obče kulture, kolegij zapustili.

Foto: MZ

Gradnja šole za zdaj ostaja ustavljena, župani so po hudem sporu zapustili omizje. Po najbolj optimističnem scenariju pa naj bi se, če 
bo Ministrstvo za izobraževanje pripravilo nove izračune deležev glede na podane predloge, znova v kratkem sestali.

Foto: MZ

Izjava predstavnikov MIZŠ, da obljubljenih 500 tisočakov v državnem proračunu še ne obstaja, pač 
pa naj bi jih morali še izboriti, je botrovala predčasnemu zaključku kolegija.



Vabilu organizatorjev so se 
odzvali Aleš Rozman, Kate-
ryna Makogon, Špela Težak 
in Sašo Urih. Izbor njihovih 
del za razstavo, ki so jo odprli 
10. aprila v galeriji Magistrat 
in bo na ogled do 14. maja, 
sta opravila Stojan Kerbler, 
starosta slovenske fotografi-
je, tudi častni občan Ptuja, in 
Suzana Lovrenko, fotografi-
nja. »Tisto, kar fotografiraš, 
moraš tudi sproti ocenjevati, 
velika pomanjkljivost je, da se 
samo fotografira, sproti pa se 
ne analizira, kaj je boljše, kaj 
je slabše,« je povedal Stojan 
Kerbler. Od mladih fotografov 
so pričakovali, da bodo slikali 
tudi zakulisje Kurentovanja, 
pustno razpoloženje, ampak 
tega se niso lotili. Vedeti pa 
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Središče ob Dravi � 60. občinski praznik

Častna občanka Otilija Kolarič
Minulo soboto je v dvorani Sokolana potekala osrednja občinska proslava v okviru 60. občinskega prazni-
ka. Slavnostni govornik je bil župan občine Središče ob Dravi Jurij Borko. Vrhunec pa je svečana prireditev 
dosegla s podelitvijo občinskih priznanj in odlikovanj, ki so jih letos namenili devetim zaslužnim občanom. 
Naziv častna občanka je prejela Otilija Kolarič za dolgoletno aktivno in požrtvovalno delo na kulturnem 
področju.

Na svečani prireditvi je 
župan Jurij Borko v slavno-
stnem govoru nanizal nekaj 
pomembnih zgodovinskih 
dejstev ter poudaril, da ob-
čina občinski praznik slavi v 
spomin na 11. april 1942, ko 
so bili v mariborskih zaporih 
ustreljeni štirje krajani. V na-
daljevanju je opozoril, da so 
tragični in pomembni dogod-
ki temelj za našo samostojno 
državo in tudi občino Središče 
ob Dravi. »Velikokrat se spra-
šujem, zakaj tega ne znamo 
ceniti. Zakaj ne znamo preseči 
strankarskih razlik in priznati 
neizpodbitnih zgodovinskih 
dejstev. Zakaj ne znamo dose-
či narodne sprave in priznati 
tudi dejanj, ki nam niso v po-
nos, za nekatere pa izgovor za 
doseganje ciljev in pokvarje-
nje zgodovine. Dokler ne do-
sežemo tega, bo naša država 
v političnem krču in tudi na 
ekonomskem in finančnem 
področju pomeni večjo odvi-
snost od drugih,« je odločno 
dejal župan Borko.

Sicer pa je župan v slavno-
stnem govoru še ponosno po-
vedal, da je občina v obdobju 
2007–2015 uspela realizirati 
vse zastavljene cilje in pro-
jekte. »To kažejo tudi številke, 
saj smo s končanimi investi-
cijami in tistimi, ki še tečejo 
letos in v letu 2015, pridobili 
več kot 10.000.000 evrov ne-
povratnih evropskih in držav-
nih sredstev in dodali nekaj 
čez 3.000.000 evrov lastnih 
sredstev. To je vsekakor velik 
uspeh, saj pomeni investicijski 
vložek v višini približno 6.000 

evrov na našega občana,« je 
pojasnil župan Borko.

V nadaljevanju je sledil bo-
gat kulturni program, ki so 
ga v čast 60 pomladi občine 
pripravili učenci in učitelji OŠ 
Središče ob Dravi. Nastopal je 
tudi Mladinski pevski zbor OŠ 
Središče ob Dravi in Godba 
na pihala Središče ob Dravi 
pod vodstvom dirigenta Rada 
Munda.

Vrhunec prireditve je bila 
podelitev občinskih priznanj, 
ki so jih namenili devetim 
zaslužnim občanom. Naziv 
»častna občanka« je prejela 
Otilija Kolarič za dolgoletno 
aktivno in požrtvovalno delo 
na kulturnem področju. Zla-
to plaketo je za dolgoletno 

uspešno vodenje društva So-
žitje prejela Andreja Resman, 
srebrno plaketo pa Damijan 
Vesenjak za uspešno delo v 
PGD Obrež. Posebni občin-
ski priznanji sta prejela Mari-
ja Kolarič za aktivno delo pri 
obnovi kapele in aktivno član-
stvo v domačem Turističnem 
društvu ter Franc Škrjanec za 
delo v Društvu starodobnih 
vozil in za izvedbo projektov 
Moskva tour. Občinska pri-
znanja pa so prejeli Elizabeta 
Kikl za dolgoletno požrtvoval-
no delo v telovadnem društvu 
Partizan, Darinka Potočnik za 
dolgoletno delo na področju 
kulture, Matilda Majč za dol-
goletno požrtvovalno delo v 
Društvu upokojencev in Dar-

ko Šavora za dolgoletno delo 
v PGD Središče ob Dravi in za 
delo z mladimi gasilci.

Svečanosti, ki jo je moderi-
ral Peter Kirič, so se udeležili 
tudi številni gostje. Med drugi-
mi župan občine Ormož Alojz 
Sok, podžupan občine Ormož 
in državni svetnik Branko Šu-
menjak, župan občine Mislinja 
Franc Šilak, podžupan občine 
Ljutomer Janez Vencelj, načel-
nik občine Nedelišče Darko 
Dania, družbeno-politični vrh 
občine Osečina v Srbiji, ruski 
vojni ataše v Sloveniji ter vrsta 
predstavnikov družbeno-poli-
tičnega življenja v domači in 
sosednjih občinah. Po slove-
snosti je sledila pogostitev.

Monika Levanič

Foto: ML

60 pomladi občine Središče ob Dravi so obeležili s svečano prireditvijo, ki je vrhunec dosegla s pode-
litvijo občinskih priznanj. Letos so priznanja namenili devetim zaslužnim občanom.

Veliki simboli
Velik pomen velike noči – velika pridiga

Za nami je največji letošnji praznik 
naše države, velika noč. Eni se boste s 
tem strinjali, saj je ta praznik ne samo 
največji v naši državi, ampak po celem 
svetu. Kaj svetu – to je največji praznik 
v vesolju, kozmosu, univerzumu! Drugi 
boste skočili v zrak, da je treba državo in 

religijo ločiti, da to ni praznik vseh, saj nismo vsi bogabo-
ječi verniki in sledilci križa, pa cerkev pa davki pa svinja-
rije in tako dalje. No, oboji se tokrat motite. Kajti tokrat 
ne govorimo o veliki noči kot sami na sebi – o veliki noči 
»per se«, torej –, ampak o veliki noči kot simbolnemu in 
praktičnemu klicu k akciji, ki s samo religijo nima opra-
viti pravzaprav nič. Govorimo o veliki noči kot simbolni 
zgodbi, zgodbi, polni simobolov – kar pravzaprav tudi je, 
če ste povsem odkriti, pa ne glede na to, na kateri strani 
križa ste. Govorimo o simbolih velike noči in o tem, kaj 
nam govorijo v današnjem času.

Pa začnimo najprej s povsem očitnim – s križem. Ja, s 
križem je križ. Vsak od nas nosi svojega. Seveda skoraj 
nobeden ni lesen (ne pozabite, smo na simbolni ravni!), 
a vsak ima svojega. Enega pesti to, drugega drugo. A ko 
gre za vprašanje skupnega, občega – heh, občestva, če ho-
čete –, so nam nekateri križi skupni. Jih nosimo skupaj. 
Oziroma, naj bi verjeli, da ti križi dejansko obstajajo in 
da jih imamo na plečih vsi skupaj, kolektivno. Na primer 
kriza, pa davki, pa reševanje bank, pa proračunska lu-
knja, pa težave tam, težave tu, težave povsod. 

A ti križi niso vsem skupni in jih ne nosimo vsi enako. 
Toliko o neki demokraciji, kolektivnemu prizadevanju 
za skupno dobro in tako dalje. Nak. Te križe nas nosi ve-
čina, nekateri pa ne. Vidite, Jezus naj bi tisti težek kos lesa 
(sicer bojda to ni bil cel križ, ampak samo prečni del, kot 
je bilo takrat v navadi, a tudi ta naj bi bil preklemano 
težak) nosil sam, za del poti pa so mu zraven pahnili še 
Simona iz Cirene, druga publika pa se je ob tem bolj ali 
manj zabavala. Danes, dve tisočletji po tem domnevnem 
dogodku, pa so stvari obrnjene – danes križ(e) nosimo 
skoraj vsi, le tistih nekaj, popularno imenovanih 1 %, sto-
ji ob strani in se zabava.

Čas je, da ta križ, te kolektivne križe, s tem pa tudi do-
bršen del svojih osebnih križev odvržemo, saj nismo Je-
zus, niti Simon iz Cirene. Kaj šele, da bi se kdo imel za 
božjega sina. Grehi sveta niso naši grehi, kot nam hoče-
jo to prikazati, in naše trpljenje ne bo odrešilo tega sve-
ta. Za bogove se imajo tisti, ki so te grehe ustvarili, jih 
napihnili, nas vse skupaj pahnili v to trpljenje, sedaj pa 
od nas zahtevajo, da crkujemo pod domnevno rešilnim 
prenašanjem teh križev, da fizično in psihično propada-
mo na tem križevem potu, ki nas vodi na Golgoto. A kot 
rečeno, nismo Jezus, ni nam treba nositi teh domnevnih 
križev in grehov sveta. Nismo božji sinovi, ampak svobo-
dni ljudje. Zato odvrzimo te križe krize, kajti na koncu 
tega križevega pota ni odrešenja. Ni vstajenja. Moramo 
se prebuditi kot ljudje, ki sami svobodno odločajo o svoji 
usodi. Nad nami ni božje sodbe, odrešitve ali vnebohoda, 
ampak teror ponorelega sistema, ki ugonablja svobodo 
in človeškega duha. To je naš kolektivni križ, ki ga je tre-
ba odvreči, se ga osvoboditi.

Zato pa potrebujemo moč (velikonočno šunko), ostri-
no (hren), pogum (»jajca«), energijo (potica) in upanje 
ter spoznanje – pa ne tisto, da nas bo kdo od zgoraj prišel 
(od)rešit, ampak da moramo to storiti sami.

Amen.
Gregor Alič

Pa brez zamere

Foto: Črtomir Goznik

Udeleženci 2. Fotofesta.

Ptuj � Razstava Maska – skrivnostna preobrazba

Kurentovanje v očeh mladih fotografov
V okviru 54. Kurentovanja na Ptuju je že drugo leto zapored potekal Fotofest za mlade fotografe, ki so motive iskali 
na ptujskih pustnih prireditvah.

je treba tudi to, da ni vsak fo-
tograf, četudi se izreka, da je 
fotograf. »Avtor mora biti pri-
pravljen poslušati, mladim to 
manjka, samo tisti, ki je resno 
zagnan, bo poslušal in prisluh-
nil, saj brez intenzivnega dela 
enostavno ne gre. Vsaka slika 
mora sama zaživeti, to je moj 
osnovni moto, potem lahko 
nastane zgodba,« je poudaril 
mojster fotografije Stojan Ker-
bler, ko je nagovarjal mlade 
fotografe. Njega osebno so 
najbolj pritegnile fotografije 
Aleša Rozmana, ki se je maske 
lotil na historičen način. Sto-
jan Kerbler je prepričan, da 
bo imel Fotofest čez leta kaj za 
pokazati, zdaj je na začetku.

»Z odprtjem fotografske 
razstave Maske – skrivnostna 
preobrazba se je tudi simbo-
lično končalo letošnje 54. Ku-
rentovanje kot ena izmed 126 
prireditev javnega pomena, ki 
smo jih organizirali v okviru 
letošnjega Kurentovanja,« je 
povedal Branko Brumen, vod-
ja organizacijskega odbora Ku-
rentovanja 2014. Vedno bolj 
pridobiva na pomenu tudi 
kulturno-umetniška vizija Ku-
rentovanja. Razstavo pustnih 
fotografij je odprla podžupa-
nja MO Ptuj Helena Neudauer.

Odprtje razstave so pospre-
mili mladi glasbeniki OŠ Ljud-
ski vrt Cvetličniki.

MG
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Ocenjevanje skupno 110 
vzorcev, kar je nekaj manj kot 
prejšnja leta, sta opravili dve 
strokovni petčlanski komisiji 
pod vodstvom Mirana Reber-
ca, ki sta o paleti vin povedali: 
»Sortiment vin je bil zelo pe-
ster; srečali smo se s skoraj z 
vsemi gospodarsko pomemb-
nimi sortami tega vinorodne-
ga območja. na ocenjevanju je 
bilo tudi veliko zvrsti.«

Povprečna ocena 110 oce-
njenih vzorcev pa je znašala 
18,02 točke, pri vinih normal-
ne trgatve je bila povprečna 
ocena 17,95 točke, pri vinih 
posebne kakovosti pa 18,79 
točke. En vzorec vina je bil 
zaradi napak izločen. »Z do-
seženo kakovostjo ne smemo 
biti povsem zadovoljni, saj bi 
pri mnogih vinih lahko bilo 
boljše. Ponekod smo srečali 
pomanjkljivosti, kot sta nehar-
moničnost in prisotnost gren-
kobe ter rahle sledi posledic 
napak kletarjenja,« so menili v 
ocenjevalnih komisijah.

Ne glede na to pa se je kako-
vost vina skozi leta ocenjeva-
nja ves čas dvigovala; povpreč-
na kakovost vin prvega oce-
njevanja leta 1994 je namreč 
znašala 16,75 točke, najvišjo 
povprečno oceno doslej pa so 
dosegla vina na ocenjevanju 
leta 2008 (18,18 točke).

Sicer pa so letos razglasili 
tri šampione vin pet prvakov 
sort.

Prvaki sort, ki so prejeli 
medaljo z likom Probusa, so: 
Milan in Olga Kolednik iz Cir-
kulan za laški rizling, Mirko 
Sušec iz Ptuja za rumeni mu-
škat, Ivo Rajh iz Hajdine za so-
vinjon, kmetija AS Arnečič za 
traminec in Jakob Svenšek iz 
Lovrenca na Dravskem polju, 
ki si je prislužil kar dva naziva 
za prava sort; za renski rizling 
in sivi pinot.

Nazivi šampionov vin 2014 
(s kipcem Bakusa) pa so le-
tos pripadli: Francu Toplaku 
iz Podlehnika za sovinjon 
(18,27) v kategoriji suhih vin 

rednih trgatev, Milanu in Olgi 
Kolednik iz Cirkulan za laški 
rizling (18,43) v kategoriji 
polsuhih vin rednih trgatev 

in kmetiji Pajnkiher s Ptujske 
Gore za laški rizling – jagodni 
izbor (19,47) v kategoriji po-
sladkih in sladkih vin.

Zbrane na slovesnosti sta 
nagovorila ptujski župan Šte-
fan Čelan in konzil viteškega 
omizja Ptuj-Ormož Vladimir 

Korošec, za kulturno noto pa 
je skrbel nonet PGD Zlatoli-
čje.

SM

Podravje � Vino Ptuj 2014

Pri mnogih vinih bi lahko bila kakovost še boljša
Letos se je na Ptuju odvijalo že 24. zaporedno ocenjevanje vin; začelo se je z zbiranjem vzorcev 26. marca in končalo z osrednjo slovesnostjo s podelitvijo priznanj 
minulo soboto zvečer v refektoriju minoritskega samostana.

Govedorejo sta na kmetiji 
sicer začela že Jožef in Slavi-
ca Kosec, od leta 2008 pa z 
vodenjem kmetije nadaljuje 
sin Boštjan z družino. Istega 
leta je kmetija dobila tudi sta-
tus ekološke kmetije. »V veliki 
želji po tradiciji in vrnitvi k 
svojim koreninam smo živino-
rejsko kmetijo leta 2005 začeli 
preusmerjati po načelih eko-
loške pridelave. Ob govedore-
ji in konjereji smo na ekološki 
kmetiji Kosec začeli pridelo-
vati tudi nekatere poljščine, 
kot so pira, pšenica, ječmen, 
oves in koruza. Pripravimo pa 

tudi nekaj jabolčnega soka in 
domačega kisa,« pojasni go-
spodar Boštjan Kosec. 

Na Ekološki kmetiji Kosec, 
kjer sta posebno mesto do-
bila pašna reja in sonaravno 
kmetijstvo, se tako lahko po-
hvalijo s pestro izbiro zdravih 
pridelkov in izdelkov. Glavna 
dejavnost kmetije z več kot 
dvestoletno tradicijo pa je 
vzreja in prodaja mlade ekolo-
ške govedine. »Naša kmetija se 
je nedavno odločila za proda-
jo mlade ekološke govedine, 
ker smo ugotovili, da lahko na 
paši razmeroma kakovostno 

in učinkovito vzredimo živali, 
stare okoli leto dni, ki imajo 
tam okoli 300 do 400 kg žive 
teže,« je pojasnil gospodar Ko-
sec.

Začetne težave 
s prodajo

Povedal pa je tudi, da je ve-
like težave povzročala prodaja 
ekogovedine. »Iskali smo raz-
lične načine in ugotovili, da 
ni smiselno tako kakovostne 
živali iz ekološko pašne reje 
prodajati zadrugi ali drugim 

v intenzivno rejo. Ugotovili 
smo, da je najbolje, če ponudi-
mo mlado ekološko govedino, 
skoraj teletino. Tu smo se po-
vezali z Ekološko kmetijo Za-
dravec.« Skupaj tako letno za 
zakol prodajo od 15 pa do 18 
glav živine. »To je čisto druga 
kakovost govedine in skoraj 
prepričan sem, da bi lahko po-
leg ogromnega deleža travinja 
v Sloveniji in možnosti za pašo 
sami pridelali dovolj mesa,« 
dodaja Kosec.

Sicer pa je interval klanja 
oz. ponudbe mlade ekološke 
govedine na kmetiji vsake tri 
tedne. Takrat lahko stranke 

naročijo in dobijo govedi-
no. »Večino mesa prodamo 
v paketih z dostavo na dom 
končnim potrošnikom. Velja 
pa tudi povedati, da je odziv 
potrošnikov izjemno dober, 
saj se 90 % strank z veseljem 
vrača.« Vendar pa je v zadnjem 
času zaradi krize prodaja 
ekogovedine malce upadla. 
A gospodar Kosec se skupaj 
z družino kljub temu ne vda 
in neprestano išče nove poti: 
»Razmišljamo o alternativnih 
prodajnih poteh, in sicer o 
oskrbi šol, vrtcev … Ampak to 
je izziv, o katerem trenutno le 
razmišljamo, v njega pa bomo 

ugriznili v roku leta in pol, ko 
se bosta obe kmetiji razširili.«

Sicer pa za kmetijo poleg 
Boštjana skrbijo tudi partner-
ka Urška in Boštjanov oče Jo-
žef ter mati Slavica. Ob večjih 
delih pa jim na pomoč prisko-
čijo sosedje in prijatelji. Kme-
tija obsega v večini travnike, 
njive in manjše vinograde 
ter več travniških sadovnja-
kov. »Največja prednost naše 
kmetije je, da imamo strnjena 
zemljišča v eni dolini. Okoli 
kmetije je namreč kompleks 
25 ha v kosu, potem so še tri-
je kompleksi, ki so v bližini, 
kjer prav tako pasemo živali,« 
še doda gospodar Kosec. Tre-
nutno imajo v lasti več kot 43 
hektarjev obdelovalnih povr-
šin ter 40 glav živine. Poleg 
goveda še 15 konj, saj je gospo-
dar Kosec tudi njihov velik lju-
bitelj. Tako na kmetiji, kjer je 
sedež Prleškega konjeniškega 
društva, nudijo tudi jahanje in 
vožnjo s kočijo.

Monika Levanič

Mali Brebrovnik � Ekološka kmetija Kosec

»To je čisto druga kakovost govedine«
V Malem Brebrovniku, v idilični »Dolini miru« je kmetija z več kot dvestoletno tradicijo, ki jo v zadnjih treh rodovih obdeluje družina 
Kosec. Ekološka kmetija Kosec se lahko pohvali s pestro izbiro zdravih pridelkov in izdelkov, osrednjo vlogo pa igra mlada ekološka 
govedina.

Foto: ML

Ekološko kmetijo Kosec od leta 2008 vodita Boštjan Kosec in partnerka Urška. Glavna dejavnost 
kmetije je vzreja in prodaja mlade ekološke govedine, ponujajo pa tudi številne druge pridelke in 
izdelke.

Foto: SM

Prejemniki najvišjih priznanj (za prvake sort in šampione) na letošnjem ocenjevanju Vino Ptuj 2014 v družbi z županom Štefanom 
Čelanom in vinsko kraljico Urško Polanec



Nedeljski koncert je pote-
kal pred polno dvorano zve-
stih poslušalcev, ki s svojo 
prisotnostjo vedno počastijo 
njihove nastope. Osrednji del 
koncerta so oblikovali pevci 
otroškega pevskega zbora, ki 
imajo v tem šolskem letu že za 
seboj nastop na območni revi-

ji pevskih zborov v Ptuju ter 
dva tematska koncerta. Za na-
stop so izbrali pet zahtevnih 
skladb, ki so jih odpeli mladi 
pevci ob spremljavi Eve Štraus 
na klavirju in Dominika Cvita-
niča na koncertni harmoniki.

Nato so se, prav tako pod 
vodstvom zborovodkinje Sla-

vice Cvitanič, predstavili še 
pevci Mladinskega pevskega 
zbora z izbranimi sedmimi 
skladbami, ki so jih prepevali 
že na Potujoči muziki, držav-
ni reviji izbranih mladinskih 
pevskih zborov, v decembru 
2013, v Cankarjevem domu. 
Za konec koncerta pa so mladi 

pevci zapeli še skupno pesem 
Gremo v kino, ki sta jo spre-
mljala Aleš Pevec na klavirju 
in Marko Horvat na bas kitari. 
Med obema zborovskima na-
stopoma pa so se predstavili 
še člani Orffovega ansambla, 
ki so zaigrali dve pesmi iz svo-
jega repertoarja. Prireditev sta 
povezovala Miha Vesenjak in 
Zala Vogrinec. Na prireditvi se 
je zborovodkinja Cvitaničeva 
poslovila tudi od devetošolk, 
ki so v zboru prepevale sedem 
let. Ravnatelj Milan Šilak in na-
mestnica Dragica Petrovič pa 
sta jim podelila priznanja.

SC

Gorišnica � Letni koncert pevskih zborov

Pesem nas povezuje
Tako so mladi pevci otroškega in mladinskega pevskega zbora OŠ Gorišnica naslovili 
letošnji letni koncert, ki je bil v nedeljo popoldan v gorišniški kulturni dvorani.
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Na pobudo zaposlenih v OŠ 
Poljčane so prvi dobrodelni 
koncert organizirali leta 2012, 
zaradi razmer v družbi, ki so 
vplivale na življenje otrok in 
mladine ter povzročale vse 
večje razlikovanje v gmotnem 
stanju družin, je dejala ravna-
teljica. Letos so se za koncert 
ponovno odločili. Zbrana 
sredstva bodo namenili za 
pomoč učencem, ki jim stanje 
v družbi jemlje možnost pre-
hranjevanja v šoli, sodelovanja 
v dejavnostih, organiziranih 
izven šole, kot so dnevi dejav-
nosti, šole v naravi, tečajne 
oblike pouka in mnoge dru-
ge oblike učenja in druženja. 
Ob tem pa so zaposleni v OŠ 
pozorni tudi na posamezne 
težje, nepričakovane dogodke 
v družinah učencev naše šole 
(izguba službe obeh staršev, 
bolezen, nesreča). »Menimo 
namreč, da morajo imeti vsi 
učenci enaka izhodišča, da 
razprostrejo svoja krila in po-
stanejo srečni, inovativni, pa 
tudi kritični in samozavestni 
državljani. Otrokom smo od-
rasli dolžni zagotavljali pogo-
je, v katerih bodo lahko ure-
sničili svoje potenciale, želje 
in interese. Pogoje, v katerih 
bodo odraščali v varnem, za-
nesljivem in spodbudnem 
okolju. Otrok se sedanje raz-
mere boleče in ostro dotikajo. 
Le upamo lahko, da nam uspe-

va odkrivati njihove stiske, ki 
jih včasih ne želijo izraziti,« je 
povedala ravnateljica. Dodala 
je, da so za zagotovitev teh po-
gojev odgovorni politiki oziro-
ma tisti, ki odločajo in določa-
jo pogoje življenja mladih (in 
njihovih staršev) v naši druž-
bi. »Dobrodelne prireditve so 
obliž. Želimo si, da bi njihovo 
sporočilo slišali odločevalci. 
Mladi nam bodo vračali prav 
toliko pozornosti in dobrote, 
kolikor jim ju bomo namenili 
v sedanjosti. Ker se razmere 
prej slabšajo, kot ostajajo ena-

ke, vemo, da bo stisk staršev 
in otrok vedno več. Sredstva 
bomo skrbno namenjali vsem, 
ki bodo potrebovali pomoč, 
da jim življenjske razmere ne 
vzamejo volje, poguma in sanj. 
Za dobrodelne prispevke se 
iskreno zahvaljujemo vsem, 
ki so sodelovali v programu, 
vsem donatorjem, sodelujo-
čim društvom v kraju, staršem 
in krajanom,« je povedala rav-
nateljica.

Klobčič dobrodelnosti v 
Poljčanah so spletali: otroški 
pevski zbor, mladi glasbeniki, 

igralci, plesalci in povezovalci 
iz Osnovne šole Poljčane, ple-
salke Baletne šole Slovenska 
Bistrica in Plesne šole Natke 
Geržina, Adi Smolar, Tambu-
raši Kavkler, folklorno dru-
štvo Košuta, vokalna skupina 
Muze in Barbara Pihler ter 
ansambel Petka. Na stojnicah 
so v dobrodelne namene svo-
je izdelke ponudili Društvo 
kmetic Poljčane in Studenice, 
Čebelarsko društvo, Društvo 
zeliščarjev in nekateri drugi 
lokalni ponudniki. 

Mojca Vtič

Umetnost dirkanja v dežju
»Z močjo uma, odloče-

nostjo, instinktom in iz-
kušnjo lahko poletiš zelo 
visoko,« so besede legen-
darnega voznika Formule 
1 Ayrtona Senne (21. 3. 
1960, Sao Paulo, Brazi-
lija – 1. 5. 1994, Imola, 
Italija) in tvorijo uvodni 
citat, ki ga je izbral avtor 
Garth Stein v svojem ro-
manu Umetnost dirka-
nja v dežju. To je knjiga, 
ki je na seznamu bralne 
značke za odrasle 2014 
zaradi vseh prvin odličnega leposlovnega dela, tudi zara-
di obletnice smrti znamenitega dirkača ter zaradi upanja, 
da bo izbrana knjiga pritegnila moško bralno populacijo, 
ker je eden glavnih protagonistov zgodbe mlad moški, po 
poklicu mehanik in dirkač, ki si ustvarja kariero in druži-
no. No, glavni literarni junak, prvoosebni pripovedovalec 
zgodbe, je v resnici hišni ljubljenček, človekov najboljši 
prijatelj – pes – prvovrsten mešanec, ki s svojega, izjemno 
zanimivega pasjega zornega kota opisuje in popisuje mla-
do družino, njeno nastajanje, ljubezen in odnose v njej. 
Pravzaprav je to zgodba o človečnosti, o človeškosti in o 
tem, kaj je najpomembneje v življenju. Roman Umetnost 
dirkanja v dežju (Th e Art of racing in the Rain) je prejel 
številne nagrade ter je med najbolj priljubljenimi knjiga-
mi po mnenju bralcev in po prodaji v ZDA in je preveden 
v 23 jezikov. V slovenščino jo je postavila Vera Čertalič in 
je izšla v založbi Primus iz Brežic.

Tako začenja roman, ki bo navdušil tudi tiste, ki jim 
branje leposlovja ni ravno najljubša prostočasna dejav-
nost:

Samo gibe imam, in ti morajo biti včasih izraziti. Če-
prav moram včasih prestopiti mejo melodramatičnosti, da bi 
se jasno in učinkovito sporazumeval. Da bi me nedvoumno 
razumeli. Na žalost nimam besed, na katere bi se oprl, kajti 
moj jezik je dolg, ploščat in ohlapen, zato je izjemno neučin-
kovito orodje za žvečenje hrane v ustih in še manj učinkovito 
za oblikovanje jasnih in zapletenih večzložnih zvokov, ki jih 
je mogoče povezati v stavke. Zato zdaj ležim v luži lastnega 
urina na hladnih ploščicah kuhinjskih tal in čakam Den-
nyja, da pride domov. Moral bi priti kmalu.

Star sem; s tem sem se sprijaznil, ampak ne bi rad, da se 
konča na tak način: poln protibolečinskih zdravil in stero-
idov, ki lajšajo otekanje sklepov. Vid zamegljen zaradi sive 
mrene. Napihnjeni plastični paketi pasjih plenic, nakopičeni 
v shrambi. Denny bi mi zagotovo priskrbel enega tistih vo-
zičkov, kakšne sem videl na ulicah, tiste, ki pestujejo zadek, 
tako da pes lahko veleče svojo rit za sabo, ko se začnejo stvari 
slabšati …

In nato se pes, ki si želi umreti, vrne na začetek biva-
nja z Dennyjem in pripoveduje, kako ga je izbral, igrivega 
mladička, ki se ne spomni, od kod prihaja, spominja pa se 
dobro svoje matere, ki je bila težka labradorka z binglja-
jočimi seski, ki so nihali sem ter tja, kadar so jih mladiči 
lovili po dvorišču. Pes pripoveduje o svojem poreklu in 
podobnostih med človekom in psom. Kmalu se njegovo 
življenje, ko je bil osrednja Dennyjeva fi gura, spremeni, 
saj je Denny dobil še »človeško življenjsko sopotnico«, 
družico, ki nikakor ni vnesla miru v prej zgledno pasje 
življenje.

Občudujem ženski spol. Ustvarja življenje. Čudovito je 
imeti telo, ki nosi v sebi drugo bitje. (Hočem reči, razen tra-
kulje, ki sem jo imel jaz. To pravzaprav ne šteje kot drugo 
življenje. Parazit je in predvsem ne bi smel nikoli biti tam.) 
Življenje, ki ga je imela Eva v sebi, je ustvarila sama. Skupaj 
z Dannyjem sta ga. Tedaj sem si želel, da bi bil otročiček 
podoben meni …

Seveda to ni knjiga o pasji naravi in nraveh, marveč je to 
zgodba o ljudeh, ki jim življenje nalaga težka bremena.

Liljana Klemenčič

Tednikova knjigarnicaPoljčane � Koncert Za krila sanj

Da bodo otrokom ostali pogum in sanje
Zaposleni na Osnovni šoli Poljčane, učenci, slovenski glasbeniki, društva iz občine Poljčane so minulo nedeljo v telo-
vadnici OŠ nastopili na dobrodelnem koncertu Za krila sanj. Nastopajoči so zbrali 4100 evrov. »Sredstva bomo skrbno 
namenjali vsem, ki bodo potrebovali pomoč, da jim življenjske razmere ne vzamejo volje, poguma in sanj,« je pojasnila 
ravnateljica Francka Mravlje.

Foto: OŠ Poljčane

Utrinek z dobrodelnega koncerta

Foto: arhiv OŠ

Utrinek z letnega koncerta v Gorišnici – na posnetku je združeni pevski zbor z zborovodkinjo Slavico Cvitanič.



bil prvemu – izkoristil Arg-
hus. Fink je sicer tokrat bil 
»na žogi«, a je bil strel dovolj 
močan, da je žoga prešla gol 
linijo – 0:2. V 54. minuti je 
najboljši posameznik gostu-
joče ekipe Goran Cvijanovič 
s strani natančno podal do 
Mendyja, ki je streljal proti 
golu, Fink je žogo odbil, a le v 
nogo mariborskega napadal-
ca, od koder se je odkotalila v 
gol – 0:3. V 60., 62. in 63. mi-
nuti so varovanci Željka Ore-
hovca izpeljali tri lepe akcije, 
a so Mariborčani v vseh treh 
primeril blokirali zaključne 
strele. V tem času sta trener-
ja opravila številne menjave, 
gostje pa so znali umiriti vse 
poskuse Zavrča. Na drugi 
strani so bili izjemno nevarni 

s podajami za zadnjo linijo, 
kjer so se znašli v nekaj lepih 
situacijah za dosego zadet-
ka. Izkoristili so le eno: v 87. 
minuti je Dare Vršič spretno 
obšel vratarja Finka in poslal 
žogo v prazno mrežo – 0:4. 

Zmaga Maribora je tako 
povsem zaslužena, glede na 
prikazano pa je zagotovo iz-
ražena s preveliko razliko. 
Vsaj v prvem delu so domači-
ni prikazali zelo dobro igro, v 
kateri sta izstopala Josip Go-
lubar in Nikola Šafarič, ki sta 
zelo dobro povezovala niti 
igre. Ker Zavrčani niso uspeli 
postaviti pike na i (beri – do-
seči zadetka), so jih gostje 
z angažirano in učinkovito 
igro obilno kaznovali. Dej-
stvo je, da si marsikatera eki-
pa proti Mariboru ne uspe v 
celotnem srečanju pripraviti 
niti dveh zrelih priložnosti, 
Zavrčani pa so v prvem delu 
zapravili kar tri – kdor tega 
ne izkoristi, proti močnemu 
Mariboru nima možnosti za 
pozitiven izid … Pri Maribo-
ru velja izpostaviti Gorana 
Cvijanoviča, ki se počasi vra-
ča v reprezentančno formo 
izpred dobrega leta, odlično 
zasedbo pa imajo vijoličasti 
tudi v napadu. Tako se lah-
ko zgodi, da na klopi za re-
zervne igralce obsedijo npr. 
Tavares, Mertelj in Vršič, kar 
najbolje priča o njihovi moči.

Jože Mohorič

Nogomet
Remi na derbiju Superli-
ge, šok za Stojnce

Stran 14
Kegljanje
Ptujski ekipi izpadli v 
nižji ligi

Stran 15

Rokomet
Na Dolenjskem so si že 
zagotovili obstanek

Stran 12
Nogomet
V vsakem polčasu 
prevlada eni ekipi

Stran 12

Tenis
Rola z nekaj drame v 
Sao Paulu vse do finala

Stran 13
Tenis
Tamara do prve zmage 
na turnirju 2. ranga

Stran 13
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2:2
Obračuni Zavrča in Ma-

ribora v tej sezoni so se 
končali z dvema zmagama 
na vsaki strani, na drugih 
tekmah pa si je Maribor pri-
igral kar 18 točk več …

S tekmami 28. kroga se je 
začela zadnja četrtina prven-
stva. V času velikonočnih pra-
znikov so za dodatni, športni 
praznik v Zavrču s svojim 
gostovanjem poskrbeli nogo-
metaši Maribora. Četrti ob-
račun omenjenih ekip v tem 
prvenstvu je ob igrišče pri-
vabil več kot 1500 ljubiteljev 
nogometa – precej je bilo pri-
vržencev Maribora. Vijoliča-
sti so še dobro pomnili zadnji 
obračun v Ljudskem vrtu, ki 
so ga v nepozabni tekmi s 4:3 
dobili Zavrčani. Ker je Koper 
zgodaj popoldan zmagal v 
Novem mestu in se jim s tem 
ob tekmi več približal na dve 
točki zaostanka, so imeli go-
stje dodaten motiv za zmago.

Pri domačinih so zaradi 
kartonov in poškodb manjka-
li Kresinger, Kokol in Težak, 
pri gostih pa ni bilo Šulerja in 

Mezge. Bolje so tekmo pričeli 
domačini, ki so prevladovali 
vse do 15. minute. V tem času 
je najlepšo priložnost zamu-
dil Golubar, pred katerim je 
Handanovič odlično posre-
doval dobesedno v zadnjem 
trenutku in izbil žogo na 
rob kazenskega prostora, od 
koder jo je Sandi Čeh poslal 
preko gola. Mariborčani so 
v 18. minuti izvajali prvi kot 
na srečanju, po podaji Cvija-
noviča pa je neovirani Fajić 

žogo s približno 6 metrov do-
besedno zabil v gol – 0:1. To 
je bil sploh prvi strel gostov 
proti golu Finka. V 26. minuti 
je aktivni Golubar podal do 
Dugolina, ta pa je s strelom 
s strani zadel le zunanji del 
mreže gola. Najlepšo prilo-
žnost za izenačenje so imeli 
Zavrčani v 30. minuti, ko se 
je po dvojni podaji Golubar-
ja in Smrekarja prvi znašel 
sam pred Handanovičem, a 
je streljal preko gola. Nekaj 
minut kasneje bi lahko gostje 
povišali prednost, a je Cvija-
novič med dvema branilce-
ma Zavrča s peto poslal žogo 
malenkost mimo gola. Najve-
čja nevarnost je domačinom 
pretila po podajah s strani in 
tako je bilo tudi v 42. minuti, 
ko je Milec natančno podal 
do Mendyja, ta pa je zgrešil 
gol. V nervoznem zaključku 
prvega dela, ko je bil Fajič 
izven igrišča (prejel je rume-
ni karton zaradi ugovarjanja, 
zaradi domnevnega udarca v 
nos pa mu je pomagala zdrav-
niška služba), so znova zapre-
tili domačini: Kelenc je podal 

žogo do Fučka, ta je s strani 
sam prodiral proti golu, a je 
tudi njegov strel Handanovič 
izbil v polje.

Vijolice zacvetele v 
dežju

Ob koncu polčasa je zače-
lo deževati, kar so gostje na 
začetku drugega dela obrnili 
sebi v prid. Najprej so sicer 
nevarno poskušali domačini, 
a je strel Fučka končal v zu-
nanjem delu mreže. V nasle-
dnjem napadu so vijoličasti 
izvajali dva zaporedna strela 
iz kota, ob drugem pa so bili 
domačini znova premalo po-
zorni, kar je z drugim zadet-
kom na tekmi – identičen je 

»V prvem polčasu smo igrali 
sanjski nogomet«

Željko Orehovec, trener Zavrča: »Po mojem 
mnenju smo v prvem polčasu igrali sanjski no-
gomet. Z odlično igro smo si priigrali dve ali tri 
100-odstotne priložnosti, a žoga ni hotela v gol. 
Na drugi strani je Maribor izkoristil prvi strel na 
gol in povedel. Odločilne so bile prekinitve, iz 
katerih smo prejeli tri zadetke. Tekma je bila od-
ločena po drugem zadetku, Maribor je nato kot 
izkušena ekipa brez težav povečeval vodstvo. No-
gomet se igra za gole, zato Mariborčanom česti-
tam za zasluženo zmago.«

Ante Šimundža, trener Maribora: »Gledalci so 
lahko spremljali zanimivo in dinamično tekmo. 
V celotnem srečanju smo bili boljši tekmec, bolj 
smo si želeli zmage. Zavrč je bil v prvem polča-

su dokaj nevaren iz nasprotnih napadov, a se je 
Handanovič vedno odlično odzval. V drugem delu 
smo bili bolj skoncentrirani, zadeli smo trikrat in 
zasluženo zmagali.«

Matija Smrekar, Zavrč: »Igral sem proti moje-
mu bivšemu klubu, ki je zelo močan. Vsi skupaj 
smo vedeli, da nas čaka težka tekma, vendar si 
niti v najhujših sanjah nismo predstavljali, da bi 
lahko po zmagi z Olimpijo tokrat doživeli takšen 
poraz. A se je zgodilo prav to. Maščevale so se 
nam zapravljene priložnosti, Maribor pa je svoje 
znal izkoristiti – to je bilo odločilno.«

Nusmir Fajić, Maribor: »Domačini so nas na 
začetku nekoliko presenetili, a smo bili pripravlje-
ni tudi na to. Zelo pomembno je bilo, da smo prvi 
prišli do vodstva, saj je bilo potem lažje nadaljeva-
ti. Na začetku drugega dela smo izkoristili nekoli-
ko bolj odprto igro Zavrča in iz prekinitve zabili v 
pravem trenutku.«

Nogomet � 1. SNL, 28. krog

Priložnosti gredo v pozabo, štejejo goli ...
Zavrč – Maribor 0:4 
(0:1)

STRELCI: 0:1 Fajić (18.), 0:2 
Arghus (48.), 0:3 Mendy (54.), 
0:4 Vršič (87.).

ZAVRČ: Fink, Dugolin, Sambo-
lec, Murko, Roškar (od 67. Ma-
tjašič), Šafarić, S. Čeh, Golubar, 
Kelenc, Fuček, Smrekar. Trener: 
Željko Orehovec.

MARIBOR: Handanović, Milec, 
Rajčević, Arghus, Viler, Cvijanović 
(od 62. Vršič), Filipović (od 74. 
Mertelj), Dervišević, Bohar, Men-
dy, Fajić (od 64. Tavares). Trener: 
Ante Šimundža.

Foto: Črtomir Goznik

Skoraj 2000 gledalcev v završkem športnem parku je v soboto lahko uživalo v borbeni predstavi obeh ekip; na fotografiji Martin Milec 
(Maribor) in Josip Fuček (Zavrč).

REZULTATI 28. KROGA:
Zavrč – Maribor 0:4 (0:1); strelci: Fajić 17., Arghus 48., Mendy 53., 

Vršič 86.;
Domžale – Celje 2:0 (0:0); strelca: Aneff 77., Parker 90.;
Krka – Koper 0:3 (0:0); strelca: Ćovilo 46., 57., Pučko 61.;
Gorica – Triglav 1:1 (1:0); strelca: Coda 32.; Majcen 57.;
Rudar Velenje – Olimpija 4:0 (1:0); strelci: Eterović 44., 69., Raduj-

ko 55., Podlogar 72.; rdeči karton: Bajrić 80./Olimpija.
1. MARIBOR 28 18 4 6 63:27 58
2. KOPER 28 16 5 7 39:29 53
3. RUDAR VELENJE 28 13 8 7 41:23 47
4. GORICA 28 12 9 7 47:25 45
5. ZAVRČ 28 12 4 12 42:50 40
6. DOMŽALE 28 10 9 9 44:31 39
7. OLIMPIJA 28 9 6 13 30:42 33
8. CELJE 28 8 6 14 24:43 30
9. KRKA 28 6 5 17 22:51 23
10. TRIGLAV 28 4 8 16 26:57 20

Najboljši strelci: 15 zadetkov: Mate Eterović (Rudar), Massimo 
Coda (Gorica); 13 zadetkov: Jean-Philippe Mendy (Maribor); 11 zadet-
kov: Joshua Parker (Domžale); 10 zadetkov: Goran Galešić (Luka Ko-
per), Marcos Tavares, Nusmir Fajić (oba Maribor), Gianluca Lapadula 
(Gorica); 8 zadetkov: Slobodan Vuk, Saša Aleksander Živec (oba Dom-
žale), Nik Omladič (Olimpija) ...

Poleg tega, da doma-
čini v prvem delu niso 
uspeli izkoristiti treh 
zelo lepih priložno-
sti, je bil za končni 
razplet odločilen 
začetek drugega dela 
srečanja. Gostje so v 
razmaku nekaj minut 
dosegli dva zadetka 
in povratka za doma-
čine ni bilo več.



Farmtech Veržej – 
Aluminij 0:0

FARMTECH VERŽEJ: Andrejč, 
Domjan, Živko, Kek, Pelcl, Kouter, 
Trstenjak (od 80. Mauko), Kaučič 
(od 58. M. Vinkovič), Ropoša (od 
80. Rola), Zahovič, D. Vinkovič. 
Trener: Zlatko Gabor. 

ALUMINIJ: Lipovac, Rešek, To-
polovec, Bingo, Kurež, A. Medved, 
Petek (od 46. Kozar), Panikvar, 
Jovanović (od 58. Grezda), Vindiš, 
Drevenšek (od 84. Vrbanec). Tre-
ner: Robert Pevnik.

Oslabljeni domačini, brez še-
stih standardnih igralcev – še 
zlasti se je poznala odsotnost 
nosilca igre Dina Hotića, so se 
po dveh zaporednih zmagah 
želeli »znesti« še nad Alumini-
jem in se mu oddolžiti za boleč 
poraz (0:2) v 18. krogu prven-
stva, a so se v prvih minutah 
bolje znašli Kidričani, ko so s 

polpriložnosti poskušali zade-
ti Kurež (6.), Jovanović (7.) in 
Drevenšek (11.). Zelo obetav-
no akcijo so gostje izpeljali v 
23. minuti, ko je po prodoru 
Aljaža Medveda in lepem pre-
dložku v sredino žogo pred 
praznim golom zgrešil Robert 
Kurež. Šele po poteku tride-
setih minut so vrata Aluminija 
resneje ogrozili domačini – do-
bro odmerjen strel Zahoviča 
(30.) so v gneči uspeli blokirati 
gostujoči obrambni igralci, Da-
vid Vinkovič pa je z glavo na-
streljal vratarja (31.). Najlepšo 
akcijo so Veržejci uprizorili v 
35. minuti, ko je Kaučič ideal-
no zaposlil Kouterja, ki je moč-

no sprožil, a je dobro odmerje-
ni strel izvrstno ubranil »rezer-
vist« Lipovac. 25-letni Kristijan 
je dobil prednost pred deset 
let starejšim, sicer standar-
dnim vratarjem Tomažem Mur-
kom, ki je po besedah trenerja 
Pevnika pred gostovanjem 
v Veržeju trikrat upravičeno 
izostal s treninga. Veliko so si 
gostitelji obetali od prostega 
strela z okoli 20 metrov (37.), 
a je Matjaž Kek streljal točno v 
vratarja. 

Brez zadetkov
V uvodnih minutah druge-

ga dela so Kidričani izvajali 

tri kote zapovrstjo; ko je pre-
dložek z desne strani poslal 
Panikvar, so domači obramb-
ni igralci posredovali zelo ne-
spretno in le malo je manjka-
lo, da si gola niso zabili sami. 
Sledilo je obdobje napadalne 
igre gostiteljev, ki so si prii-
grali dve izvrstni priložnosti 
za dosego zadetka. V 53. mi-
nuti je Kaučič lepo zaposlil 
Domjana, ki se je zapodil v 
kazenski prostor in iz nepo-
sredne bližine gostujočih vrat 
sprožil odličen strel, toda zno-
va se je izkazal vratar Lipovac. 
Gostujoči vratar pa je bil pet 
minut pozneje že premagan, 
a ga je zanesljivega vodstva 
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Saša Prapotnik, trener 
Jeruzalema Ormoža: »Z zelo 
dobro igro v 2. polčasu smo 
zlomili žilavega tekmeca, ki 
se mu je poznala odsotnost 
nekaterih poškodovanih 
igralcev. Pomembno je bilo, 
da domačinom nismo dovo-
lili, da se odlepijo na pred-
nost treh ali štirih zadetkov. 
V dramatičnem zaključku so 
odločile izkušnje, ki so na 
naši strani. Izpolnili smo za-
dani cilj pred sezono in tudi 
v sezoni 2014/15 bomo v 
Ormožu spremljali prvoliga-
ški rokomet.«

Mirko Skoko, pomočnik 
trenerja Krka Novo mesto: 
»Igrali smo slabo v obrambi, 
saj se je v veliki meri pozna-
la odsotnost poškodovane-
ga Aljaža Lavriča. Veliko pa 
je k porazu doprinesla slaba 
realizacija strelov s krila, saj 
s tega položaja sploh nismo 
zadeli. Glede na to, da ima-
mo veliko poškodovanih iz-
kušenih igralcev, je to realna 
slika te mlade ekipe.«

Zlatko Gabor, trener Farmtecha: »Če bi bili kompletni, ne dvo-
mim v našo zmago! Naša tekmovalna forma se dviga in zaslužili 
bi si tri točke. Še zlasti po prikazanem v drugem delu tekme. Od 
treh velikih priložnosti za zadetek bi morali izkoristiti vsaj eno, 
zagotovo tisto, ko smo iz neposredne bližine zadeli prečko. A kljub 
vsemu veljajo igralcem čestitke za borbeno igro, z osvojeno točko 
pa pač moramo biti zadovoljni.«

Robert Pevnik, trener Aluminija: »Rezultat ni merilo dogaja-
nja na igrišču. Na začetku tekme smo bili boljši nasprotnik, žal 
priigranih priložnosti za zadetek nismo izkoristili, v nadaljevanju 
pa se je znova izkazala naša slabost minulih treh tednov – ne-
učinkovitost. Gostitelji so v drugem delu prevladovali, a na našo 
srečo niso uspeli zadeti v polno. Mi gradimo na mlajših igralcih, 
ki seveda potrebujejo »kilometrino«. Nismo se še odrekli boju za 
osvojitev drugega mesta.«

Krka – Jeruzalem 
26:28 (17:15)

JERUZALEM: Žuran (2 obram-
bi), T. Cvetko (11 obramb); Kirič, 
Mavrič, Kolmančič, Bogadi 3, Ra-
dujkovič 5, Čudič 9 (2), Putarek, 
Peček, Mesarič 1, Rajšp, Gregorc 
5 (2), Poznič, Šišmanovič 5. Tre-
ner: Saša Prapotnik.

Rokometaši Jeruzalema so 
v Novem mestu dosegli tretjo 
zmago v Ligi za obstanek in si 
dokončno zagotovili obstanek 

v ligi – Krka se bo za to mo-
rala še truditi. Tekma je bila 
izredno izenačena in nobena 
izmed ekip niti enkrat ni vo-
dila za več kot dva zadetka. V 
zadnjih 30 sekundah 1. polča-
sa so Novomeščani izkoristili 
dve napaki Ormožanov in 
preko lahkih zadetkov iz pro-
tinapadov odšli na odmor z 
dvema zadetkoma prednosti 
(17:15). 

Gostje so odlično začeli 2. 
polčas in po delnem izidu 0:4 
v 35. minuti povedli 17:19. Mi-
nimalne prednosti Jeruzalem 
do konca tekme več ni izpustil 
iz svojih rok. V napadu je ble-
stel Bojan Čudič, ki je v Špor-
tni dvorani Marof poskrbel za 
nekaj mojstrovin, ki so jim za-

ploskali tudi domači navijači. 
Ponujeno priložnost na golu 
je odlično izkoristil kadetski 
reprezentant Tomaž Cvetko, 
ki je v igro vstopil v 16. minu-
ti in do konca srečanja zbral 
11 obramb. 18-letni Cvetko je 
ubranil strele v pomembnih 
trenutkih, ko se je tekma »lo-
mila«. Gostiteljem nikakor ni 
uspelo zadeti s krilnih polo-
žajev, kjer je gostujoči vratar 
zbral lepo število obramb. V 
58. minuti je prvi strelec Krke 
na tekmi Jan Irman zadel za 
izenačenje na 26:26. Piko na 
i gostujoči zmagi sta nato po-
stavila Čudič in David Bogadi. 
S svojimi izkušnjami so veliki 
delež k ormoški zmagi dodali 
še Siniša Radujkovič, Aleš Ši-

šmanovič, Jan Gregorc, Dani-
jel Mesarič in David Bogadi. 
V obrambi sta svojo nalogo 
solidno opravila Jaša Rajšp in 
Kristijan Putarek. Ormožani 
so se z zmago na Dolenjskem 
znova zavihteli na vrh Lige za 
obstanek. V petek, 25. aprila, 
ob 19.30 na Hardek prihaja 
Krško.

ku

Rokomet � 1. A SRL (m), Liga za obstanek

Na Dolenjskem so si že zagotovili obstanek

Nogomet � 2. SNL, 22. krog

V vsakem polčasu prevlada eni ekipi

Ormožani so se v Novem mestu izkazali tudi v obrambi.

Foto: Črtomir Goznik

Josip Golubar (Zavrč, beli dres) je bil eden najboljših igralcev svo-
je ekipe.

Foto: Črtomir Goznik

Na sobotni tekmi v Veržeju je za Aluminij branil Kristijan Lipovac in se zelo izkazal.

1. A SRL (m), 
od 1. do 6. mesta

REZULTATI 5. KROGA: Celje 
Pivovarna Laško – Gorenje 31:26 
(16:14), Ribnica Riko hiše – Mari-
bor Branik 26:26 (12:15), Sevni-
ca – Trimo Trebnje 20:31 (11:15).
1. GORENJA VELENJE 5 3 1 1 50 (43)
2. CELJE PIVO. LAŠKO 5 5 0 0 48 (38)
3. MARIBOR BRANIK 5 1 3 1 40 (35)
4. RIBNICA RIKO HIŠE 5 1 1 3 32 (29)
5. TRIMO TREBNJE 5 2 1 2 29 (24)
6. SEVNICA 5 0 0 5 17 (17)

Od 7. do 12. mesta
REZULTATI 5. KROGA: Krka – 

Jeruzalem Ormož 26:28 (17:15), 
Istrabenz Plini Izola – Slovan 
30:25 (15:17), Sviš Ivančna Gori-
ca – Krško 34:25 (16:11).
1. JERUZALEM ORMOŽ 5 3 0 2 22 (16)
2. SLOVAN 5 3 0 2 21 (15)
3. ISTRA. PLINI IZOLA 5 4 0 1 21 (13)
4. KRKA 5 1 0 4 18 (16)
5. SVIŠ IVANČNA GORICA 5 3 0 2 14 (8)
6. KRŠKO 5 1 0 4 12 (10)

Dvakrat 4:0, enkrat 3:0 – tako izdatno so tri vodilna moštva lige 
ugnala svoje tokratne tekmece in zadržala vodilne položaje. Daleč 
najučinkovitejši napad lige ima Maribor, ki povprečno dosega 2,25 
zadetka na tekmo. Najboljši trije strelci Maribora, Mendy, Tavares in 
Fajič, so skupaj dosegli kar 33 zadetkov, kar je več kot vsi igralci štirih 
zadnjeuvrščenih ekip skupaj … Na drugi strani se z najboljšo obrambo 
lige ponaša Rudar – le 23 zadetkov so prejeli na 28 tekmah.

Edino pravo presenečenje kroga so pripravili igralci Triglava, ki so 
v gosteh remizirali z Gorico. S tem so se znova približali Krki na samo 
tri točke zaostanka. Olimpija nadaljuje negativen niz, čeprav so Lju-
bljančani zaradi slabih iger in rezultatov med tednom že opravili prve 
rošade: poleg direktorja kluba je odpoved dobil tudi Vicente. Varovan-
ci Luka Elsnerja so šele v končnici strli odpor Celjanov, ko sta zadela 
Aneff in Parker. 

Prvoligaši bodo še naprej nadaljevali igranje v pospešenem ritmu 
sreda-sobota-sreda, saj jih tekme 29. kroga čakajo že v sredo. Derbi 
kroga bo odigran v Ljudskem vrtu, kjer gostujejo Velenjčani, Zavrčani 
pa se odpravljajo na težko gostovanje v knežje mesto.

JM

Nogomet � 1. SNL

Visoke zmage treh vodilnih moštev

1. SNL, 29. krog: Celje – Zavrč, sreda, 24. aprila, 
ob 17.30 na Areni Petrol v Celju

Medsebojne tekme
2. krog: Zavrč – Celje 2:1 (0:1); Kelenc, Brlečič; Kolman;
11. krog: Celje – Zavrč 2:1 (1:1); Jugovič, Žurej; Šafarič;
20. krog: Zavrč – Celje 3:0 (1:0); Kresinger, Mihelič, Fuček.

2. SNL
REZULTATI 22. KROGA: Farm-

tech Veržej – Aluminij 0:0, Šmar-
tno 1928 – Bela krajina 1:0 (1:0), 
Ankaran Hrvatini – Kalcer Rado-
mlje 0:1 (0:1), Krško – Roltek Dob 
1:2 (0:2), Šenčur – Šampion 2:1 
(2:1).
1. ROLTEK DOB 22 17 3 2 42:19 54
2. K. RADOMLJE 22 13 4 5 47:26 43
3. ALUMINIJ 22 10 7 5 32:17 37
4. FARM. VERŽEJ 22 11 2 9 44:39 35
5. ANKARAN H.  22 10 4 8 34:32 34
6. ŠMARTNO '28 22 9 7 6 30:28 34
7. KRŠKO 22 8 5 9 34:29 29
8. ŠENČUR 22 8 3 11 37:41 27
9. ŠAMPION 22 4 2 16 29:53 14
10. BELA KRAJINA 22 0 3 19 8:53 3

domačinov rešila prečka. V 
gneči pred njegovimi vrati je 
iz nekaj metrov z glavo dobro, 
a premalo natančno meril 
Nejc Domjan, saj se je žoga 
od prečnika odbila na gol 
črto, od tam so jo panično iz-
bili gostje – točno do Davida 
Vinkoviča, ki pa je z močnim 
strelom zgrešil cilj. V končni-
ci tekme sta domača vrata naj-
bolj nevarno ogrožala Kurež 

in Grezda, gostitelji pa so si 
zmagoviti zadetek poskušali 
priigrati iz prekinitev. Luka 
Zahovič je dvakrat lepo poslal 
predložek v kazenski prostor 
Aluminija, kjer pa so bili na-
padalci iz Veržeja nespretni. 
Ostalo je le pri poizkusih in 
derbi se je pred okoli 400 gle-
dalci končal z najbolj neprilju-
bljenim rezultatom …

Niko Šoštarič



V tednu, ko so se najbolj-
ši teniški igralci sveta 
merili v Monte Carlu, sta 
člana TK Terme Ptuj Blaž 
Rola in Tamara Zidanšek 
postavljala nove mejnike 
ptujskega tenisa. S pone-
deljkom sta namreč vsak 
v svoji konkurenci postala 
najvišje uvrščena Sloven-
ca: Rola na moški ATP-
lestvici, Zidanškova pa na 
mladinski ITF-lestvici.

Challenger turnir v 
Braziliji: Z nekaj 
drame vse do finala

Po vrnitvi na južnoameri-
ško turnejo je Blaž Rola na 
prvem turnirju zaradi psihič-
ne in fizične izčrpanosti iz-
padel v 1. krogu (Alund), na 
drugem pa je že pokazal svoj 
pravi obraz. Po tednu prilago-
ditve je igral v svojem »prilju-
bljenem« Sao Paulu, kjer je že 
lani julija igral v polfinalu. To-
krat je bil 1. nosilec in je storil 
še korak dlje!

Nastope v brazilskem ve-
lemestu je začel proti doma-
čemu vrstniku, 23-letnemu 
Joseju Pereiri (281.), ki ga je 
ugnal v dveh nizih. V drugem 
krogu ga je čakal dve leti sta-
rejši, a nižje uvrščen Guiller-
mo Duran (567.). Argentinec 
se je Ptujčanu dobro upiral do 
zaključka prvega niza, ki ga je 
le dobil naš igralec. Duran je 
na začetku 2. niza povedel 0:3 
in imel v 4. igri še štiri doda-
tne priložnosti za break. Ni jih 
izkoristil, nato pa ni dobil niti 
igre več …

Pravi triler je Blaž odigral v 
četrtfinalu, kjer je bil njegov 
tekmec še drugi Argentinec, 
Maximo Gonzalez (156.). 
S 30-letnikom se je Blaž pred 
tedni že pomeril v Panami in 
ga tam po težki borbi prema-
gal v tie-breaku tretjega niza. 
Tokrat je bil dvoboj še bolj te-
sen … Prvi niz je dobil 7. nosi-
lec (3:6), ki si je tudi v drugem 
priigral izjemno prednost: pri 
rezultatu 5:6 je serviral za 
končno zmago. Blaž se ni vdal 
in je izkoristil četrto break 
priložnost ter niz odvedel v 
tie-break – tega je dobil 7:4. 
Gonzalez je imel v odločil-
nem nizu pri rezultatu 3:5 
znova priložnost za zaključek 
na svoj servis. Blaž je iz sebe 
znova iztisnil tisto najboljše 
in je dobil tri zaporedne igre 
in pri rezultatu 6:5 sam servi-
ral za zmago. A je tokrat zobe 
pokazal še gavč in tako se je 
dvoboj končal v tie-breaku. 
Blaž je izkoristil prvo zaključ-

no žogo in slavil 7:4. Dvoboj 
je trajal kar 2 uri in 48 minut, 
končno razmerje točk pa je 
bilo 112:112! Blaž je izkoristil 
4 priložnosti za break od 13, 
Gonzalez 5 od 7. 

Tekmec v polfinalu je bil 
23-letni Axel Michon (247.), 
ki je dan prej slavil po skoraj 
4-urnem maratonu. Po dobre 
pol ure igre je kazalo, da je 
Francoz dan prej porabil vse 
svoje moči, saj je Blaž s suve-
reno igro vodil 6:1, 4:0. Ko 
bi moral rutinirano zaključiti 
dvoboj, je odigral nekaj »pre-
mehkih« točk in Michon si 
je pri vodstvu 5:6 priboril že 
dve zaključni žogici za izena-
čenje v setih. Tokrat se je Blaž 
še rešil v tie-break, ki pa ga je 
gladko izgubil – 2:7. V 3. nizu 
je bil Rola znova boljši, hitro si 
je priboril prednost 5:1 in jo  
tudi izkoristil za zmago 6:3. 

Nedeljski opoldanski fina-
le na osrednjem igrišču bi 
Ptujčanu v primeru zmage že 
lahko prinesel uvrstitev med 
najboljšo stoterico igralcev 
sveta. Ta podzavestna misel 
ga je zagotovo zavirala, ob tem 
pa je imel na drugi strani izje-
mno motiviranega domačina, 
v Sau Paulu rojenega Rogeria 
Dutra Silvo (178.). 30-letni 
Brazilec, ki je lani že zasedal 
84. mesto na ATP-letvici, je 
bil preprosto bolj zbran in 
je finalni dvoboj po uri in 15 
minutah igre odločil v svojo 
korist. Blaž se je v obeh nizih 
hitro znašel v zaostanku brea-
ka, ki ga ni uspel izničiti.

Z uvrstitvijo v finale si je 
Blaž priigral novih 48 točk 
za ATP-lestvico, s katerimi 
je v tem tednu prvič postal 
najvišje uvrščeni Slovenec 
- 111.. Za njim so zaostali 
Aljaž Bedene (112.), Blaž 
Kavčič (123.) in Grega Že-
mlja (166.).

Rola ta teden nastopa na 
tretjem zaporednem challen-
gerju v Braziliji: v Santosu je 2. 
nosilec (1. je Američan Denis 

Kudla – 109.). V 1. krogu ga 
čaka 23-letni Portugalec Ga-
stao Elias (177.).

Mladinska 
ITF-turnirja v 
Bolgariji in Franciji: 
Tamara v Plovdivu do 
zmage med 
posameznicami!

Najboljše slovenske mladin-
ke so prejšnji teden nastopale 
na mladinskih ITF-turnirjih 2. 
ranga v Bolgariji in Franciji. 
Največjega uspeha v doseda-
nji karieri se je veselila Tama-
ra Zidanšek (TK Terme Ptuj), 
ki je prvič slavila na turnirju 
podobnega ranga. S to zmago 
se bo na prihodnji mladinski 
ITF-lestvici prvič spustila pod 
magično mejo 100 in bo naj-

višje uvrščena slovenska mla-
dinka.

Tamara Zidanšek (150. 
na ITF) je bila sicer v Plovdi-
vu 6. nosilka. Za »ogrevanje« 
je v sredo izločila Romunko 
Rosco, nato pa je turnir za dva 
dni prekinil dež. Igralke so 
znova stopile na igrišče šele 
v soboto, ko jih je čakal zgo-
ščen program. Dopoldan se je 
Tamara merila z Britanko Axo-
novo (337.), po izgubljenem 
prvem nizu pa je v nadaljeva-
nju ujela ritem in napredovala 
v četrtfinale. Tam je po le uri 
in pol pavze nadigrala Ukra-
jinko Nazarovo (232.), ki je 
pred tem izločila 1. nosilko 
turnirja. Tudi v nedeljo so mo-
rale najboljše posameznice na 
igrišče dvakrat: Tamara se je 
dopoldan merila s 5. nosilko, 
Ukrajinko Vekslerjevo (121.). 
Izjemno tesen obračun se je 
končal v skrajšanem tretjem 
nizu (prireditelji so bili zaradi 
zgoščenega programa prisilje-
ni prilagoditi pravila), ki ga 
je z minimalno razliko dobila 
16-letna Slovenka. Ta dvoboj 
se je kasneje izkazal za »finale 
pred finalom«, saj je v velikem 
finalu Tamara povsem zasen-
čila štiri dni starejšo tekmico 
iz Češke (271.) in ji prepustila 
zgolj eno samo igro!

Izjemen uspeh je Tamara 
obogatila še z odlično uvrsti-
tvijo med dvojicami, v katerih 
je nastopala skupaj z Rusinjo 
Anno Blinkovo. Bili sta 2. no-
silki in se brez posebnih težav 
uvrstili v polfinale. Tam sta v 
nedeljo popoldan, po Tama-
rinem slavju med posamezni-
cami, igrali tesen obračun s 
3. nosilkama. Srečanje sta po 
prilagojenih pravilih izgubili 
z najbolj mogočim tesnim izi-
dom v odločilnem tie-breaku 
skrajšanega tretjega niza …

Zoran Krajnc, predse-
dnik TK Terme Ptuj: »Po po-
ročilih iz Bolgarije je Tamara 
opravila izjemno delo. Vedeli 
smo, da je sposobna odličnih 
iger, a se mora za takšen rezul-
tat uskladiti še nekaj drugih 
dejavnikov. Po dveh dnevih 
premora se je bilo težko vrniti 
v tekmovalni ritem, kar je Ta-
mari z nekaj težavami le uspe-
lo. V nadaljevanju je postajala 
močnejša iz dvoboja v dvoboj, 
piko na i pa je postavila v fi-
nalu, kjer je tekmica 'padla v 
njen mlin'.«

Preostala trojica najboljših 
slovenskih mladink, Nina 
Potočnik, Hana Mraz in 
Manca Pislak, so v Istresu 
na turnirju istega ranga med 
posameznicami vse izgubile v 
1. krogu, uspešnejše pa so bile 
med dvojicami. Tam je Nina 
Potočnik (TK Galtena) igrala s 
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Challenger turnir v Sau 
Paulu, 40 tisoč dolarjev, 
rezultati:

1. krog: Rola (1.) – Jose Pere-
ira (Brazilija) 6:4, 6:2;

2. krog: Rola (1.) – Guillermo 
Duran (Argentina) 7:5, 6:3;

četrtfinale: Rola (1.) – Maxi-
mo Gonzalez (Argentina, 7.) 3:6, 
7:6(4), 7:6(4);

polfinale: Rola (1.) – Axel Mi-
chon (Francija) 6:1, 6:7(2), 6:3;

finale: Rola (1.) – Rogerio Du-
tra Silva (Brazilija, 6.) 4:6, 2:6.

Tenis � Poletna štajerska liga
V TK Terme Ptuj so se po vzoru nekaterih drugih okolij 

odločili za organizacijo poletne štajerske teniške lige, ki jo 
bodo začeli maja. Ligaško tekmovanje je namenjeno vsem 
polnoletnim igralcem in igralkam tenisa, ki se želijo meriti z 
drugimi, in sicer z igranjem po sistemu »vsak z vsakim« (Round 
Robin). K igranju v ligi želijo pritegniti čim širši krog igralcev 
tenisa, tako s Ptuja kot tudi iz drugih mest štajerske regije. 
Osnovni kriterij pri razvrščanju igralcev v enega od ligaških 
nivojev (torej v eno od lig) je kakovost igralcev. Najboljši prija-
vljeni igralci bodo uvrščeni v višjo ligo, slabši igralci v nižjo ligo.

Vse tekme se bodo igrale na igriščih TK Terme Ptuj: ob 
koncih tedna čez cel dan, med tednom pa do 17. ure. Za 
vsako tekmo bosta imela igralca na voljo dve uri, kar naj bi 
bilo v veliki večini primerov dovolj časa za dokončanje tekme 
– morebitni tretji niz se namreč igra kot »tie-break«, do deset 
dobljenih točk.

Za organizacijo in izvedbo lige je odgovoren vodja lige, ki 
pred začetkom naredi žreb in razpored tekem za vse leto na-
prej, igralci pa se o točnem dnevu in uri igranja posameznih te-
kem dogovarjajo sami in o tem obveščajo vodjo lige. Na koncu 
štajerske lige se bodo najboljšim trem igralcem iz vsake lige 
podelili pokali in nagrade, ki jih bodo prispevali sponzorji. Po-
letna štajerska liga bo štela za jakostno lestvico slovenskega 
rekreativnega tenis toura – gre za serijo tekmovanj za rekrea-
tivce, ki jih organizira DITS – društvo igralcev tenisa Slovenije.

Po zaključku poletne lige bo organizirana tudi zimska šta-
jerska liga, ki bo potekala v balonu TK Terme Ptuj. Vse do-
datne informacije lahko dobite na e-poštnem naslovu sta-
jerska_tenis_liga@t-2.si ali na tel. št. 041 844 086, Matjaž 
Pogačar.

Tenis � Podravska rekreativna teniška liga 
2014

Ta teden se začne tekmovanje v Podravski rekreativni te-
niški ligi, v kateri letos nastopa 15 ekip. Te so razdeljene v 
dve ligi: v A-ligi jih nastopa 5, v B-ligi pa 10 (modra in rdeča 
skupina, vsaka ima 5 ekip). 

A-liga: Villiams TENIS Pub, TC LUKA – NANO elektronika, TK 
LENART, ŠTRAF – GOJA, TC KIDRIČEVO.

B-liga, rdeča skupina: Villiams TENIS Pub II, TK SKORBA, 
FINGUŠT Mesnine Štajerske, RAFA MB KLUB, ŠD APAČE;

B-liga, modra skupina: TC LUKA – NANO elektronika II, 
KAPO DOL, ASFALTI PTUJ, ŠTRAF, TD DUPLEK.

B-liga, pari 1. kroga:
rdeča skupina: Fingušt team – Rafa MB team (23. 4, ob 

16.00), Villiams Tenis Pub II – ŠD Apače (6. 5., ob 16.00). 
Prosta je ekipa TK Skorba;

modra skupina: TC Luka NANO II – Asfalti Ptuj (25. 4., ob 
16.00), ŠTRAF Team – TD Duplek (26. 4., ob 9.00). Prosta je 
ekipa Kapo dol. 

Tenis � Challenger tour, mladinska ITF-turnija

Zgodovinski uspeh ptujskega tenisa - na dveh vrhovih

Blaž Rola se je na challenger turnirju v Sao Paulu uvrstil v finale in 
postal najbolje uvrščeni Slovenec na ATP-lestvici.

Tamara Zidanšek je v Plovdivu prvič zmagala na mladinskem ITF-
turnirju visokega 2. ranga.

Plovdiv, Bolgarija, 
rezultati, posameznice:

1. krog: Zidanšek (6.) – An-
drea A. Rosca (Romunija) 6,:1, 
6:2;

2. krog: Zidanšek (6.) – Ge-
orgina Axon (VB) 4:6, 6:4, 6:4;

četrtfinale: Zidanšek (6.) – 
Gyulnara Nazarova (Ukrajina) 
6:2, 6:3;

polfinale: Zidanšek (6.) – Ma-
ryna Veksler (Ukrajina, 5.) 6:3, 
3:6 {7:5};

finale: Zidanšek (6.) – Karoli-
na Novotna (Češka) 6:1, 6:0.

dvojice: 
1. krog: Zidanšek/Blinkova 

(2.) – Arshinkova/Surdeanu 
(Bolgarija/Romunija) 6:2, 6:2;

četrtfinale: Zidanšek/Blin-
kova (2.) – Axon/Ostlund (VB, 
Švedska) 4:0, 4:1;

polfinale: Zidanšek/Blinkova 
(2.) – Gasanova/Grib (Rusija/
Belorusija, 3.) 3:5, 4:2, 5:4(8);

finale: Gasanova/Grib – Kuz-
mova/Mihalikova (Slovaška, 1.) 
2:6, 1:6.

Istres, Francija, rezultati, 
dvojice:

1. krog: Potočnik/Grimm – 
Grabher/Mihaila (Avstrija/Ro-
munija) 6:3, 1:6, 10:5;

četrtfinale: Potočnik/Grimm 
– Aponasenko/Njoze (Rusija, 
VB, 3.) 6:2, 6:2;

polfinale: Potočnik/Grimm – 
Bekefi/Lombardo (Madžarska/
Italija) 3:6, 7:5, 7:10.

TE U-14, Zagreb, rezultati:
1. krog: Plank – Nadine Kel-

ler (Švica) 2:6, 6:2, 6:4;
2. krog: Plank – Lenka Stara 

(Slovaška, 8.) 3:6, 7:5, 6:2;
3. krog: Plank – Iva Zelič (Hr-

vaška, 9.) 6:7(4), 4:6.

Dvojice:
2. krog: Plank/Juvan (4.) – 

Luzija/Turkovič (Hrvaška) 4:6, 
6:3, 10:8;

četrtfinale: Plank/Juvan (4.) 
– Janko/Nikočević (Hrvaška/
Nemčija) 2:6, 6:3, 3:10.

Švicarko Chiaro Grimm in se 
z dvema zmagama prebila do 
polfinala. Tudi Ninin dvoboj 
se je končal izjemno tesno …

TE U-14, Zagreb
V Zagrebu je potekal turnir 

serije Tennis Europe za igral-
ke do 14. leta starosti. Ptujski 
teniški klub je uspešno zasto-
pala Maruša Plank, ki je zma-
gala dva dvoboja. Pri tem je 
izločila 8. nosilko turnirja, te-
sno pa izgubila proti 9. nosilki 
iz Hrvaške, čeprav je imela v 
obeh nizih lepo prednost.

Maruša je v dvojicah igrala 
skupaj s Kajo Juvan – bili sta 
4. nosilki. V četrtfinalu sta ju 
ustavili Hrvatica Leonida Jan-
ko in Nemka Sarah Nikočević. 

Jože Mohorič



torek � 22. aprila 201414 Šport, rekreacija

Nogomet � 1. SNL
PARI 29. KROGA – SREDA, 23. 4., ob 16.30: Triglav – 

Domžale; ob 17.30: Celje – Zavrč, Olimpija – Luka Koper, 
Gorica – Krka, Maribor – Rudar.

UEFA POKAL REGIJ
3. KROG – SREDA, 23. 4., ob 17.00: MNZ Ptuj – MNZ 

Murska Sobota (Mestni stadion na Ptuju)
DB

Športni napovednik

3. SNL: Dravinja se je 
vrnila na vrh

V prazničnem času so no-
gometaši v 3. ligi ponovno 
nagradili obiskovalce tekem, 
saj so bili strelci že drugi krog 
zapored izredno natančni – 
tokrat so dosegli 28 zadetkov. 
Največ, po šest, sta jih dose-
gli ekipi Odrancev in Dravinje. 
Slednjim je po seriji neodloče-
nih rezultatov končno uspelo 
tudi zmagati. Pravi šov je na 
tekmi v Slovenskih Konjicah 
uprizoril Urban Čander, ki je 
dosegel kar štiri zadetke. S 
prvo spomladansko zmago se 
je Dravinja vrnila na vrh lestvi-
ce. Z njega je zdrsnila Drava, 
ki je nekoliko nepričakovano 
izgubila v Šmarju pri Jelšah. V 
Ljutomeru si je obračun dveh 
»avtomobilsko« obarvanih 
ekip (Avto Rajh Ljutomer – 
Avto Škafar Beltinci) ogledalo 
več kot 300 gledalcev, zmaga-
li pa so domačini.

REZULTATI 18. KROGA: 
Avto Rajh Ljutomer – Avto Ška-
far Beltinci 3:0 (1:0), Dravinja 
Kostroj – Čarda Martjanci 6:1 
(2:0), Nafta 1903 – Grad 2:0 
(0:0), Šmarje pri Jelšah – Dra-
va Ptuj 2:1 (1:1), Tromejnik G 
– Sukič – Rakičan 1:1 (1:0), 
Odranci – Fosilum Šentjur 6:1 
(4:1), Aha Emmi Bistrica – Ma-
lečnik 1:1 (0:1).
1. DRAVINJA KOS.  18 13 5 0 42:9 44
2. DRAVA PTUJ 18 12 2 3 42:11 41
3. RAKIČAN 18 9 6 3 31:18 33
4. NAFTA1903 18 9 4 5 25:16 31
5. ODRANCI 18 9 3 6 49:29 30
6. RAJH LJUTOMER  18 8 4 6 34:25 28
7. ŠKAFAR BELTINCI 18 7 4 7 29:31 25
8. ŠMARJE PRI JEL.  18 7 3 8 40:32 24
9. MALEČNIK  18 4 9 5 22:28 21
10. TROMEJNIK G-S.  18 6 2 10 25:32 20
11. GRAD 18 4 6 8 24:34 18
12. FOSIL. ŠENTJUR 18 5 1 12 20:50 16
13. A. E. BISTRICA 18 2 4 12 20:42 10
14. ČARDA MARTJA.  18 2 3 13 15:61 9

Prvi spomladanski poraz 
Drave: ŠMARJE PRI 
JELŠAH – DRAVA 
PTUJ 2:1 (1:1)

STRELCI: 0:1 Lavrinc (6.), 
1:1 Drofenik (40.), 2:1 Firšt 
(90. z 11 m)

DRAVA PTUJ: Ajlec, Horvat, 
Kajzer, Jaušovec (od 46. Wa-
gner), Javornik, Drožđek, Lju-
bec, Furek, Kirič (od 76. Lugo-
njić), Tomažič Šeruga, Lavrinc 
(od 46. Kočar). Trener: Franc 
Fridl.

Nogometaši Drave na tež-
kem gostovanju v Šmarjah pri 
Jelšah niso bili »pravi«. Po stari 
navadi iz zadnjih nekaj tekem 
so odigrali dobro uvodnih 15, 
20 minut, potem pa so popu-
stili in tekmecu dovolili, da je 
vzpostavil ravnotežje v igri. 
V enem izmed prvih naletov 
ptujske ekipe je z desne stra-
ni poslal predložek Drožđek, 
žogo pa je v mrežo potisnil 
Lavrinc. Po tej situaciji je bila 
Drava premalo aktivna, blizu 
drugemu zadetku je bila le 
po strelu Kajzerja iz kota, ki je 
pristal v prečki. Domačini so 
med tekmo postajali vse agre-
sivnejši in odločnejši. Trud se 
jim je poplačal nekaj minut 
pred koncem prvega dela, ko 
je natančen predložek z boka 
iz bližine v gol pospravil Drofe-
nik.

V nadaljevanju je bilo zrelih 
priložnosti še manj, gledalci 
so videli le nekaj strelov od da-
leč. Domačini so igrali še bolj 

čvrsto in nepopustljivo, igralci 
Drave pa so se trudili, a so se 
vsi njihovi poizkusi v glavnem 
zaustavili že na sredini igrišča. 
Pravi šok pa so doživeli v 90. 
minuti, ko so naredili kar ne-
kaj zaporednih napak: Čaksa 
je na koncu v kazenskem 
prostoru nepravilno zaustavil 
ptujski vratar Ajlec, ki je za na-
meček prejel še rdeči karton. 
Za domačine je strel z 11-me-
trovke uspešno izvedel Firšt. 
Nogometaši iz Šmarij so se za-
služeno veselili zmage, ki so si 
jo tokrat preprosto bolj želeli.

David Breznik

Superliga: Hajdina ob 
točki v zadnji minuti

16. krog Superlige (dve tek-
mi sta bili zaradi praznikov 
odigrani šele v ponedeljek, po 
sklepu redakcije) je prinesel 
veliki derbi Podvincev in Ge-
rečje vasi. Številni gledalci so 
lahko uživali v prikazanem, na 
koncu pa sta se ekipi razšli s 
pravičnim remijem. Presene-
čenje kroga so pripravili no-
gometaši Apač, ki so šokirali 
vodilno ekipo lige iz Stojncev. 
Izid je bil 2:1, domačini pa so 
vodili že z 2:0. Dejstvo, da so 
gostje nastopili oslabljeni, ne 
zmanjšuje uspeha domačinov. 
Hajdina je z zadetkom Travni-
karja v Poljčanah dolgo vodila, 
nato pa so domačini do točke 
prišli v sodnikovem podaljšku.

REZULTATI 16. KROGA: 
APAČE – STOJNCI 2:1 (1:0); 

strelci: 1:0 Hergan 7., 2:0 Pre-
dikaka 65, 2:1 Kokot 75.;

BOČ – HAJDINA 1:1 (0:0); 
strelca: 0:1 Travnikar 60., 1:1 
Blaževič 91.

PODVINCI BETONARNA 
KUHAR – 1A AVTO GEREČJA 
VAS 2:2 (1:1); strelci: 1:0 Mu-
rat 36., 1:1 Tominc 44., 2:1 
Pal 72., 2:2 Lončarič 89.

Srečanji Videm – Središče 
ob Dravi in Bukovci – Carrera 
Optyl Ormož sta bili odigrani v 
ponedeljek, po sklepu redak-
cije.
1. STOJNCI  16 12 2 2 38:9 38
2. PODVINCI KUHAR  16 10 2 4 35:14 34
3. VIDEM  15 10 3 2 44:19 32
4. 1A GEREČJA VAS  16 8 4 4 45:14 28
5. APAČE  16 6 8 2 23:33 20
6. HAJDINA  16 5 7 4 25:27 19
7. SREDIŠČE OB D.  15 4 6 5 25:37 17
8. BOČ POLJČANE  16 5 10 1 19:42 16
9. C. OPTYL ORMOŽ  15 2 10 3 14:38 9
10. BUKOVCI  15 1 11 3 12:47 6

PODVINCI BETONARNA 
KUHAR – 1A AVTO 
GEREČJA VAS 2:2 (1:1)

STRELCI: 1:0 Murat 36., 
1:1 Tominc 44., 2:1 Pal 72., 
2:2 Lončarič 89.

PODVINCI BETONARNA 
KUHAR: Kocen, Frangež, Ru-
mež, Belšak, Lah, Toplak, 
Kuserbanj, Požegar (od 74. 
Šendelj), Murat (od 85. D 
Brumen), Pal (od 89. Simonič 
Dabič), K. Brumen (od 55. A. 
Leben). Trener: Miran Ljubec.

1A AVTO GEREČJA VAS: 
Cvetič, Klajderič (od 60. Ko-
kot), Šešo (od 70. Lešnik), 
Gabrovec, Horvat, Rozman 
(od 86. Strel), Lončarič, Ade-
doja, M. Leben, Tominc (od 
89. M. Hertiš), Jazbec (od 60. 
Krajnc). Trener: Igor Vorih.

Derbi kroga je upravičil na-
ziv, saj je več kot 300 gledal-
cev videlo dopadljiv nogomet, 
štiri zadetke, na koncu pa ste 
se ekipi razšli z remijem, kar 
je glede na prikazano tudi 
najpravičnejši izid. Favorizira-
na domača ekipa, ki imensko 
premore izjemno zasedbo, še 
naprej išče rdečo nit igre, oz. 
serijo zmag. Ekipa Gerečje 
vasi je v soboto sploh prvič 
spomladi prejela zadetek, to-
krat celo dva.

Prvi del igre je povsem pri-
padel domačinom, ki so bili 
veliko boljši, toda prvo prilo-
žnost na srečanju je že v 1. mi-
nuti za goste zapravil Adedoja. 
Pritisk varovancem Mirana 
Ljubca se je nato stopnjeval, 
iskali so pot do gola, pri tem 
pa v prvem delu igre izvajali 
kar 14(!) udarcev iz kota. Sredi 
prvega dela igre se je nad Pod-
vinci utrgal oblak, lilo je kot iz 
škafa in številna publika si je 
iskala zavetje. To pa ni zmedlo 
domačinov, ki so preko Mura-
ta, ki je zadel z glavo, povedli v 
36. minuti. Domača obramba 
si je ob koncu prvega polčasa 
privoščila veliko napako, kar 
je kaznoval Tominc in ekipi 
sta na odmor odšli poravnani. 
V nadaljevanju se je slika na 
zelenici spremenila, vajeti igre 
so v svoje noge prevzeli go-
stje, ki so napadali, toda pre-
moč je bila bolj jalova. V 68. 
minuti je nastopil sila sporen 
dogodek: vratar domačinov 
Kocen je nepravilno zaustavil 
prodirajočega Tominca, varo-
vanci Igorja Voriha so zahteva-

Slovenska motokrosista 
Tim Gajser in Klemen Gerčar 
sta konec tedna uspešno na-
stopila na dirkah svetovne-
ga prvenstva v bolgarskem 
Sevljevu. Gajser je v razredu 
MX2 osvojil osmo mesto in je 
zdaj osmi tudi v skupnem se-
števku sezone, Gerčar pa je v 
razredu MXGP dobil pet točk 
in bil na koncu 20.

Gajser je nadaljeval niz do-
brih predstav s prejšnjih dirk, 
ko je v dveh vožnjah privozil 
tudi do tretje stopničke. To-
krat sicer v izjemno zahtevnih 
razmerah, dirkače je na raz-
močeni in blatni progi motil 
še močan naliv, ni pripeljal 
tik do vrha, a je obdržal stik 
z najboljšimi. V prvi vožnji, ki 
jo je dobil Nizozemec Jeffrey 

Herlings pred Švicarjem Arna-
udom Tonusom in Francozom 
Jordijem Tixierjem, je bil mladi 
slovenski dirkač šesti, v drugi, 
vrstni red na vrhu je bil enak 
kot v prvi, pa je bil osmi. Zma-
govalec Herlings je tako slavil 
s polnim izkupičkom 50 točk.

Skupno si je tako Gajser 
privozil 28 novih točk za SP, 
dirko v Sevljevu pa končal na 
osmem mestu. Enaka pa je 
tudi njegova uvrstitev v se-
števku sezone, kjer je na pe-
tih dirkah zbral 121 točk. Vodi 
Tonus s 198, le štiri manj ima 
Herlings, tretji je njegov rojak 
Glenn Coldenhoff (176).

Naslednja dirka bo v nizo-
zemskem Valkenswaardu čez 
14 dni.

sta

V hotelu Mitra na Ptuju je 
bila v sredo novinarska kon-
ferenca pred 13. regato Ptuj-
čanko. Ta bo med 17. in 20. 
majem v akvatoriju Biograda 
na morju. Prav spremenjen 
datum je največja spremem-
ba letošnje Ptujčanke. O tem 
je predsednica organizacij-
skega odbora Liljana Rogina 
povedala: »Mislim, da je to do-
brodošla sprememba, saj bo 
vse udeležence pričakalo več 
sonca in toplejše vreme.« 

Tudi letos bo tekmovanje 

potekalo v dveh razredih, in 
sicer na jadrnicah Elan 350 in 
v skupini Open. V monoklasi 
bo tekmovalo 12 jadrnic, vsa 
mesta pa so že zapolnjena, za 
razred Open so prijave še mo-
žne. Do sedaj je skupno prija-
vljenih dvajset ekip, ki bodo 
odpeljale pet plovov. Od teh 
bodo trije navigacijski in dva 
na palico. Organizatorji bodo 
prijave na jadralno-zabavno 
prireditev sprejemali do 8. 
maja.

DB

Nogomet � 3. SNL vzhod , lige MNZ Ptuj

Remi na derbiju Superlige, šok za Stojnce

Foto: Črtomir Goznik

V Podvincih je bil odigran derbi Superlige med ekipama Podvinci Betonarna Kuhar in 1A avto Gere-
čja vas. Pred lepim številom gledalcev se je tekma končala z remijem.

li enajstmetrovko, sodnik Mi-
helič pa je napadalcu Gerečje 
vasi za domnevno simuliranje 
pokazal rumeni karton. Gostu-
joča ekipa je obkrožila delivca 
pravice in prejela še dva doda-
tna rumena kartona ... Nekaj 
minut zatem so domačini po-
vedli, zadel je Pal. Ko je že vse 
kazalo na slavje domačih, si je 
napako po poskusu Lončariča 
privoščil domači čuvaj mreže 
in žoga je končala za njegovim 
hrbtom – 2:2.

tp

1. liga MNZ Ptuj
REZULTATI 12. KROGA: 

Podvinci DS Galun – Skorba 
4:3, Cirkulane – Lovrenc 2:1, 
Tržec – Rogoznica 5:0. Sreča-
nji Dornava Vrtnarstvo Kova-
čec – Leskovec in Markovci – 
Gorišnica sta bili odigrani v po-
nedeljek, po sklepu redakcije.
1. PODVINCI GALUN  12 8 3 1 24:12 25
2. TRŽEC  12 7 4 1 26:12 22
3. GORIŠNICA  11 6 2 3 12:9 21
4. LESKOVEC  11 5 1 5 18:9 20
5. CIRKULANE  12 6 4 2 17:10 20
6. SKORBA  12 5 6 1 21:22 16
7. MARKOVCI  11 4 5 2 11:12 14
8. LOVRENC  12 4 7 1 10:18 13
9. DORNAVA V. K. 11 2 8 1 13:27 7
10. ROGOZNICA  12 1 8 3 8:29 6

2. liga MNZ Ptuj
REZULTATI 12. KROGA: 

Polskava avtoprevozništvo 
Grobelnik – Pragersko 75 3:1, 
Hajdoše – Majšperk 2:4, Zgor-
nja Polskava – Oplotnica 1:1, 
Makole – Slovenja vas 0:2. 
Srečanje Grajena – Podlehnik 
je bil odigrano v ponedeljek, 
po sklepu redakcije.
1. PODLEHNIK 11 9 1 1 24:8 28
2. ZG. POLSKAVA 12 8 1 3 36:13 27
3. HAJDOŠE 12 5 5 2 25:25 17
4. SLOVENJA VAS 12 5 5 2 24:30 17
5. MAJŠPERK 12 5 6 1 26:25 16
6. GRAJENA 11 5 5 1 18:25 16
7. POLSKAVA A. G.  12 5 7 0 24:21 15
8. OPLOTNICA 12 4 5 3 21:23 15
9. MAKOLE 12 3 8 1 21:38 10
10. PRAGERSKO 75 12 3 9 0 17:28 9

Veteranske lige 
MNZ Ptuj

VETERANI 35
REZULTATI 10. KROGA: 

Borovci – Skorba 3:1, Videm 
– Spodnja Polskava 3:1, Maj-
šperk – Apače 1:0, Dornava – 
Grajena 0:4.

Motokros � Tekma SP

Gajser osmi v Bolgariji

Jadranje � 13. Ptujčanka

Jadranje, morje in 
zabava = Ptujčanka

1. VIDEM  10 8 1 1 30:15 25
2. DORNAVA  10 6 2 2 25:14 20
3. BOROVCI  10 5 4 1 37:24 16
4. SKORBA  10 4 4 2 19:19 14
5. SP. POLSKAVA  10 4 5 1 24:25. 13
6. GRAJENA  10 3 4 3 14:12 12
7. MAJŠPERK  10 3 6 1 10:30 10
8. APAČE  10 1 8 1 6:26 4

VETERANI 40 – VZHOD
REZULTATI 11. KROGA: Or-

mož – Leskovec 3:0, Podvinci 
– Markovci 4:1, Gorišnica – Tr-
žec 2:4.
1. ORMOŽ  11 9 1 1 39:9 28
2. PODVINCI  11 7 3 1 35:15 22
3. GORIŠNICA  11 5 3 3 27:21 18

4. LESKOVEC  11 3 5 3 16:25 12
5. TRŽEC  11 2 8 1 10:29 7
6. MARKOVCI  11 2 8 1 18:46 7

VETERANI 40 – ZAHOD
REZULTATI 11. KROGA: 

Lovrenc – Zgornja Polskava 
5:0, Hajdina – Pragersko 3:1, 
Pohorje-Oplotnica – Podlehnik 
2:1.
1. LOVRENC  11 9 1 1 38:7 28
2. HAJDINA  11 7 4 0 25:20 21
3. POHORJE-OPL. 11 6 5 0 19:15 18
4. ZG. POLSKAVA  11 4 6 1 14:26 13
5. PRAGERSKO  11 4 7 0 15:23 12
6. PODLEHNIK  11 1 8 2 7:27 4
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Tekmovalna sezona 
2013/14 iz rezultatskega zor-
nega kota za kegljaški vrsti 
KK Drava ni bila uspešna. 
Ženska ekipa je ponovno na-
stopala v 1. B-ligi in po tihem 
pričakovala, da si bo tokrat 
zagotovila obstanek. Ptujčan-
ke so imele med sezono kar 
precej smole s poškodbami 
in tudi to je eden od faktor-
jev, da so v 18 tekmah zbrale 
le 8 točk ter osvojile pred-
zadnje, 9. mesto, ki pomeni 
selitev v nižjo ligo. Prav tako 
so nazadovali tudi člani ptuj-
ske moške ekipe, ki so igrali 
v 3. ligi vzhod. Igrali so zelo 
spremenljivo in bili dolgo 
časa na mestih, ki prinašajo 
obstanek. V odločilni zadnji 
tekmi so v gosteh izgubili s 
Korotanom in s tem pora-
zom pristali na dnu lestvice. 
Po končani sezoni smo se 
s predsednikom KK Drava 
Borisom Premzlom pogo-
varjali o igrah ptujskih ekip v 
tekmovalni sezoni 2013/14 in 
stanju v klubu.

Kako bi ocenili igre žen-
ske ekipe v minuli sezoni?

B. Premzl: »Ženska ekipa 
se je po enoletnem premoru 
drugič uvrstila v 1. B-ligo. Ra-
čunali smo, da so te izkušnje 
in dobre igre v lanski sezoni 
dovolj, da bodo lahko igrale 
vidnejšo vlogo. Mislili smo, 
da bodo obstale v 1. B-ligi, a 
se jim žal ni izšlo. Razlogov 
za to je več, a glavni razlog je 
najverjetneje ta, da je ekipa 
verjetno preskromna, saj ob 
nosilkah igre žal nima pravih 
rezerv.«

Do obstanka v 1. B-ligi 
jim je zmanjkalo kar ne-
kaj točk. Ste pričakovali 
več točk in kaj ta izpad po-
meni za naprej?

B. Premzl: »Računali smo 
na osvojitev vsaj 12 ali 13 
točk, kar bi morda ob ugo-

dnem razpletu zadostova-
lo za obstanek. Tako pa so 
igralke zbrale 8 točk ter za 
osmouvrščeno ekipo Gorice 
zaostale kar za sedem točk. 
Žal, ni se izšlo, in ekipa bo v 
prihodnji sezoni nastopala v 
2. ligi vzhod. Upam, da bodo 
igrale v tej ligi tako zavzeto, 
kot so igrale v sezoni poprej.«

Kakšni so načrti za ptuj-
sko žensko kegljanje v na-
slednjih nekaj letih?

B. Premzl: »V tem sre-
dnjem roku ni pričakovati ka-
kšnih bistvenih sprememb. 
Ekipa ima sicer eno mlado 
nadarjeno igralko, medtem 
ko v celotnem ženskem ko-
lektivu žal prav mladih deklet 
ni. V takšnem stanju je težko 
napovedovati za naprej, kaj 
lahko doseže iz rezultatskega 
vidika. Če se bo takšno stanje 
nadaljevalo tudi v prihodnje, 
potem na Ptuju v prihodnosti 
ne vidim kakšne velike per-
spektive za žensko kegljanje.«
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Kegljanje � KK Drava Ptuj

Ptujski ekipi izpadli v nižji ligi

Kako pa ocenjujete na-
stope moške ekipe, ki 
je tudi izpadla iz 3. lige 
vzhod?

B. Premzl: »Takšnega sce-
narija si vsekakor nismo žele-
li. Žal v končnici tekmovanja 
v nekaterih tekmah zares 
nismo imeli sreče, prav tako 
pa smo imeli tudi težave s po-
škodbami nekaterih igralcev. 
Ekipa je igrala pod nekim pri-
tiskom in tako se nam tekme 
na domačem kegljišču, v ka-
terih smo računali na zmage, 
niso izšle po naših načrtih. V 
zadnjih krogih smo nekaj te-
kem izgubili za nekaj kegljev 
in tudi zaradi tega izpadli iz 
3. lige vzhod. Tako bo moška 
ekipa prihodnje leto igrala v 
1. ligi območne tekmovalne 
skupnosti (OTS) Maribor. V 
tej ligi bomo poizkušali igrati 
najbolje in se preko kvalifika-
cij čim hitreje vrniti v vzho-
dno tretjo ligo. Na klubskem 
sestanku smo se vsi igralci in 

uprava strinjali, da ostanemo 
skupaj in igramo v enaki po-
stavi tudi v prihodnji sezoni. 
Če se nam bo uspelo vrniti 
v višjo ligo v letu ali dveh, 
potem bomo vztrajali s seda-
njim igralskim kadrom, če pa 
nam to ne bo uspelo, pa bo 
moralo priti do zamenjave 
generacij.«

Kakšni so trenutno po-
goji za kegljanje na Ptuju 
in kako delate z mladimi?

B. Premzl: »Od novega 
leta naprej moram reči, da 
so se pogoji bistveno izbolj-
šali in uredili. Kegljišče Deta 
centra je bilo ogrevano, po-
novno smo imeli toplo vodo, 
medtem ko smo ga čistili kar 
sami. Upam, da bo kegljišče 
ostalo v takšnem stanju, kot je 
sedaj, oz. da bomo imeli zago-
tovljene takšne pogoje tudi v 
prihodnjih sezonah. Kar se 
mladih tiče, moram omeniti, 
da imamo tudi drugo ekipo, 
ki je uspešno nastopala v 2. 
ligi OTS Maribor, saj je dose-
gla drugo mesto. Tej ekipi se 
pozna, da z njimi igra in jih 
trenira naš veteranski kolega 
Franc Žnidarič, ki je mladim 
mentor in tudi zgled. V za-
dnjem času so mladi igralci 
zadeve pod njegovim vod-
stvom vzeli zelo resno in med 
njimi so trije, štirje nadarjeni 
mladi kegljači. Mislim, da bi 
se nekateri izmed njih čez 
nekaj let lahko priključili tudi 
naši prvi ekipi. Imamo pa še 
mlajšo kategorijo dečkov, ki 
jih trenira Marina Kramber-
ger in tudi v tej skupini se 
kaže nekaj talentov, tako da 
se nam v moškem delu ni tre-
ba bati za prihodnost. Med 
mladimi dekleti ali pri žen-
skah je zanimanje za keglja-
nje žal precej manjše.«

David Breznik

Foto: Črtomir Goznik

Boris Premzl, predsednik KK Drava Ptuj

Zmaga za OŠ Videm-
Leskovec

OŠ Destrnik-Trnovska vas 
je v četrtek, 10. aprila, gostila 
finalni del medobčinskega tek-
movanja v odbojki za učence 
letnika 2001 in mlajše. Letos je 
nastopilo sedem ekip, ki so bile 
v predtekmovanju razdeljene v 
dve skupini. V finalni del sta iz 
vsake skupine napredovali dve 
najboljši ekipi iz predtekmova-
nja: to sta bili OŠ Markovci in 
OŠ Videm-Leskovec iz prve in 
OŠ Destrnik-Trnovska vas ter 
OŠ Breg iz druge skupine. V 
zelo napetih in dokaj izenače-
nih finalnih bojih so si naslov 
medobčinskega prvaka priigrali 
odbojkarji OŠ Videm-Leskovec 

(na fotografiji). Poleg njih so se 
v nadaljnje tekmovanje uvrstili 
tudi domačini, učenci OŠ Destr-
nik-Trnovska vas.

Finale, rezultati: Markovci 
– Videm-Leskovec 0:2, Videm-
Leskovec – Destrnik-Trnovska 
vas 2:1, Breg – Videm-Leskovec 
2:1, Breg – Destrnik-Trnovska 
vas 0:2, Markovci – Breg 2:0, 
Destrnik-Trnovska vas – Mar-
kovci 2:1.

Končni vrstni red:
1. OŠ Videm-Leskovec 
2. OŠ Destrnik-Trnovska vas
3. OŠ Markovci
4. OŠ Breg 
5. OŠ Cirkovce 
6. OŠ Ljudski vrt
7. OŠ Cirkulane-Zavrč

tp

Šolski šport � Odbojka

Podlehnik–Sv. Avguštin–Podlehnik
Sobota, 26. 4. 2014
Za vztrajne pohodnike po haloških gričih organizira Planin-

sko društvo Ptuj tradicionalni planinski pohod ob prazniku 
upora proti okupatorju. Pohod bo v soboto, 26. 4., potekal 
iz Podlehnika preko Sedlaška, Zg. Gruškovja, zaselka Kote 
in Ložine do cerkvic sv. Avguština in sv. Magdalene (503 m) 
na slovensko-hrvaški meji. V Podlehnik se bomo vrnili preko 
Velike Varnice in Trdobojcev. Pohod je nezahteven in traja 
približno 7 ur.

Zbirališče pohodnikov je v centru Podlehnika pri trgovini 
ob 7.30,  vrnitev v Podlehnik je predvidena okrog 18. ure. 
Oprema je lahka pohodniška, z zaščito proti dežju. Prevoz 
do Podlehnika in nazaj si organizirate sami. Drugih stroškov 
pohoda ni. Pohod bo vodil Janez Vertič.

Planinski kotiček

Vrhunec letošnje zimske 
sezone veteranov je bilo sve-
tovno dvoransko prvenstvo 
za veterane, ki je konec mar-
ca potekalo v Budimpešti. 
Ker je svetovna veteranska 
atletika zelo razvejan šport, 
se je svetovnega prvenstva 
udeležilo skoraj 4 tisoč tek-
movalcev iz kar 86 držav. 
Slovenska reprezentanca je, 
tudi zaradi bližine prireditve, 
štela 28 tekmovalcev, med 
njimi so bili tudi trije člani 
ptujskega atletskega kluba. 
Miki Prstec in Dušan Ko-
ren sta se za najvišja mesta 
borila v starostni kategoriji 
od 55 do 60 let, starosta ptuj-
ske atletike Marko Sluga pa 
med vrstniki, ki štejejo od 75 
do častitljivih 80 pomladi.

Tekmovalno gledano se 
je najbolje uvrstil Prstec v 
njegovi paradni disciplini, 
suvanju krogle. Prstec je bil 
v izenačenem in napetem 
tekmovanju vse do zadnje 
serije v igri za kolajno, a je 
na koncu osvojil še vedno 
visoko 5. mesto. »Odkar se 
udeležujem največjih svetov-
nih veteranskih tekmovanj, 
je imela tekma v Budimpešti 
največjo konkurenco. Še ni-
koli ni bilo toliko kandidatov 

za vrh,« je povedal Prstec. K 
temu je dodal, da je z metom 
šestkilogramske krogle, ki je 
meril 12,91 metra, dosegel 
svoj najboljši letošnji rezul-
tat, s čimer je bil še posebej 
zadovoljen. Naslednje leto se 
namreč seli v višjo starostno 
kategorijo, od 60 do 65 let, 
kjer bo imel kot »mlad novi-
nec« prednost pred nekoliko 
starejšimi konkurenti.

Prstec se je pomeril tudi v 
skoku v višino, kjer je s pre-
skočenimi 159 cm zasedel 7. 
mesto. Le mesto za njim je 

v močni konkurenci končal 
klubski kolega Dušan Koren 
v metu kopja. Uspel mu je 
odličen met, ki je meril 43,53 
metra. Najstarejši iz ptujske 
odprave v Budimpešti pa je 
nastopil v treh disciplinah. 
79-letni Sluga je zasedel 6. 
mesto v skoku v višino (122 
cm), in dve 9. mesti: v suvanju 
krogle (10,04 metra) in metu 
kopja (28,77 metra). Tako kot 
Prstec se naslednje leto veseli 
preskoka v višjo starostno ka-
tegorijo, kjer bo s svojimi leti 
še konkurenčnejši.

Uroš Esih

Atletika � Atletski klub Ptuj

Ptujska veteranska trojka na 
svetovnem prvenstvu v Budimpešti

Prstec je na svetovnem veteranskem prvenstvu v suvanju krogle 
osvojil odlično peto mesto.

V Tropovcih je bila v nede-
ljo prva letošnja kolesarska 
dirka v pokalu Slovenije za 
amaterske tekmovalce. Tek-
movale so tudi mlajše katego-
rije deklic in dečkov. Skupno 
je bilo prijavljenih več kot 
300 kolesarjev.

Za klub Bike ek – Haloze 
je tekmovalo osem tekmoval-
cev z licenco in dva brez nje. 
Vsi so osvojili točke v svojih 
kategorijah. Ženske in starej-
ši moški so vozili šest krogov 
v razdalji 30 km. Najstarejši 
tekmovalec kluba, 70-letni 
Herman Razboršek, je v 
kategoriji master I dosegel 
odlično 3. mesto, Franc 
Frangež v kategoriji master 
G pa 5. mesto. Odlično je na 
svoji sploh prvi dirki med 
tekmovalkami vozila Anja 
Hasemali, ki je v kategoriji 
ženske A dosegla 3. mesto, 
medtem ko je bila v kategori-
ji ženske B Andreja Bezjak 
druga. Mlajše moške katego-
rije so morale prevoziti 11 
krogov (55 km). V skupin-
skem sprintu na zaključku 
dirke so si člani KK Bike ek 

– Haloze izborili naslednja 
mesta: Iztok Robič je v kate-
goriji master D osvojil 2. me-
sto, v kategoriji amater je 6. 
mesto dosegel Matic Robič, 
9. mesto Miha Krajnc in 13. 
mesto Gregor Hiršman. 
Med kolesarji brez licence je 
Gregor Robič pristal na 8. 
mestu, Blaž Robič pa je od-
stopil.

V klubu so z rezultati zelo 
zadovoljni, še posebej zato, 

ker bo letos svetovno prven-
stvo za amaterske tekmoval-
ce konec avgusta v Ljubljani. 
Kvalifikacije za nastop bodo 
že junija na kronometru Fra-
nja in 150 km dolgi dirki Ma-
raton Franja. Ker imajo v KK 
Bike ek – Haloze v letošnji se-
zoni kar 16 licenciranih tek-
movalcev, računajo, da se jim 
bo čim večim uspelo uvrstiti 
na svetovno prvenstvo.

David Breznik 

Kolesarstvo � KK Bike ek - Haloze

Odličen uvod v novo sezono
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Spominsko ploščo je obliko-
vala akademska kiparka Metka 
Zupanič, odkril pa jo je ptujski 
župan Štefan Čelan skupaj s 
člani Remčeve družine. »Vsi 
najhujši konflikti v družbi se 
na koncu vedno končajo s tre-
zno razumskim pogovorom za 
mizo,« je pogosto na različnih 
srečanjih govoril dr. Alojzij Re-
mec. »Naj nas ta misel in nje-
govo prepričanje vodita tudi 
v prihodnje, upam, da bomo 
v tej mladi državi znali slediti 
tej misli dr. Alojzija Remca,« je 
sklenil govor ptujski župan.

V mestu ob Dravi je dr. Aloj-
zij Remec pustil trajne sledi 
na številnih področjih, bil je 
tudi priljubljen župan, kot 
odvetnik se je najpogosteje 
srečeval z reveži in tistimi, ki 
so iskali pravico, a so imeli 
premalo denarja, da bi lahko 

plačali odvetnika. Bil je mil 
in čuteč človek, z izjemnim 
posluhom za malega človeka, 
za socialne razmere na Ptuju. 
Imel pa je tudi izjemen čut za 
kulturno dediščino, stari Ptuj 
ga je očaral. Njegova zasluga 
je, da je MO dodelila okrogli 
vodni stolp za vinarski muzej. 
Natančno je prebiral doku-
mente, ki govorijo o prezida-
vi minoritskega samostana 
ob koncu 17. stoletja, njegovo 
besedilo iz leta 1933 še danes 
velja za temeljni članek o tem 
odličnem poglavju ptujske 
arhitekturne preteklosti. Me-
sto se mu je oddolžilo tudi 
s poimenovanjem ulice po 
njem. »Nikoli ni klonil, tudi v 
najhujših trenutkih svojega ži-
vljenja, ostal je Slovenec in pa-
triot. Umrl je brez denarja in 
premoženja, kakor se je rodil. 

Nikoli v življenju ni hlepel po 
bogastvu, v njegovi denarnici 
je ostalo samo 300 dinarjev in 
kup neporavnanih računov. 
Od nas je odšel v edini obleki, 
ki jo je imel in v kateri smo ga 
vsi poznali,« se spominja sin 
Miha. 24. novembra 1952 ga 
je velika množica spremila na 
zadnji poti. Pokopan je na sta-
rem ptujskem pokopališču.

Alojzij Remec je eden izmed 
tistih literarnih ustvarjalcev, ki 
jih literarna zgodovina še ni 
dovolj raziskala in predstavila, 
sploh pa ne v enem zaključe-
nem delu. Monografija o Aloj-
ziju Remcu iz leta 2008, katere 
avtor je Vladimir Kajzovar, je 
prva celovitejša predstavitev 
njegovega življenja, literarne-
ga ustvarjanja in kulturnega 
dela. Verjetno najbolj znana 
Remčeva zdravica je Zdravica 

haloški kapljici, Veliki punt je 
njegov prvi večji tekst, Opu-
stošena brajda, ki je ubesede-
na podoba Ptuja z okolico v 
začetku druge svetovne vojne, 
pa najbrž njegovo najboljše 
pripovedno delo. Napisal je 
deset odrskih del, devet slo-
venskih in eno srbsko, Magda 
pa je njegova najpomembnej-
ša ekspresionistična drama.

V kulturnem programu, ki 
je spremljal odkritje spomin-
ske plošče, so sodelovali Moški 
pevski zbor Budina-Brstje pod 
vodstvom Marije Stöger ter Ur-
ška Vučak Markež in Evrin Što-
pfer iz Teatra III DPD Svoboda 
Ptuj, ki sta predstavila del nje-
govega literarnega ustvarjanja. 
Prireditev je zasnovala in vodi-
la predsednica sveta ČS Center 
Branka Bezeljak.

MG

Ptuj � Odkritje spominske plošče dr. Alojziju Remcu

Mesto se je poklonilo svojemu velikemu možu
V Miklošičevi 2 na Ptuju so 17. aprila odkrili spominsko ploščo v počastitev spomina na pesnika, dramatika in pisatelja ter ptujskega župana v letih 1935–1941 
dr. Alojzija Remca. V stanovanju nad nekdanjo kovačijo je Alojzij Remec preživel zadnja leta svojega življenja.

Zavarovalnica Maribor je 
zavarovalnica z dolgoletno 
tradicijo, 125 let je poteklo 
od prve police, na Ptujskem 
in Ormoškem je njen tržni 
delež okrog 85 %, v Sloveniji 
okrog 15 %. „Odločili smo se, 
da bomo prostore Zavaroval-
nice Maribor na elitni lokaciji, 
na Kerenčičevem trgu, sredi 
Ormoža, obdržali. Decembra 
lani smo jih obnovili. Veseli 
me, da smo upravo prepriča-
li, da so prostori v kraju, kjer 
imamo zavarovance, še kako 
pomembni. Upam, da se bodo 
v teh prostorih dobro počutili; 
če so zadovoljni zavarovanci, je 
zadovoljna tudi zavarovalnica. 
S tem uresničujemo tudi našo 
filozofijo – storitve pripeljati 
čim bliže našim komitentom. 
Podobno je tudi s pisarno v 
Gorišnici, ki jo ponovno odpi-
ramo, medtem ko je pisarna v 
Juršincih povsem nova. V teh 
pisarnah bodo ljudje dobili 
dobre nasvete, zastopniki jim 
bodo predstavili zavarovalne 
pogoje, takšne, kot so, tudi 
drobni tisk, da bodo vedeli, ko 
se bodo odločali, kaj bodo ku-
pili in česa ne. Naša želja je, da 
imamo osveščene zavarovan-
ce, ki razumejo pogoje, da si 
lahko medsebojno kar najbolj 
zaupamo, da smo partnerji v 
pravem pomenu besede. V Or-
možu bo prostore uporabljalo 
šest zastopnikov, v pisarnah v 
Gorišnici in v Juršincih pa po 
dva. Načrtujemo tudi večerna 
srečanja z zavarovanci, da bi 

jih čim bolj seznanili z vsemi 
produkti, ki jih ponujamo. V 
vseh okoljih, kjer smo priso-
tni, se trudimo zavarovancem 
zagotoviti najboljšo storitev. 
Ljudje to vedo, zato nam zau-
pajo. Če samo omenim točne 
primere na Ormoškem in Ptuj-
skem, kjer so se potrudili tako 
z ocenami škode kot izplačili, 
vse smo opravili zelo hitro, da 
bi ljudem čim prej pomagali. 
Zavarovalnica Maribor je tudi 
družbeno odgovorno pod-
jetje, z donacijami pomaga 
vrtcem, šolam, domovom sta-
rejšim. To so stvari, ki v okolju 
štejejo. Ne bom rekel, da smo 
vedno najcenejši, smo pa pri 
svojem delu pošteni, imamo 

izjemno strokovne sodelav-
ce in vedno delamo z nekim 
ciljem,“ je povedal Branko 

Tekmec, direktor PE Maribor 
Zavarovalnice Maribor.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Zastopniška pisarna Zavarovalnice Maribor v poslovni zgradbi ob-
čine Juršinci.

Ormož, Gorišnica, Juršinci � Zavarovalniške pisarne

S storitvami čim bliže ljudem
Sedemnajstega aprila je Zavarovalnica Maribor (ZM), d. d, PE Podružnica Maribor, predstavništvo Ptuj, v 
treh občinah - Ormožu, Gorišnici in Juršincih – odprla zastopniške pisarne. Odprtja so se ob predstavnikih 
Zavarovalnice Maribor, direktorju PE Podružnica Maribor Branku Tekmecu in vodji Predstavništva Zavaro-
valnice Maribor na Ptuju Mitji Tementu udeležili župani občin in poslovni partnerji. 

Foto: Črtomir Goznik

V Miklošičevi 2 na Ptuju so 17. aprila odkrili spominsko ploščo 
dr. Alojziju Remcu, pesniku, dramatiku in pisatelju ter ptujskemu 
županu v letih 1935–1941.

Foto: Črtomir Goznik

Zastopniška pisarna Zavarovalnice Maribor v Ormožu na Kerenčičevem trgu.

O odprtju zastopniških pisarn so povedali:
Alojz Sok, župan občine Ormož: „Zadovoljen sem z odlo-

čitvijo uprave ZM, da bo zastopniška pisarna v Ormožu osta-
la. Manjši kraji v slovenskem ruralnem prostoru zadnjih dvaj-
set let kar naprej izgubljajo, ostajajo brez državnih institucij, 
zavodov, bančnih podružnic, pošte. S tem se tem krajem 
dela velika škoda. Pri ZM ima veliko Ormožanov zavarova-
no svoje premoženje, tudi Občina Ormož. Zaradi korektne-
ga sodelovanja, kljub drugim ponudbam, zavarovalnih polic 
nismo prenašali drugam. Kerenčičev trg, kjer ima ZM tudi 
svoje prostore, je lep trg. Ko smo ga preuredili, smo ga zaprli 
za statični promet, od takrat naprej se dejavnost na njem 
zmanjšuje, zato smo toliko bolj veseli, da Zavarovalnica Ma-
ribor ostaja na tej elitni ormoški lokaciji. Vedno bolj pa razmi-
šljamo o tem, da bi del tega trga ponovno odprli.“

Jože Kokot, župan občine Gorišnica: “V občini Gorišnica 
smo zadovoljni, da bo zastopniška pisarna ZM ponovno od-
prta, da bodo ljudje, ki bodo prihajali v občinsko stavbo, lah-
ko obiskali tudi svojega zavarovalnega zastopnika in uredili 
vse potrebno glede svojih zavarovanj. To je samo pozitivno, 
da so storitve, ki jih ljudje potrebujejo, čim bliže. Tudi lokaci-
ja je dobra, vsem na očeh.“ 

Alojz Kaučič, župan občine Juršinci: „Zagotovo je vsaka 
nova pridobitev v občini velika stvar. Večina naših občanov 
ima svoje premoženje zavarovano pri ZM, z njo smo že dalj 
časa povezani, tudi Občina Juršinci ima svoje premoženje 
zavarovano pri ZM. Veseli smo, da ima zastopniška pisarna 
prostor v občinskih prostorih, da je s svojimi storitvami čim 
bliže ljudem.“

Mitja Tement, ZM, d. d., PE Podružnica Maribor, vodja 
Predstavništva Ptuj: „S tem, ko odpiramo zastopniške pisar-
ne na terenu, zavarovancem omogočamo, da lahko čim bliže 
svojemu domu opravijo vse v zvezi s svojimi zavarovanji oz. 
škodnimi primeri in se jim zato ni treba voziti na Ptuj. Naši 
zastopniki na terenu tako ne sklepajo samo zavarovalniških 
polic, ljudem pomagajo tudi pri uveljavljanju škode.“

Foto: Črtomir Goznik

Zastopniška pisarna Zavarovalnice Maribor v poslovni zgradbi ob-
čine Gorišnica.



Počasi poslavljajoče se son-
ce v mogočno Sredozemsko 
morje vabi umetnike na plano 
v majhni in s strani vrtoglave-
ga vrha Teix zavarovani vasici 
Deia. Čez dan precej mrtva 
vasica, ki sicer premore nekaj 
namestitvenih kapacitet manj-
ših obsegov in za odtenek več 
lokalnih restavracij, nenado-
ma oživi. Botanična raznoli-
kost nepregledne množice 
za slovenske razmere precej 
eksotičnih rastlin, prevladu-
jočega drevesa jakaranta s 
tipičnimi modrimi cvetovi, 
aloa vera, opuncije z prvimi 
vidnimi sledmi novonastajo-
čih cvetov, prepolna drevesa 
mandarin in limon, pasijonka 
s svojim dahjemajočim cve-
tom. Sprehajam se med majh-
nimi uličicami peščenih hiš. 
Vasica Deia zaradi svoje pre-
krasnosti vabi številne tujce v 
nakup nepremičnine, tako žal 
le še redko srečaš pristnega 
otočana. Turistov precej manj 
kot drugje, tudi parkirišča za 
velike avtobuse nisem zasle-
dil. Nekaj krikov vaških psov 
kvari spokojnost. V vasici ni 
prav nič množično turistič-
nega, uličice brez pompoznih 
spominskih trgovinic, slado-
led prodajajo le v majhnem 
baru. Po hribu navzgor do 
mogočne cerkve z ostanki 
nekdanje topovske artilerije, 
katere namen je bil izključ-
no varovanje. Zraven majh-
no pokopališče z božanskim 
pogledom na morje. Vasica 
Deia ima vsekakor prekrasno 
dušo drugačnosti, ki presega 
občutek pretirane turistično-
sti Mallorce. Kljub bogatemu 
pečatu navdušenja nad vasico 
se prvovrsten biser skriva v 

majhni in pravljični istoimen-
ski plaži, le kakšnih pet minut 
vožnje z avtomobilom ali tri-
deset minut hoje. Plaža, ob-
dana s smaragdnimi barvami 
morja, majhen barček in za ta 
letni čas presenetljivo majhno 
število obiskovalcev. Zleknem 
se na bližnji kamen in v naj-
privlačenjši družbi pričakam 
prihod milijonov zvezd.

Področje »visokogorja« 
Tramuntana je svojstven svet 
drugačnosti in že hitim do 
bližnjega kanjona Sa Calobra. 
Številne najete avtomobile pri-
čaka verjetno najbolj vijuga-
sta cesta v Španiji. Gre za več 
kot deset kilometrov ovinkov, 
mnogi med njimi zahtevajo 
prvovrstno znanje vožnje. Ce-
sta kmalu postane zahteven 
zalogaj avtocest vajenih voz-
nikov. A pogledi so dejansko 
dahjemajoči. Približujemo se 
majhni vasici Sa Calobra z izje-
mno plažo, kristalnim morjem 
in predhodno omenjenim ka-
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Torek, 22. april
Danes goduje Leonida.
Danes je svetovni dan Zemlje, svetovni dan brez avtomobila in dan slo-
venskih tabornikov.
1370 so začeli graditi v Parizu Bastiljo, zapor in ječo, ki je postala simbol 
zatiranja.
1724 se je rodil nemški filozof Immanuel Kant. 
1766 se je rodila francoska pisateljica baronica Germaine de Staël. Z njeno 
študijo O Nemčiji si je romantika utrla pot v Francijo in Evropo.
1834 se je rodil francoski fizik Gaston Plante. Leta 1859 je razvil prvo baterijo 
za shranjevanje elektrike, ki jo v izpopolnjeni obliki še vedno uporabljamo v 
avtomobilih.
1961 je prišlo v Alžiriji do upora generalov, ki je ogrozil Francijo.
1977 je izbruh naftnega vrelca v norveškem delu Severnega morja na naftni 
ploščadi Bravo na naftnem polju Ekofisk povzročil veliko onesnaženje morja.
1810 je trgovec Galle v Ljubljani ustanovil Kazinsko društvo. 
Sreda, 23. april
Danes goduje Vojko.
Danes je svetovni dan knjige, svetovni dan avtorskih pravic in svetovni 
dan veterinarjev.
1563 so začeli graditi v bližini Madrida eno največjih stavb na svetu Escorial. 
1616 je umrl angleški dramatik in pesnik William Shakespeare. 
1775 se je rodil angleški slikar in grafik William Turner, eden največjih evrop-
skih krajinarjev. 
1857 se je rodil italijanski skladatelj Ruggiero Leoncavallo.
1858 se je rodil nemški fizik Max Planck.
1891 se je rodil ruski skladatelj in pianist Sergej Prokofjev.
Četrtek, 24. april
Danes goduje Jurij.
1704 je začel izhajati v Bostonu prvi ameriški časopis The Boston Letter.
1742 se je »rodila« francoska državna himna marseljeza. 
1854 je vrhovno sodišče ZDA prisodilo Eliasu Howu pravico do lastništva pa-
tenta nad šivalnim strojem.
1915 je prišlo do enega največjih genocidov, ki so ga naredili Turki nad Ar-
menci. Ocenjujejo, da je bilo ob življenje milijon in pol Armencev. 
1916 se je začel v Dublinu eden največjih uporov Ircev proti Britancem. 
1921 se je na referendumu 132.000 od 170.000 tirolskih volilnih upravičen-
cev odločilo za priključitev k Nemčiji. To so jim preprečile države zmagovalke 
v svetovni vojni.
Petek, 25. april
Danes goduje Marko.
1599 se je rodil angleški general in politik Oliver Cromwell. 
1595 je umrl italijanski pesnik Torquato Tasso.
1859 se je začela gradnja Sueškega prekopa. Slovesno so ga odprli 17. no-
vembra 1869. Ob otvoritvi je bil globok 8 m , širok pa 22 m. Kasneje so ga 
poglabljali in širili.
1874 se je rodil italijanski izumitelj elektroinženir Gulielmo Marconi, izumitelj 
radijske antene, magnetnega detektorja in začetnik brezžične telegrafije.
1880 se je rodil plesalec Mihail Mihailovič Fokin, oče modernega baleta.
1898 se je začela špansko-ameriška vojna.
1900 se je rodil na Dunaju švicarsko-ameriški fizik avstrijskega rodu, Nobelov 
nagrajenec Wolfgang Pauli. Pomembno je prispeval k razvoju kvantne fizike.
Sobota, 26. april
Danes goduje Marcelin.
Danes je svetovni dan intelektualne lastnine.
121 se je rodil politik in filozof, rimski cesar Marcus Aurelius.
1564 je bil krščen angleški dramatik William Shakespeare. Datum rojstva ni 
znan.
1731 je umrl angleški pisatelj Daniel Defoe, avtor znamenitega romana Robin-
son Crusoe. Rodil se je okoli leta 1660.
1798 se je rodil francoski slikar Eugene Delacoix, vodilni predstavnik franco-
ske romantike. 
1829 se je rodil nemški kirurg švedskega porekla Theodor Billroth, ki se je prvi 
lotil operativnega odstranjevanja dela organa ali organa v celoti.
1865 se je končala ameriška državljansko vojna, ki se je začela leta 1861. Na 
današnji dan se je general Johnston blizu Durhama vdal generalu Shermanu.
1886 se je rodila ameriška pevka Ma Ralney, prva velika črnska poklicna pev-
ka bluesa, ki so jo imenovali tudi mati bluesa.
Nedelja, 27. april
Danes je dan OF.
1521 – je umrl Ferdinand Magellan, portugalski pomorščak, raziskovalec 
(* 1480)
1882 – je umrl Ralph Waldo Emerson, ameriški esejist, pisatelj, filozof 
(* 1803)
1893 – se je rodil knez Pavel Karađorđević, regent Kraljevine Jugoslavije 
(† 1976)
1907 – se je rodil France Mihelič, slovenski slikar († 1998)
1921 – Antanta razglasi, da mora Nemčija plačati 6,65 bilijonov funtov kot 
vojno odškodnino.
1923 – Italija sprejme zakon o preimenovanju primorskih slovenskih kra-
jevnih imen.
1941 – Italija priključi svojemu ozemlju Ljubljansko pokrajino.
1941 – so v Vidmarjevi vili na Večni poti v Ljubljani predstavniki Komuni-
stične partije Slovenije, krščanskih socialistov, demokratičnih Sokolov in kul-
turnih delavcev ustanovili Protiimperialistično fronto. Pozneje, po nemškem 
napadu na Sovjetsko zvezo, se je preimenovala v Osvobodilno fronto sloven-
skega naroda.
Ponedeljek, 28. april
1001 – prva omemba kraja Solkan, ko Oton III. z darilno listino podari grad 
Castellum Siliganum in vas Gorica oglejskim patriarhom.
1789 – upor mornarjev na ladji Bounty.
1813 – je umrl Mihail Ilarionovič Kutuzov, ruski vojskovodja, maršal, diplo-
mat (* 1745)
1814 – Napoleon zapusti državo in odpotuje v izgnanstvo na otok Elba.
1919 – ustanovljeno Društvo narodov.
1939 – Tretji rajh razveljavi sporazume z Združenim kraljestvom in Poljsko 
ter zahteva Gdansk.
1943 – na Pugledu se začne zbor aktivistov Osvobodilne fronte in obravna-
va dolomitsko izjavo.
1945 – Italijanski partizani ubijejo Benita Mussolinija in njegovo ljubico 
Claro Petacci.
1954 – je umrl baron Anton Codelli von Fahnenfeld, italijansko-nemško-slo-
venski izumitelj (* 1875)
1969 – Charles de Gaulle odstopi s položaja francoskega predsednika.
1982 – Velika Britanija izvede zračno in pomorsko blokado Falklandskih 
otokov.
2001 – Dennis Tito kot prvi vesoljski turist poleti proti Mednarodni vesoljski 
postaji.

Na valovih časaPiše: Uroš Žajdela � Valencia, Katalonija in Aragonija (14. del)

Mallorca

in njene lepote, a tovrstne 
kraje pa vendarle nisem priča-
koval. Prepiranje ne pomaga, 
saj res neprijazen in naveličan 
fant grozi z dokončnim zapr-
tjem »zapornic« in posledično 
prenočevanjem avtomobila in 
seveda mene na parkirišču. 
Plačam, zabrusim prave »juž-
njaške« besedne zveze, a ven-
dar me očaranje ne mine.

Vsak naslednji dan sem bolj 
jezen na moje prvotno poleža-
vanje na plaži v Arenalu, saj se 
odhod bliža, moji predhodno 
začrtani plani pa so še daleč 
od uresničitve. Naslednja de-
stiancija je privlačno mestece 
Soller, obdano z izjemno stari-
mi drevesi oljk in prepolnimi 
drevesi pomaranč in limon. 
Ob lepi mestni cerkvici se tre 
turistov. Komaj se prebijem 
do proste mize bližnjega bara, 
pred katerim se bohoti velik 
napis »svež pomarančni sok«. 
In res je prekrasen. Do leta 
1912, ko je prispel prvi vlak 
iz smeri Malorce, je bil Soller 
precej zaprt, odtujen od preo-
stalega otoka, dostop pa omo-
gočen le z oslovskimi potmi. 
Posledično je bil Soller do te-
daj precej bolj povezan z Bar-
celono in Marseillem, čeprav 
so kmalu zatem zgradili tudi 
cestno povezavo. A ta pove-
zava je primernejša za vozni-
ke najzahtevnejših relijev kot 
nedeljske potnike. Šele leta 
1997 so uspeli dokončati tri-
kilometrski tunel, ki je Soller 
vendarle povezal s preostalim 
otokom in se odprl za turiste. 
Danes je vlak zaradi številnih 
tunelov ter razgibane pokra-
jine pravi magnet za turiste. 
Sicer pa je prva železniška 
proga na otoku povezala Mal-
lorco z notranjim mestom 
Inca že leta 1875.

Spet na precej ovinkasti 
cesti mimo pravljične vasi-
ce Fornalutx do mogočnega 
umetnega jezera, ki zagotavlja 
vodo številnim nasadom ci-
trusov tudi v vročih poletnih 
dneh. Podam se na nekajurni 
treking do drugega najvišjega 
vrha na otoku, Puig de Ma-
sanella na 1367 metrih nad 
morjem. Prekrasna gozdna 
potka me ponese do prelaza, 
povzpnem se na bližnjo poli-
co, kjer se odpre pogled še na 
drugo umetno jezero, nekaj 
plezalnih prijemov in že sem 
na vrhu Mallorce. Pred menoj 
se razodene celoten otok.

Nadaljevanje prihodnjič

njonom. Modrina morja pre-
prosto ne dovoli prehoda brez 
čofotanja v njenih globinah. 
Komaj se iztrgam krempljem 
uživanja in podam v žrelo mo-
gočnega kanjona, ki že kmalu 
požene strah v kosti. Gre za 
fantastično naravno stvaritev 
rečne erozije, ki zaradi dol-
gotrajnih procesov brušenja 
ogromnih kamnov predstavlja 
prav poseben izziv, obogaten 
s plezanjem, poskakovanjem 
in pogostim iskanjem najpri-
mernejše poti. Vrtoglavi skalni 
previsi očarajo in so več kot 
navdušujoča nagrada napora. 
Naivnost mnoge prisili v ne-
racionalno precenjevanje svo-
jih sposobnosti in posledično 
stokanje ter iskanje pomoči, 
saj je kanjon dejansko težaven 
in zahteva brezpogojno preda-
nost. Kar naenkrat se kanjon 
odpre, majhna potka se strmo 
dviga bližnji cesti in lokalne-
mu avtobusu. Vsak pogled v 
smeri ogromne klifne razpoke 
kanjona je obarvan s ponosom 
in nepredstavljivo izkušnjo. V 
svoji karieri sem prehodil že 
mnoge kanjone, a ta na Mallor-
ci je drugačen, morebiti celo 
zlovešče surov, a dahjemajoč. 
Z avtobusom nazaj v Sa Ca-
lobra na zasluženo kosilo in 
čofotanje v morju. Prekrasen 
dan zmoti nepredstavljivo in 
požrešno drago parkiranje na 
edinem parkirišču v vasici. 
Precej neprijazen fant v majh-
ni kolibi izda »parkirni« listek 
z vsoto 40 EUR za slabih devet 
ur parkiranja. Se popolnoma 
zavedam turističnosti vasice 

Foto: Uroš Žajdela

Pogled na cesto, ki se vijuga do Sa Calobra.

Foto: Uroš Žajdela

Pogled na vrh Massanela in cvetočo pokrajino

Foto: Uroš Žajdela

Mogočen kanjon na Mallorci navduši s svojo surovostjo in lepoto.



Verjetno so to njeno lastnost 
že takrat poznali. Polžem smr-
dita tudi česen in čebula, ne 
marajo pa tudi vonja timijana 
in žajblja. 

Gredice obdamo z ograjico, 
preko katere polži ne morejo

V tujini zelo pogosto upo-
rabijo tak način. Okoli gredic 
postavijo do 30 cm visoke 
ovire iz pocinkanih ali bakre-
nih plošč. Videla sem že tudi 
uporabljene stare žlebove. Ti 
dve kovini delujeta na polže 
kot elektrika, preko njih pre-
prosto ne morejo. Žal pa v teh 
časih taka »ograjica« ni poceni 
in si je marsikdo ne more pri-
voščiti. 

Jajčeca malih, črnih polžev 
so tudi v zemlji na vrtu. V tem 
primeru bo nanje dobro (ne-
gativno seveda) deloval apneni 
dušik, ki sem ga že omenjala 
v članku, kjer smo govorili o 
strunah. Preden gredice obda-
mo z »ograjico«, je res smiselno 
uporabiti tudi apneni dušik. 
Pri tem pa nikoli ne pozabite, 
da ste v tem primeru rastline 
tudi pognojili. 

Pripravki
Tudi doma si lahko pripra-

vimo pripravke, s katerimi 

preganjamo polže. Med njimi 
je sicer najpogosteje omenjen 
poparek iz polžev samih. Na-
brane živali poparimo z vrelo 
vodo, z ohlajeno tekočino pa 
zalivamo ogrožene vrtnine. 
Moram reči, da sama tega ne 
zmorem narediti, sem se pa že 
prepričala o delovanju takega 
pripravka. Mrtve živali lahko 
kompostiramo.

Za nekaj dni je učinkovit 
tudi pripravek – čaj, ki ga sku-
hamo iz listov in strokov česna 
in čebule. 

Seveda lahko pripravke za 
uničevanje polžev kupimo 
tudi v trgovinah. Delimo jih 
na »strupene« in »nestrupene«. 
Zadnji so seveda dražji. Tiste 
prve uporabljamo predvsem 
med cvetlicami in okrasnimi 
grmovnicami. Ni jih treba po-
sipavati po celem vrtu, lahko 
jih nastavimo v kupčke, saj 
polžem zelo dišijo, jih bodo 
že sami našli. Vendar pozor, 
ti pripravki niso nevarni samo 
za polže, zelo nevarni so tudi 
za domače živali, mačke in 
pse, ki jim tudi dišijo. Zato o 
uporabi teh pripravkov vedno 
najprej pošteno razmislite.

Pogosto velja mnenje, da 
tisti ekološki niso učinkoviti, 
saj ne najdemo mrtvih živali. 
Res je, da ne učinkujejo takoj. 
Po zaužitju teh pripravkov na-
mreč polžem postane »slabo«. 
Kot vse živali, ki se slabo po-
čutijo, se tudi polži skrijejo v 
zavetišča in poginejo tam. Ker 
smo navajeni vse videti in oti-
pati, jim mnogi ne zaupajo. Pa 
ni strahu, delujejo, vendar žal 
ne 100 %, zato je te pripravke 
treba uporabljati redno. Tudi 
njih ne potresemo med vrtni-
ne, natresemo jih na kupčke, 
najbolje tudi na pokrovčke, da 
vidimo, kdaj jih je zmanjkalo 
in moramo ponovno nastaviti 
nove. 

Še pomoč narave
Tako kot vsi škodljivci ima-

jo tudi polži naravne plenilce. 
Med njimi naj na prvem me-
stu omenim krastače in druge 
žabe. Zato je vodni motiv v 
bližini vrta zelo zaželen. Tudi 
ježi, ptice in kače se občasno 
lotijo mesnatih polžev. Zato 
naj bo naš vrt kar najbolj nase-
ljen tudi s temi koristnimi bitji 
iz narave.

Miša Pušenjak
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Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Kljub suhemu vremenu so polži na vrtu velika težava
Delo na vrtu je že v polnem teku. Posebej letos so nekateri začeli že zelo zgodaj. Prav tako pa so se že zelo zgodaj pojavili tudi mnogi škodljivci. Na drugo mesto takoj za težavami s 
strunami med vprašanji, ki mi jih zastavljajo po celi Sloveniji, bi prav gotovo lahko postavila vprašanje, kako se boriti proti polžem. V prejšnjih letih so težave povzročali veliki, rdeči 
polži, v lanskem letu in tudi že v začetku letošnjega leta pa so, kot vse kaže, na prvem mestu majhni, črni slinavci, tudi brez lupine. 

Foto: Miša Pušenjak

Kapucinke sodijo med zelo koristne cvetlice na vrtu, tudi proti pol-
žem jih lahko uporabljamo.

Bolje preprečevati 
kakor zdraviti

Najbolj pomembno se je 
zavedati, da se je s polži treba 
boriti ves čas, da ne obstaja 
trenutna enkratna rešitev. Na-
činov borbe pa je več.

Polžem najprej poskušamo 
preprečiti dostop do njihove 
najljubše hrane – naših vrtnin 
in cvetlic. Težko se bodo pre-
bili preko žagovine, kremenče-
vega peska, kamene ali apnene 
moke. S temi materiali obkro-
žimo gredice kakor obrambni 
zid. Trak okoli gredic naj bo ši-
rok vsaj za debelino dlani, naj-
bolje pa je, da imamo s temi 
materiali nasute kar vse poti 
in seveda tudi pot okoli vrta. 
Polži se ne bodo mogli prebiti 
čezenj, saj jih bo material dra-
žil, zasluzili se bodo in izločali 
veliko sline. 

Ta mali polži pa so navadno 
kar med solato in je sploh ne 
zapuščajo. Vendar so občutlji-
vi na nekatere vonjave, ki jih 
ne odgovarjajo. Tako tla okoli 
ogroženih vrtnin zastiramo z 
nekaterimi rastlinami, ki jim 
smrdijo. Uporabimo lahko be-
zgovo listje in poganjke, liste 
gozdne praproti, zelene dele 
bele gorjušice (Sinapis alba), 
listje česna in čebule, pa tudi 
cele dele plevelne rastline, ki ji 
rečemo vratič. Tudi kapucinč-
ki jim zelo smrdijo, posejane 
imamo lahko na kompostu in 
polagamo njihove dele okoli 
vrtnin. Pri tem pa moramo za-
stirke dokaj redno obnavljati, 
da je za polže neprijeten vonj 
vedno prisoten. Bezgove liste 
in liste česna in čebule (zdaj že 
jemo mlado čebulo in česen, 
liste lahko uporabimo kori-
stno) lahko tudi namakamo v 
vodo, po 24 urah pa odcedimo 
in s to vodo zalijemo ogrožene 
rastline.

V sušnem in hladnem vre-
menu je zelo dobro, da gredice 
zastremo s slamo, senom ali 
pokošeno travo. Res pa je, da 
se v te zastirke in tudi pod foli-
jo zelo radi skrijejo polži. Tudi 
v tem primeru med zastirko ali 
pod folijo nasujemo omenje-
ne rastline, da bo polže smrad 
odvračal od teh priročnih skri-
vališč.

Pobiranje polžev
Mnogi bodo zdaj zaviha-

li nos, a pobiranje polžev je 
med vsemi ukrepi, ki jih lah-
ko izvajamo, najučinkovitejše. 
Dejansko je izvedljiv sicer le 
za obrambo pred rdečimi pol-
ži, saj je z malimi večji križ. 
Skrivajo se namreč kar med 
samimi rastlinami in jih težje 
najdemo. 

Polže pobiramo zgodaj zju-
traj, saj jih takrat najlažje in 

največ najdemo. Lahko pa jim 
nastavljamo tudi pasti, kjer 
jih iščemo tudi podnevi. Prav 
gotovo jih bomo našli pod de-
skami. Da se bodo še bolj go-
tovo zadrževali tam, jim lahko 
nastavimo narezana jabolka ali 
rezine krompirja, ki jih imajo 
polži zelo radi. Najdemo jih 
tudi pod drugimi večjimi pred-
meti v bližini njim najljubših 
rastlin. To so hren, hoste in 
seveda žametnice. Nekateri 
jih celo sejejo kot past rastline, 
polži se lotijo le njih in pustijo 
druge zelenjadnice na miru. 

Pasti
Polži so zelo sladkosnedne 

živali in jim tako kot mnogim 
pripadnikom močnejšega spola 
zelo diši pivo. Jogurtove lonč-
ke zakopljemo v tla tako, da je 
njihov rob poravnan z robom 
zemlje. V lončke do polovice 
nalijemo pivo. Zjutraj pobi-
ramo utopljene živali. Pazite 
pa, ker so tudi polži dokaj iz-
birčni. Ne diši jim razredčena 
in smrdeča pijača, zato je treba 
pivo nalivati vedno sveže. V 
ZDA so naredili celo raziska-
vo in ugotovili, da jim različno 
teknejo različne znamke piva. 
Za kaj vse se tam najde denar, 
pri nas pa ga še za zelo nujne 
raziskave ni.

Na vrtu sejemo 
cvetlice, ki 
smrdijo polžem

Že prej sem omenila, da pol-
že moti vonj nekaterih rastlin. 
Te sejemo na obronkih vrta, 
na obronkih gredic, predvsem 
pa ob ograjah, ki mejijo na za-
raščene parcele ali gozd. 

Med nizkimi enoletnicami 
sta to grobeljnik in grenik, 
nekoliko višje so kalifornijski 
mak, statica, kapucinke, črni-
ka in ognjič. Med višje pa sodi 
lepa kozmejka, ki je že nekoč 
krasila plotove naših babic. 

Foto: Miša Pušenjak

Pocinkane (ali bakrene) prepreke ustavijo polže pred našimi gredicami.

Vir: www.klubgaia.si

Foto: Miša Pušenjak

Kljub suhemu vremenu nekateri polži predstavljajo veliko težavo.



Skladba Britney Spears Baby 
One more time je bila izbra-
na za največjo pop uspešnico 
današnjega časa. Omenjena 
skladba je namreč z anketo, ki 
so jo izpeljali na spletni strani 
Popcrush.com, prejela laskav 
naziv Greatest pop song of the 
modern era. Britney Spears je 
za hit Baby one more time, ki 
ga je posnela leta 1999, prejela 
kar 57 % glasov. Drugi največji 
hit “moderne dobe” je skladba 
Bad romance, ki jo je posnela 
Lady Gaga. Obiskovalci spletne 
strani Popcrush.com so se od-
ločali med 32 skladbami, med 
katerimi so bile tudi takšne ve-
like uspešnice, kot so Billie Jean 
(Michael Jackson), I want it that 
way (Backstreet Boys), Wanna-
be (Spice Girls), Like a virgin 
(Madonna) in številne druge. 

���
Mehiški kitarski virtuoz 

Carlos Santana bo 6. maja na 
trgovske police poslal svoj novi 
studijski izdelek z naslovom 
Corazon. Ob številnih znanih 
glasbenikih, ki so sodelovali pri 
snemanju albuma, je največja 
posebnost albuma to, da je v 
celoti posnet v španskem jeziku. 
Kljub temu da je Santana na 
glasbeni sceni prisoten že vse od 
leta 1970, do danes še ni posnel 
celotnega albuma v španščini. 
Znani so že nekateri naslovi 
skladb, ki jih bomo lahko slišali 
na albumu. Skladbo z naslovom 
La fl aca je posnel skupaj s sve-

tovno znanim kolumbijskim 
pevcem Juanesom (La Camisa 
Negra). Skladba Feel it coming 
back, ki je pravzaprav prvi ura-
dni singel albuma, je nastala 
v sodelovanju z argentinskim 
umetnikom, ki se ob glasbi 
ukvarja tudi s fi lmom, Diegom 
Torresom. Drugi uradni sin-
gel Oye 2014, ki ga je posnel s 
Pitbullom, bo izšel v poletnih 
dneh. Ob že omenjenih so pri 
snemanju albuma sodelovali še 
Gloria Estefan, Ziggy Marley, 
Lila Downs, Romeo Santos in 
Los Fabulosos Cadillacs.

���
V zadnjih dneh se je po sve-

tovnih medijih in družabnih 
omrežjih hitro kot požar razširi-
la novica, da se s svetovne glas-
bene scene umika zasedba AC/
DC. Člani te legendarne av-
stralske hard-rock zasedbe so na 
svetovni glasbeni sceni prisotni 
že več kot 40 let. Kariero naj bi 
končali zaradi možganske kapi 
njihovega kitarista in ustanov-
nega člana Malcolma Younga. 
Nekaj dni za tem pa je front-
men skupine Brian Johnson v 
izjavi za javnost demantiral nji-
hovo slovo in povedal, da bodo 
preostali člani zasedbe še naprej 
pripravljali novi album. Pionirji 
hard-rocka AC/DC so svoj za-
dnji album Black ice izdali leta 
2008. Za letos pa so člani skupi-
ne ob svojem jubileju načrtovali 
tudi posebno svetovno turnejo 
40th anniversary tour s štiride-
setimi velikimi koncerti v različ-
nih mestih sveta. AC/DC so se 
v svetovno glasbeno zgodovino 
zapisali z nekaterimi danes že 
kultnimi skladbami, kot so Hi-
ghway to hell, Th understruck, 
You shook me all night long in 
številnimi drugimi. 

���

torek � 22. aprila 2014   19Odraslim prepovedano

S svetovne glasbene scene

BILBOARDOVIH VROČIH 100 (ZDA)
1. HAPPY – PHARRELL WILLIAMS
2. ALL OF ME – JOHN LEGEND
3. DARK HORSE – KATY PERRY FT. JUICY J

UK TOP 100 (VELIKA BRITANIJA)
1. NOBODY TO LOVE – SIGMA 
2. LAST NIGHT – VAMPS
3. THE MAN – ALOE BLACC

NEMČIJA
1. RATHER BE – CLEAN BANDIT FEAT. JESS 
GLYNNE
2. WAVES – MR. PROBZ
3. HAPPY – PHARRELL WILLIAMS  

11. F ME –L OF MEALLL OF JOHN LEGEND
2. 2. HAPPAPPPY –HHAPPPY  PHARREL WILLIAMS ARREL WILLIAM
3. GEORGE EZRA –GERG ZRA – BUDAPEST BUDAPEST
4. ADDICTED TO YOU –CTED YOU  AVICCCI
5. LIAR LIAR –LIAR L  CRIS CAB/PHARREL WILLIAMSEL WIWIIS CAB/PHA
6. BLACK SATURDAY –SATUK S DAY  MANDO DIAAODO
7. WE MUST BE CRAZY –MU T BE UST  MILOW
8.  MAGIIC – LDPLAYCOL C
9.  WAVEES – R. PROBZMR M
10. INTO THE BLUE –O TH BLTHE B  KYLIE MINNOOGUUE
11. LET HER DOWN EASY –T H DOHER D  GEORGE MICHAELRRGE MMI

Z  Vami na frekvencah bo Janko Bezjak

27. junija v svetovne kinema-
tografe prihaja zanimiv muzi-
kal, v katerem bomo lahko sli-
šali nekatere največje uspešnice 
iz zlatih glasbenih osemdesetih. 
Muzikal, v katerem bo nastopila 
tudi popularna angleška pev-
ka Leona Lewis, bo nosil ime 
Walking On Sunshine. Ob 
Leoni Lewis, za katero je to prvi 
igralski angažma, bodo nastopi-
li še Annabel Scholey, Hannah 
Arterton, Giulio Berruti in Katy 
Brand. V fi lmu bomo med dru-
gimi lahko slišali tudi naslednje 
uspešnice: Don’t you want me 
baby zasedbe Human league, 
Madonnino uspešnico Holiday, 
Girls just wanna have fun Cyndi 
Lauper ter Wake me up before 
you go go dua Wham. Glasbeni 
producentka fi lma je Anne Du-
dley, pod režijo pa se je podpisal 
dvojec Max & Dania.

���
Slavna ameriška glasbenica 

Lana Del Rey je pred dnevi v 
Las Vegasu predstavila svojo 
novo skladbo z naslovom West 
Coast. Omenjena skladba, ki 
bo uradno izšla šele 18. maja, bo 
hkrati tudi prvi singel z njenega 
novega prihajajočega studijske-
ga albuma Ultraviolence. Za 

To je to

Krasni novi svet
Vsake toliko časa razmišljam o našem 

svetu; razmisliti je namreč o veliko rečeh. 
Razmišljam o človeški genialnosti, o naši 
civilizaciji, vsem znanju tega sveta, poti, 
ki jo je človeštvo moralo prehoditi, o znan-
stvenem napredku ter še o stoterih drugih 
rečeh. Navdušujem se; vedno znova. Nad 
vsem, kar je človeštvo doseglo, nad vsem, 

kar še bo. Povedano na kratko, navdušujem se nad znanostjo in 
neskončno sem srečen, da živim v času, ko slednja vsak dan pre-
mika meje znanega.

Vendar vse to zahteva gromozanski napor neskončne armade 
znanstvenikov, ki dneve in noči preživljajo v laboratorijih ter med 
knjigami. O tem ne premišljujem ravno iz lastnega veselja, pač pa 
predvsem zato, ker kar večina ljudi rada pozabi na pomembnost 
raziskovanja. Zato ker vsake toliko naletim na pozive po ekonom-
ski upravičenosti znanosti ter v veliki meri zato, ker vse preveč 
ljudi znanost zavrača in se zateka k psevdoznanstvenim pripoved-
kam. To me sicer ne boli, a kljub temu se mi zdi grozljivo, da bi 
nekdo pri vsej čudovitosti tega sveta komu namerno lagal.

Radi si zamišljamo, da je svet, v katerem živimo, tak, kakršen 
je, kar sam po sebi. Da nam pripada in da je nekaj samoumev-
nega. Pozabljamo pa, koliko potu je preteklo in koliko možganov 
je pregorelo, da smo se dokopali do sleherne, še tako majhne 
stvari, ki nas obdaja. Koliko znanja je na primer bilo potrebnega 
za eno samo majceno tabletko antibiotika, ki dandanes skoraj mi-
mogrede rešuje življenja? Treba je bilo do podrobnosti raziskati 
neko bakterijo, razumeti njeno delovanje, proučiti strukturo raznih 
molekul, ki jo sestavljajo, se dokopati do njenih biokemičnih pro-
cesov ter še neskončno drugih reči. Zatem se je nekdo moral do-
misliti popolnoma nove molekule in ponovno razumeti ter študira-
ti njeno delovanje. Molekulo je bilo treba tudi narediti in nekdo je 
moral iznajti, kako. Morda je tak postopek sestavljen iz desetine 
posameznih korakov. Pa se zgodba pri tem sploh ne konča. Inže-
nirji so morali ustvariti tovarno, v kateri bodo tabletka proizvajali, 
za kar so morali razumeti nešteto reči, začenši s samimi materiali. 
Farmacevti so morebiti porabili leta, da so razumeli, kako zdravilo 
deluje na človeški organizem ter kako učinek optimizirati. Še tiso-
čero reči je, ki jih je bilo treba raziskati ter razumeti, zgolj zato, da 
v teh časih več ni treba umirati zaradi vnetega zoba. Pa je to zgolj 
en majhen primer že odkritega. Koliko je še reči, o katerih se še 
nam sanja ne!

Težka pot je za in pred nami in edina ovira smo si običajno 
sami. S tem, ko dragocen čas namenjamo neumnostim, s tem, ko 
znanost ter znanstveni napredek zavračamo, ter s tem, ko raje kot 
znanost izberemo misticizem ter praznoverje. Namen tega pisar-
jenja niti približno ni pritoževanje, pač pa zgolj morda spodbuditi 
koga, da se kdaj za trenutek ustavi, ozre okoli sebe ter nato z ne-
skončnim navdušenjem razveseli vsakega diha na tem krasnem 
planetu. Samo eno priložnost imamo, zato jo izkoristimo ter upo-
rabimo možgane za kaj koristnega! Možnosti so neskončne ...

Matic Hriberšek

Foto: musiclipse.com

Leona Lewis

produkcijo novega plošče je bil 
zadolžen Dan Auerbach iz po-
pularnega dueta Th e black keys. 
Točen datum izdaje in seznam 
skladb na novem albumu zaen-
krat ostajata še skrivnost. 

���
Znana ameriška pevka in 

igralka Jennifer Hudson naj 
bi še letos objavila novi, že tre-
tji studijski album. Prvi singel z 

novega albuma bo skladba Walk 
it out, ki jo je posnela skupaj s 
Timbalandom.Timbaland pa ni 
edino zveneče ime, ki sodeluje 
na novem album, saj sta za pro-
dukcijo albuma poskrbela tudi 
Pharrell Williams in R. Kelly. 
Jennifer Hudson je svoj zadnji 
album I Remember Me izdala 
leta 2011.

Janko Bezjak
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RAZLOG ODSOTNOSTI
»Si kaj mislil name?« vpraša žena 
moža, ko se ta vrne domov.
»Sem, zato me pa tako dolgo ni 
bilo.« 

☺☺☺
NACIONALNOST
Američan, Francoz in Anglež so 
se pogovarjali o tem, katere na-
rodnosti sta bila Adam in Eva.
»Adam je moral biti Anglež!« je 
rekel Anglež,. »Edino jabolko je 
dal ženski, to lahko stori le an-
gleški gentleman!«
Nato se je glasil Francoz: »Edino 
žensko na svetu zavesti lahko 
uspele Francozu!«
»Oba sta zgrešila!« je rekel Ame-
ričan. »Adam in Eva sta bila 
Srba!««Po čem pa to sklepaš? 
sta ga vprašala sogovornika.
»Enostavno! Srbi hodijo goli in 
bosi, delijo si jabolka na polovi-
co in mislijo, da so v raju!« 

☺☺☺
OKUS
Policisti so prijeli krivolovca, pri 
katerem so našli sovino perje in 
ga ovadili. Sodnik je vprašal ob-
toženca: »Zakaj ste ustrelili tako 
redko in zaščiteno žival?«
»Veste, imam šest otrok in ostal 
sem brez službe. Nismo imeli 
kaj jesti, pa sem ustrelil ptico, ki 
jo je potem žena pripravila in po-
stregla otrokom,« je pojasnil.

Sodniku se je zasmilil, zato ga 
je kaznoval le z mesecem dni 
zapora, pogojno na eno leto. 
Ko je krivolovec zapuščal sodi-
šče, ga je sodnik dohitel in ga 
vprašal:«Kakšen okus pa je ime-
la sova?«
»Natanko takega kot planinski 
orel.« 

☺☺☺
 SAMOMOR
Kanibal je poskušal storiti samo-
mor. V zadnjem trenutku so ga 
rešili in pripeljali v psihiatrično 
kliniko. K njegovi postelji je pri-
stopil psihiater in ga vprašal, za-
kaj je hotel storiti samomor.
»Ah, veste, ljudi sem že sit!« 

☺☺☺
KROŽNI LET
Oče in sin, Gorenjca seveda, sta 
bila izžrebana za krožni polet z 
malim športnim letalom nad Go-
renjsko. Pred poletom je pilot de-
jal Gorenjcu: »Če med poletom 
ne boste črhnili niti besedice 
boste za nagrado prejeli še letal-
sko karto za let v London!«
Letalo je poletelo. Pilot je napra-
vil kar nekaj lupingov in ko je pri-
stal na letališču je rekel Gorenj-
cu: »Vi ste pa res pogumni!«
»Tiho biti res ni bilo lahko, še po-
sebno ob zadnjem lupingu, ko je 
iz letala padel moj sin!« je rekel 
Gorenjec.
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Smeh ni greh
REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno: OBZOR, BRADA, RITEM, ADIJO, ČRNA KAVA, OGLARIJA, šKARABOT, BRAVURA, ARH, ARENSKI, NOVAKI, KVERULANT, SR, OBOR, MLEČNA RIBA, CIN, ŽIR, MOORE, SAFE, ATI, IJ, 
PAJKI, STRAST, POČ, NAGOJA, JELEN, KOZINA, ANČKA, ATAKA, AMANAR.

TOREK
zelenjavna juha, krompirjeve polpete, zelena solata
SREDA
ričet s prekajenim mesom, kompot
ČETRTEK
fižolova mineštra, skutne palačinke
PETEK
gobov golaž po hribovsko*, polenta
SOBOTA
porova kremna juha, rižota s piščančjim mesom, zelena 
solata
NEDELJA
cvetačna juha, marinirana vratovina na žaru z dušeno 
čebulo**, pečen mladi krompir
PONEDELJEK
sladko zelje, krompir v kosih, kranjska klobasa

*Gobov golaž po hribovsko
Sestavine: 1 kg poljubnih gob, nekaj korenčkov, 2 

veliki ali 4 manjše čebule, strok česna, vejica timijana, 
peteršilj, majaron, 2 veliki žlici moke, 2 žlički sladke 
mlete paprike, žlička kumine, velika žlica paradižniko-
ve mezge; poper in sol po okusu.

Na olju popražimo na drobno sesekljano čebulo, dokler ne 
pozlati, nato dodamo narezane gobe ter pri srednjem ognju 
pražimo minuto ali dve. Dodamo narezano korenje in sese-
kljan česen. Nekaj minut pražimo, nato dodamo začimbe, po-
trosimo z moko, dobro premešamo in zalijemo s toliko vode, 
da bodo sestavine prekrite. Dodamo zelišča in pustimo, da se 
kuha toliko časa, da bo korenje mehko. Po potrebi dolijemo še 
malo vode in dosolimo. Postrežemo s polento. Nekateri golaž 
zabelijo s kislo smetano ali kančkom kisa.

**Marinirana vratovina na žaru
Sestavine: 1 kilogram vratovine; za marinado: 1 dl 

olja, 5 strokov stisnjenega česna, 3 čajne žličke gorčič-
nih semen v vinu, 1 čajna žlička mlete sladke paprike, 
sok polovice limone (ali sok ananasa), 1 čajna žlička 
kečapa, sol, poper, origano; 3 sesekljane čebule.

Vratovino narežemo na 1 cm do 1,5 cm debele kose. Pose-
bej pripravimo iz navedenih sestavin marinado, vsak kos mesa 
potopimo vanjo ter ga položimo v posodo; na koncu ostanek 
marinade prelijemo po mesu, zapremo posodo in postavimo 
v hladilnik (lahko tudi do 3 dni pred peko). Vratovino pope-
čemo na žaru. V večjo posodo nadevamo plast čebule, nanjo 
plast vratovine, spet čebulo, pa vratovino ... Nadaljujemo, da 
porabimo vse sestavine. Posodo pokrijemo. Postavimo jo na 
raženj (da ne bo umazana, raženj prekrijemo z aluminijasto 
folijo) in dušimo, da je čebula mehka.

Pripravila: Alenka Šmigoc Vinko

Kaj bomo danes jedli

Foto: AŠV

Marinirana vratovina na žaru Marinirana vratovina na žaru 
z dušeno čebuloz dušeno čebulo

Foto: AŠV

Gobov golaž po hribovsko Gobov golaž po hribovsko 
s polentos polento

UGANKARSKI SLOVARČEK: AMANAR = romunska telovadka (Simona), ARENSKI = ruski skladatelj (Anton), ARH = slovenska pevka (Majda), AVČE = vas v Spodnji Soški dolini, BRIDA = oblika ženskega imena Breda, 
KERIJA = okrasni grm, NAGOJA = mesto na japonskem otoku Honšu, SAFE = bančna blagajna, sef, ŠKARABOT = slovenski nogometaš (Matija).



Govori se …
… da Čisto mesto in Javne 

službe ne bosta imela veliko 

dela z odvozom odpadkov, 

saj jih sproti pobirajo Romi. 

Pa tudi ločujejo zelo dobro, 

tako da je vprašanje, kaj bo 

s CERO Gajke. 

… da se glede na širjenje 

največje poetovionske jav-

ne gospodarske službe v vse 

pore takšnih in drugačnih 

dejavnosti kaj kmalu lahko 

zgodi, da bo v regiji obstajal 

le še en gradbeni izvajalec. 

No, morda s podizvajalcem 

Strabagom …

… da se daleč najboljši re-

sničnostni šovi, kjer se zelo 

natančno pokažejo karak-

terji sodelujočih, zadnje čase 

odvijajo v sejni sobi ptujske 

občine …

… da se je začela še ena 

bitka za glavarino. Pa ne za 

tisto, za katero se poteguje-

jo občine oziroma župani, 

ampak tista na mlade glave 

dijakov, za katere se borijo 

ravnatelji …

… da na spisku DUTB še ni 

najti nobene občine ali jav-

nega zavoda. Pa bi za marsi-

katerega oz. marsikatero bilo 

bolje, če bi že lahko bil tam.

… da so za (ne)prijetno po-

pestritev občinskega prazni-

ka občine pri svetem Marki 

spet poskrbeli opozicijski sve-

tniki, saj so zaradi skupščine 

gasilske zveze izsilili presta-

vitev občinske seje. Brez čel-

nikov gasilskega lobija bi se 

namreč lahko na občinskem 

svetu zgodilo tudi kaj po vo-

lji župana.

Vidi se …
… da je imel nedavni obisk 

ugledne dame iz republiške-

ga zavoda za zaposlovanje 

v šterntalski fabriki dvoj-

ni pomen: fabrika potrebu-

je dobre kadre, kandidatka 

za prvo damo mestne obči-

ne Poetovionske pa čim širši 

krog volivcev.
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 22. aprila do 28. aprila 2014.
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

Foto: Tajno društvo PGC

Foto tedna � Bralci fotografirajo

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

RUBRIKA JE NAMENJENA OTROKOM. Fotografiji se razlikujeta v 
petih podrobnostih. Otroci, poiščite jih, označite s krožcem, izrežite 
sličico in jo do ponedeljka, 28. aprila, pošljite na naslov: Radio-Tednik 
Ptuj, d. o. o., Osojnikova cesta 3, Ptuj.
Ime in priimek: 
Naslov: 

Leto rojstva: _____________________________________________
Med pravilnimi rešitvami bomo izžrebali nagrajenca, ki bo prejel 

nagrado v sprejemni pisarni Radia-Tednika Ptuj. Nagrado podarja 
Knjigarna Felix. Nagrado prejme  Anej Brus, Ptuj. 

 Ljubezen Posel Denar Zdravje

Oven ��� ☺☺ €€€ �

Bik �� ☺ €€ ���

Dvojčka ��� ☺☺ € ��

Rak � ☺☺☺ €€ �

Lev ��� ☺ €€ ���

Devica � ☺☺☺ €€€ �

Tehtnica �� ☺☺ € ���

Škorpijon � ☺☺☺ €€ ���

Strelec �� ☺☺☺ € ��

Kozorog ��� ☺☺ € ���

Vodnar �� ☺☺☺ €€ �

Ribi ��� ☺ €€€ ��

Iskrice
(Vir: www.pregovor.com)

***
»Človek uspe, če je ob pravem času na pravem kraju in če 

zna izkoristiti priložnost tega trenutka.« Božidar Eržen

***
»Tek me je naučil, da je slediti strasti pomembnejše od 

strasti same. V nekaj se globoko in z iskreno srčnostjo 

potopite - nenehno se izboljšujte, nikdar ne odnehajte... To 

je izpolnitev. To je uspeh.« Dean Karnazes

***
»Disciplina je mati uspeha.« Aishilos

***
»Najbolj pomembni in uspešni ljudje na svetu... mislijo 

vnaprej, zato si ustvarijo svojo podobo; potem se lotijo 

njenega natančnega uresničevanja, tu jo dopolnijo, tam 

nekaj malega dodajo, spremenijo kakšno malenkost, toda 

nenehno gradijo - nenehno gradijo.« Robert Collier

***
»Hitro priskoči na pomoč. To je prva definicija uspeha.« 

Neznan avtor

***
»Ne misli, da si dober, če si najboljši med najslabšimi.« 

Latinski pregovor

***
»Skrivnost uspeha v življenju ni v tem, da človek dela tisto, 

kar ljubi, temveč da ljubi tisto, kar dela.« Winston 

***
»Strahopetnost sestoji iz želje po uspehu in strahu, da ne 

bi uspeli.« Neznan avtor

***

Foto: Anica

Vam je kakšna fotografija posebej uspela? Se vam zdi, da bi bila zanimiva tudi drugim bralcem? Pošljite nam jo, pa bomo izbrali 
najzanimivejšo. Naš elektronski naslov: nabiralnik@radio-tednik.si. Fotografija naj bo v formatu »jpg« in dovolj velika za objavo 
v časopisu (vsaj 300 kB - raje več). Pripišite še avtorja fotografije in opišite, kdaj in kje je fotografija nastala. Veselo na delo!
»Naš Tom zna postoriti marsikaj zanimivega, pa tudi koristnega. Tokrat se je lotil sesanja,« je ob današnji fotografiji tedna pripisala 
avtorica  Anica iz Podgorc.
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Odprtje razstave kruha so 
pred Vidovo kletjo s plesom 
in pesmijo obogatili otroci iz 
videmskega vrtca z mentorico 
Marinko Vaupotič, ljudski pev-
ci Vinogradniki KD Videm in 
pater Janez Ferlež, razstavi pa 
je bila posvečena tudi pravlji-
ca z naslovom Živin kruhek, 
ki jo je napisala članica dru-
štva Marija Kolednik Črnila. 

Ob odprtju razstave je priza-
devanje videmskih žena po-
hvalil videmski župan Fride-
rik Bračič, ki je dejal, da so 
društva v občini kot korenine, 
ki vedno znova poganjajo in 
delajo nove zgodbe.

Videmčanke so v razstavo 
vložile veliko truda, znanja in 
tradicije, je povedala predse-
dnica Ana Hrga, ter dodala, 

da so bili prazniki že od nek-
daj povezani s kruhom, ki 
prav v tem času najlepše diši. 
Tokrat je velikonočna miza di-
šala po mešanem, haloškem, 
ajdovem, rženem, krompir-
jevem, fižolovem, pirinem, 
koruznem, sadnem, figovem, 
rozinovem kruhu in po ple-
tenici.

TM

Videm � V praznične dni z razstavo kruha

Kruhi in Živin kruhek
Članice Društva kmetic občine Videm so na cvetno soboto, 12. aprila, v Vidovi kleti pri-
pravile velikonočno razstavo Naš vsakdanji kruh. Četrto leto zapovrstjo so spekle okrog 
15 vrst kruha, nekaj krušnih dobrot pa so na razstavo postavili tudi učenci videmske 
osnovne šole, s katerimi Videmčanke sodelujejo v različnih projektih.

Gre za območje, ki naj bi 
se v prihodnje še trdneje po-
vezalo na temeljih zgodovine, 
kulinarike, gastronomije oz. 
povezave vina in kulinarike 
ter se v širšem turističnem 
prostoru skušalo uveljaviti s 
prepoznavnimi turističnimi 
zgodbami. Te imajo v turizmu 
posebno mesto, prepletajo se 
z doživetji, včasih pa je tudi že 
sama zgodba lahko doživetje. 
Več kot bo takšnih zgodb, več 
bo tudi obiskovalcev na ne-
kem območju. Pomen dobrih 
zgodb in doživetij v turizmu 
sta na delavnici predstavila 
Andrej Pompe, strokovnjak za 

tržne komunikacije, in Mateja 
Gruden, avtorica številnih re-
portaž in drugih prispevkov 
s področja turizma. V imenu 

ZRS Bistra Ptuj je udeležence 
uvodne delavnice pozdravila 
direktorica Aleksandra Pivec.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Ptuj � Dve destinaciji – ena velika zgodba

Ustvarjanje unikatnih zgodb
V gostilni Ribič na Ptuju je 10. aprila potekalo uvodno strokovno srečanje z delavnico 
na temo Ustvarjanje unikatnih zgodb kot podlage za edinstvene integralne turistične 
proizvode, ki so se ga ob organizatorjih, ZRS Bistra Ptuj, udeležili tudi partnerji RDO 
Maribor Pohorje in Podravsko-ptujsko-ormoške RDO. 

Foto: TM

V Vidovi kleti je dišalo po domačem kruhu.

Po vsem tem, kar se je v zadnjih 
dneh javno govorilo in pisalo o 
redni in izredni seji Občinskega 
sveta občine Videm ob sprejema-
nju OPN, kjer se je večkrat ome-
njalo moje ime in takratne aktiv-
nosti in obveznosti, ko sem bil 
poslanec DZ je prav, da pojasnim 
nekatere trditve »zagovornikov« 
daljnovoda.

Nikoli, resnično nikoli nisem 
bil ZA umestitev daljnovoda v 
naš prostor, ker se zavedam ne-
gativnih vplivov na okolje, ki jih 
le ti prinašajo. Napačne in zlona-
merne so trditve predsednika KS 
Lancova vas Janeza Zavca, da sem 
v DZ glasoval za ta projekt. Naj 
pojasnim, da DZ RS nikoli ni 
obravnaval te tematike, še manj 
pa da bi o njih odločal. Sprejem 
Uredbe je v pristojnosti Vlade 
RS, vendar šele po tem, ko so vsi 
postopki z vsemi strankami v po-
stopkih prostorskega načrtovanja 
zaključeni. V konkretnem prime-
ru to pomeni, da je občina Videm 

v sodelovanju s Skupno občinsko 
upravo Ptuj ( SOU ) sporazu-
mno zaključila z vsemi postopki 
prostorskega načrtovanja, da se 
Uredba za DPN sprejme.

Želel bi pojasniti, da sem ve-
dno, ko je bila izražena želja po 
konkretni pomoči, s strani obči-
ne Videm ali SOU Ptuj, napram 
posameznih ministrstev pomagal, 
kolikor se je le dalo. Nikoli mi ni 
bilo težko nekaj dobrega narediti 
za ljudi, če se le da. Žal pa je bil 
klic » na pomoč » dostikrat pre-
pozen. Morda tudi namenoma? 
Naivno je razmišljati o tem, da je 
nek ljubljanski uradnik prišel na 
območje občine Videm in zarisal 
traso daljnovoda ob Lancovi vasi 
in z njo » presekal » Pobrežje, ter 
uničil habitat živalskim vrstam 
krajinskega parka Šturmovci, brez 
vedenja občine in SOU.

Po vsem tem me skrbi ali mor-
da le ne gre za zamolčana dejstva? 

Zakaj »zaprte seje OS », ko gre za 
tako pomembna vprašanja? Zakaj 
»zagovorniki« daljnovoda (sve-
tniki, ki so glasovali ZA Marjan 
Selinšek in Brane Koletnik, oba iz 
Pobrežja) sedaj prst odgovornosti 
usmerjajo v bivšega poslanca Ma-
riniča, pa na bivšega ministra Čer-
nača in tudi na bivšega predsedni-
ka Vlade Janeza Janšo? Zakaj so se 
»nasprotniki« daljnovoda odločili 
pravilno (Ivan Krajnc iz Pobrežja 
je bil PROTI ) in so glasovali » 
PROTI » Saj res. Gre za poceni 
nabiranja političnih točk med vi-
demskim SLS in SDS. Res pa je 
tudi, da so svetniki SDS vseskozi 
do sedaj opozarjali na nepravilno-
sti, ki so se kasneje pokazale, da so 
škodljive za naše občane. Ni težko 
ugotoviti dejstva, da so daljnovo-
di škodljivi za zdravje ljudi, še 
posebej otrok, saj pred njihovim 
sevanjem bežijo živali.

Branko Marinič

Prejeli smo

Politični petelinji kavs (2)

Pisem bralcev ne lektoriramo. Uredništvo

V navedbah tega članka, kot 
omenja avtorica Patricija Ko-
vačec, sicer povzema navedbe 
anonimnih piscev, zadeva tudi 
mene osebno po funkciji, ki jo 
trenutno opravljam - predsed-
stvo Nadzornega odbora občine 
Videm, v mandatnem obdobju 
2010- 2014. 

Spoštujem avtonomno pravico 
svobode novinarskega dela, a ker 
hkrati priznavam kredibilnost 
in verjamem v politično nepri-
stranskost Štajerskega tednika ne 
morem mimo opazke, da smo v 
vsebini obravnavani zgolj in samo 
tisti, ki smo tako ali drugače »bli-
zu« županu občine Videm, ne 
glede na to ali so očitki iz članka 
resnični, preverjeni in argumen-
tirani tudi s strani oseb, ki jih 
navedbe zadevajo. Sama županu 
»blizu« v smislu, da z njim so-
delujem zgolj in samo v odnosu 
predsednica NO - župan občine v 
vseh odgovornostih in pristojno-
stih, ki jih za ti dve funkciji med-
sebojno zadevajo zakonodajne 
norme. Moram povedati, da me 
osebna opazka za katero sem ime-
novana kot eden izmed priseskov 

na občinske jasli, osebno priza-
deva, omadežuje in se me je tako 
tudi zelo osebno dotaknila. 

Svoje delo v okviru pristojnosti 
in odgovornosti nadzornega od-
bora opravljam strokovno, teme-
ljito in odgovorno, predvsem pa 
politično nepristransko, kar nam 
priznavajo tudi institucije kot so 
Komisija za preprečevanje korup-
cije, ki se v svojih dokončnih iz-
rekih naslanja na naše predhodne 
ugotovitve in jih kot takšne vero-
dostojno priznava. To si sama in 
preostali člani nadzornega odbora 
štejemo v čast in priznanje k do-
bro opravljenemu delu, predvsem 
pa v veliko odgovornost pri delu 
pri vseh nadaljnjih rednih, pred-
vsem pa izrednih nadzorih, ko 
smo izzvani  še se toliko bolj stro-
kovno izkazati, ob tem predelali 
ogromno gradiva, dokumentaci-
je, delovnih praks, zakonodajnih 
podlag itd.  

Za opravljeno delo prejmemo 
nagrado po opravljenem nadzoru, 
sejnino za udeležbo oz. vodenje 
sej NO in sejnino za prisotnost na 
seji občinskega sveta, v kolikor se 
je tudi udeležim. Višina izplačil je 

določena s Pravilnikom o plačah 
občinskih funkcionarjev in nagrad 
članov delovnih teles občinskega 
sveta ter članov drugih občinskih 
organov ter o povračilih stroškov 
v občini Videm, z upoštevanjem, 
da so se izplačila iz tega naslova 
zmanjšala v skladu z zniževanjem 
plač v javnem sektorju. Primerjal-
ne prejemke delovnih teles med 
posameznimi občinami ste v Šta-
jerskem tedniku meddrugim pred 
nedavnim tudi objavljali. 

In to so tudi edini prejemki, ki 
jih prejemam od občine Videm in 
podlage za njih so od samega na-
stopa mandata zakoniti, upraviče-
ni, transparenti in brez zadržkov 
tudi javni. In, če sem zato klasi-
fi cirana kot prisesek na občinske 
jasli, ali del hobotnice, bi se po-
tem takem po tej klasifi kaciji mo-
ral imenovati še kdo....pravzaprav, 
z vsem dolžnim spoštovanjem do 
njih, vsi predstavniki delovnih te-
les, ki so/smo prejemniki sejnin, 
nagrad za opravljeno delo. Pa je 
po mojem mnenju izraz preveč 
prizadevajoč.....

Sabina Selinšek

Prejeli smo

Kdo vse je prisesan na občinske jasli (2)

Kot je pojasnil predsednik 
zgodovinskega društva Kidri-
čevo Radovan Pulko, je ome-
njena zgodovinsko-turistična 
pot posvečena spominu na ta-
borišča v nekdanjem Strnišču. 
Za sedaj so na ličnih tablah, 
opremljenih z zgodovinskimi 
fotografijami in teksti, pred-
stavljeni le dogodki iz časa 1. 
svetovne vojne. Pot trenutno 
obsega 10 informativnih tabel 
in 30 smerokazov. Na informa-
tivnih tablah so predstavljeni 
dvorec Sternthal, nedavno iz-
kopan spomenik iz 1. svetovne 
vojne, avstro-ogrske rezervne 
vojaške bolnišnice Halic, Lu-
kavac, Sanok, Mlada Boleslav, 
Kutna Gora, Dunaj XIX, rusko 
ujetniško taborišče, vojaški 
bazen in vojaško pokopališče. 
Informativne table so postavi-
li na mestih, kjer so bili v času 
Avstro-Ogrske vsi navedeni 
objekti. Izdali so tudi lično zlo-
ženko z zemljevidom in opi-

som poti, sicer pa načrtujejo 
slovesno odprtje zgodovinsko-
turistične poti predvidoma v 
maju. V naslednjem letu pa že-
lijo opraviti še razširitev poti. 

Trenutno je zgodovinska pot 
dolga dobrih 5 kilometrov in 
se razteza po celotnem naselju 
Kidričevo in Njiverce.

-OM

Foto: M. Ozmec

Zgodovinsko-turistična pot Po poti zgodovine je opremljena z 10 
informativnimi tablami in 30 smerokazi.

Kidričevo � Pobuda zgodovinskega društva

Postavili informativne table 
Občina Kidričevo je na pobudo in ob strokovni pomoči Zgodovinskega društva Kidričevo 
pred kratkim postavila zgodovinsko-turistično krožno pohodno pot in jo naslovila Po 
poti zgodovine.
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Minile zate vse so bolečine,
v srcu pustil si lepe nam spomine.
Čeprav si mogel veliko pretrpeti,
s teboj bilo nam je lepo živeti.
Vse, kar storil si za nas nekdaj,
hvala Ti za vekomaj.

V SPOMIN
22. aprila mineva eno leto, odkar nas 
je za vedno zapustil naš dragi mož, oče, tast, dedek, boter 
in brat

Jožef Mohorko
IZ PODLEHNIKA 25
Hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njegovem grobu, 
mu prinašate cvetje in sveče ter se ga spominjate.

Tvoji najdražji

Mali oglasi
STORITVE

Torek, 22. april
9:30 Ptuj, Mestno gledališče: predstava Mahmud, za šole in izven
17:00 Markovci, poročna dvorana občine: Županov sprejem za obrtnike, 

društva in vaške odbore
17:00 Podgorci, kulturna dvorana: Praznik vina Podgorci 2014, zbiranje vzor-

cev
19:00 Ormož, grad: literarni večer, pesnik David Bedrač
19:30 Ptuj, DomKULTure Muzikafe: potopisno predavanje Martina Helbinga o 

Iranu, društvo Potuj

Sreda, 23. april
11:45 Ptuj, Šolski center, dvorana za odrom: srečanje s pisateljem Bogdanom 

Novakom, avtorjem knjige o Ptuju Trte umirajo stoje, ob zaključku bralne 
skrinje

16:00 Ormož, knjižnica F. S. Meška: pravljična urica
16:00 Stojnci, športni park: nogometni turnir od cicibanov do starejših dečkov, 

ob 19.00 veterani
17:00 Ormož, grad: Noč knjige, multikulturne zgodbe, branje z udeleženka-

mi Bralnih ulic iz Središča, predstavitev knjige Kako je nastal slovenski 
narod Jerneja Kosija, predstavitev piscev ormoškega območja, do 22.00

17:00 Ptuj, OŠ Mladika: 55. območna revija mladinskih pevskih zborov Glas-
beni vrtiljak, JSKD 1. del

18:00 Stoperce, Dom krajanov: 18. redna skupščina Gasilske zveze Majšperk
19:00 Markovci, poročna dvorana občine: sprejem za krvodajalce
19:00 Ptuj, dominikanski samostan: literarni večer z Bogdanom Novakom, 

avtorjem uspešnice Trte umirajo stoje, zgodovinski roman o Ptuju, TD 
Hajdina

19:00 Ptuj, DomKULTure Muzikafe: Huda pokušnja, avtorski večer v družbi 
izbranih knjig in vin, pesnik, esejist, prevajalec ... Aleš Debeljak in vinarki 
Laura in Elizabet Bordon

19:00 Ptuj, gasilski dom: 19. redna skupščina Območne gasilske zveze Ptuj

Četrtek, 24. april
9:30 Ptuj, Mestno gledališče: predstava Palčica, za šole in izven
17:00 Ptuj, OŠ Mladika: 55. območna revija mladinskih pevskih zborov Glas-

beni vrtiljak, JSKD 1. del
18:00 Ormož, Bela dvorana grajske pristave: koncert učencev Glasbene šole 

Ormož
18:00 Ptuj, telovadnica OŠ Breg: Jaz, otrok sveta, prireditev ob dnevu šole
19:00 Ptuj, razstavišče knjižnice I. Potrča: svetovni dan knjige in avtorskih pra-

vic, domoznanski večer, gost Franjo Gnilšek, predstavitev idejnih rešitev 
za preureditev prostorov domoznanskega oddelka, med 9. in 17. uro 
knjižni sejem

19:00 Ptuj, Turnišče, prostori biotehniške šole: predstavitev društva za kreativni 
samorazvoj MED (O)srečevalnica, dnevi zdravilnih zelišč na Dugem 
otoku, ogled video dokumentarne reportaže, kahuna-havajska metoda 
razstrupljanja organizma

19:00 Središče ob Dravi, Pub Akcija: bralni večer Svetlana Makarovič: Mačja 
preja, Deseta hči

Petek, 25. april
13:00 Ptuj, trgovski center Qulandija: projekt Ekonomske gimnazije Ptuj Zdrav 

dan dijakov
17:30 Markovci, večnamenska dvorana: 15. občinski praznik,  Godba na 

pihala, prelet zmajarjev ZK Lastovka, osrednja slavnostna prireditev ob 
18.00, prosta zabava z ansambli Karavans, Yesterday in Sorodniki iz 
Bukovcevproslava

18:00 Ormož, MCO: Optimalno življenje z zakonom privlačnosti z Manco 
Rampre

19:00 Ormož, Dom kulture: občinska proslava ob državnem prazniku, dnevu 
upora proti okupatorju

20:00 Hajdina, kulturna dvorana: komedija Lolita s Katjo Markež
20:00 Ptuj, DomKULTure Muzikafe: koncert Anatomija srečanja, Ana Pandur, 

Vesna Zornik, Vito Marenče, srečanje treh elementov fl amenka (petje, 
ples, kitara)

22:00 Ormož, Unterhund: koncert Električni orgazem

Mestni kino Ptuj
Četrtek, 24. april: 19:00 Animateka po animateki, brezplačna projekcija kratkih 

animiranih fi lmov.
Petek, 25., sobota, 26., in nedelja, 27. april: 17:00 Zvončica in piratska vila; 

18:30 Neverjetni Spider man 2; 21:00 Ameriške prevare

Prireditvenik 
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DOM-STANOVANJE

4 km iz Ptuja damo v najem novo ve-
čje stanovanje (100 m2), popolnoma 
opremljeno, dodatno pokrito teraso, 
stanovanje je v 1. nadstropju in ima 
svoj vhod. Tel. 051 317 934.
VIR PRI ZADRU, oddam dvosobni 
apartma za 4 osebe, prosto do 18. 
7. in od 26. 7. do 3. 8. 2014. Tel. 
031 742 714.

DELO

VOZNIKA C-, E-kategorije zaposlim, 
špedicija EU, koda 95 in voznikova 
kartica. Zdravko Lamot, s. p., Ulica 
svobode 13, Miklavž. Tel. 02 629 62 
77.

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodo-
vino ter zelo kakovostne smrekove 
pelete, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Horvat – drva, Moškanjci 1 d. 
Tel. 051 667 170.

KMETIJSTVO

KUPIM traktor IMT, Zetor, Ursus ali 
podobno in vso kmetijsko mehaniza-
cijo. Telefon 041 923 197.
KUPIM traktor IMT, Ferguson, Zetor, 
Ursus, Deutz, Univerzal, Štore. Tel. 
031 851 485.

NEPREMIČNINE

BLIZU TERM in golf igrišča gradimo 
novo naselje vrstnih hiš v velikosti 
100 m2, vseljive bodo 2014. Ure-
dimo ugodno fi nanciranje. Grad-
beništvo Aleksander Lončarič, s. p., 
Skorba 36 a, 2288 Hajdina, tel. 041 
646 662.



da je v lokalu redkeje priso-
tna, ker živi drugje, a dobro 
ve in tudi sestri in mama so 
ji povedale, da jim je oče več-
krat rekel, da se nekoga boji, 
ker mu grozi. Tudi ona je de-
jala, da je bil oče prepričan, 
da mu je denar vzel Volge-
mut in da mu je on podtaknil 
požar, ob tem pa poudarila: 
»Tega človeka se vsi bojimo, 
vse nas ga je strah, podnevi 
in ponoči, zato spimo pri 
prižganih lučeh.« Sodišču pa 
je predložila premoženjsko-
pravni zahtevek za 100.000 
evrov odškodnine. Podobno 
je bilo tudi pričanje Marice 
Klinc, bivše žene pokojnega 
Franca Klinca, ki je sodnici 
pojasnila, kaj se je zgodilo 
v gostilni tedaj, ko je prišel 
Volgemut: »Prišel je v našo 
gostilno s plastenko vode 
Zala in tam ob šanku stal sko-
raj ves dan. Ker sem se bala 
za moža, sem šla k njemu in 

ga prosila, naj nas pusti pri 
miru in naj odide, a mi je de-
jal: 'Kaj to ni javni prostor?' 
Tudi meni je mož rekel, da 
je prepričan, da je požar za-
netil Volgemut.« Spomnila 
se je tudi telefonskega kli-
ca dan pred umorom, ki je 
moža Franca hudo razburil: 
»Ko se je takrat pogovarjal 
po telefonu, sem jasno sliša-
la, ko je sogovorniku dejal: 
'Ti si za mene navaden lopov, 
tat in baraba.' Povedal mi je, 
da je govoril z Volgemutom. 
Povem vam, da se tega člo-
veka zelo bojim, da se ga vsi 
bojimo, bojimo se tudi nje-
govega sina. Zaščitite nas!« 
Med drugim pa je sodnici 
namignila: »Kaj pa, če je Fri-
dauer tisti denar (šlo naj bi 
za 25.000 evrov) dal Volge-
mutu in je prišlo do spora 
zaradi tega? Čudim se, kam 
bi dal mož tako visok znesek, 
Fridauerju verjamem, da je 

denar res nekomu posodil, a 
kje je potem ta denar, nikjer 
ga ni? Veste, kljub razvezi sva 
v težkih časih z možem zna-
la potegniti skupaj, saj sva 
se po tihem še zmeraj imela 
rada. Zato mi je zelo hudo, 
da je umrl mučeniške smrti. 
Po mojem ni umrl zaradi de-
narja, ampak je šlo za neko 
maščevanje. Ko sem ga vide-
la mrtvega na tleh, sem takoj 
rekla, da ga je pokončal tisti 
policaj, saj je bil on edini člo-
vek, ki se ga je mož resnično 
bal, čeprav se je proti nam in 
drugim delal heroja. Ljudje, 
moje hčere in sorodniki, vsi 
se ga bojimo in trepetamo, 
kaj bo, če pride Volgemut iz 
zapora.« 

Ko jo je zagovornik ob-
toženega Matic Klemenčič 
vprašal, ali lahko obrazloži 
besede, s katerimi ji je mož 
rekel, da se boji Volgemuta, 
je dejala: »Rekel mi je: 'Totega 

Njihove izpovedi so bile 
naravnost pretresljive. Naj-
starejša hčerka umorjene-
ga očeta Franca Marinka 
Vnuk, rojena Klinc, je so-
dnici Biserki Rojic poveda-
la, da se spomni dneva pred 
očetovim umorom, ko je ob-
toženi Milan Volgemut cel 
dan stal pred točilnim pul-
tom s plastenko vode v roki 
in grozeče strmel. »Z mamico 
smo očeta rotile, naj ne hodi 
v lokal, da mu Volgemut ne bi 
naredil česa hudega, zato se 
je zadrževal le v delavnici,« je 
dejala Marinka. Spomnila se 
je tudi dogodka, ko je nekega 
dne iz očetove srajce zmanj-
kalo 150 evrov, za kar je oče 
obtožil Volgemuta. »Tudi ko 
se je zgodil požar ob našem 
lokalu, je ata dejal, da je tega 
kriv Volgemut. V strahu pred 
njim sem kriminalista, ki je 
prišel po požaru, prosila, naj 
rajši napiše, da je prišlo do 
samovžiga, pa mi je odvrnil, 
da ne sme, saj se vidi, da je bil 
požar podtaknjen.« Povedala 
je tudi, da je očetu približno 
14 dni pred smrtjo posodila 
3.500 evrov za nakup neke-
ga rabljenega stroja, za kar 
ima tudi račun, a ji denarja 
ni nikoli vrnil, ter da je od 
sestre Branke izvedela, da je 
ata med telefonskim pogo-
vorom sogovorniku zabrusil: 
»Ti si za mene navaden lopov 
in tat.« To naj bi slišala tudi 
mama, ki ji je povedala, da je 
to dejal Volgemutu. Povedala 
je tudi, da je po tem, ko je bil 
oče že umorjen in so poli-
cisti prišli odpečatit vrata v 
gostilno, opazila, da v vratih, 
skozi katera so očetovi prija-
telji hodili včasih v lokal, ni 
bilo kljuke, pa tudi zaklenje-
na niso bila. »Vedeli smo, da 
je oče imel navado, da je vsak 
večer glavna vrata v gostilno 
zaklenil z notranje strani, 
nato je odšel skozi druga 
vrata, ključe pa skril pod ci-
preso. A po umoru ključev 
nismo našli.« 

Ko jo je zagovornik obto-
ženega, odvetnik Matic Kle-
menčič, vprašal, ali je oče 
imel stališče do požara na 
dvorišču lokala, je ponovno 
dejala, da je za ta požar oče 
okrivil Volgemuta, prepri-
čan pa je bil, da je tudi požar 
v lovskem domu podtaknil 
Volgemut. Hči Marinka je so-
dnici Rojicevi predložila tudi 
premoženjskopravni zahte-
vek za odškodnino v višini 
200.000 evrov.

Je pred umorom 
Volgemut 
provociral?

Srednja Klinčeva hčerka 
Branka Klinc je sodnici 
povedala, da je oče dan pred 
umorom, okoli 10. ure, ko ga 
je nekdo poklical po telefo-
nu, nezadovoljno dejal: »Spet 
me toti jebe v glavo.«. Tudi 
mama naj bi slišala, da se je 
s klicateljem precej glasno 
pogovarjal. Na vprašanje, 
ali je oče kdaj koga obtožil, 
da mu je ukradel denar, je 
odvrnila, da razen Volgemu-
ta kraje denarja ni okrivil 
nikogar drugega. Na vpra-
šanje tožilke, kakšna je bila 
komunikacija med očetom 
in Volgemutom, je odvrnila: 
»Zelo čudna, saj je bil oče ves 
bled in prestrašen, Volgemut 
pa je bil takšen, kot da ne bi 
bilo nič.« Na vprašanje tožil-
ke, ali ji je Volgemut pove-
dal, zakaj je tedaj tako dolgo 
stal v lokalu, je pojasnila, da 
ga je to mama vprašala, pa 
ji je odvrnil: »Zato, da malo 
provociram.« Ko jo je tožilka 
vprašala, ali se spomni, koli-
kšen je bil dnevni izkupiček 
v lokalu, je dejala, da je bil, če 
je imel kakšno skupino, izku-
piček večji, sicer pa manjši, 
ni pa vedela, kolikšen. Na 
vprašanje obtoženčevega 
zagovornika Matica Klemen-
čiča, kdaj je Volgemut dejal 
materi, da je prišel provo-
cirat, pa je pojasnila, da je 
bilo to sredi delovnega časa, 
nato pa nadaljevala: »Oče se 
je Volgemuta res bal, sam je 
večkrat rekel, da se ga boji, 
včasih je bil zaradi tega ves 
bled. Večkrat mi je povedal, 
da mu je Volgemut ukradel 
denar in da je požar na dvo-
rišču lokala podtaknil Volge-
mut. Tudi mami je oče več-
krat rekel, naj se vsi pazimo 
Volgemuta,« je dejala hčerka 
Branka, preden je zapustila 
dvorano, pa je priglasila pre-
moženjskopravni zahtevek 
za povrnitev škode v višini 
150.000 evrov.

Tega človeka se 
vsi bojimo, tudi 
njegovega sina, 
zaščitite nas!

Posebej pretresljiva je bila 
izpoved Andreje Klinc, naj-
mlajše hčerke umorjenega 
gostilničarja Franca Klinca, 
ki je sodnici sicer pojasnila, 

Danes bo zjutraj v zahodnih 
krajih pretežno oblačno, dru-
god pa delno jasno z zmerno 
oblačnostjo in po nekaterih 
nižinah bo megla ali nizka 
oblačnost. Čez dan bo spre-
menljivo do pretežno oblač-
no. Predvsem popoldne bodo 
nastajale krajevne plohe in 
posamezne nevihte. Najnižje 
jutranje temperature bodo od 
4 do 10, na Primorskem do 
12, najvišje dnevne pa od 16 
do 22 stopinj C.

Obeti
V sredo in četrtek se bo na-

daljevalo spremenljivo oblač-
no vreme. Predvsem popoldne 
bodo nastajale krajevne plohe 
in posamezne nevihte.

Napoved vremena za Slovenijo

Foto: M. Ozmec

Čeprav je bil v spremstvu treh paznikov je imel obtoženi Milan Volgemut lisice na rokah in na no-
gah.

Ptuj � Pretresljive izpovedi hčera in bivše žene umorjenega 

»Tega človeka se vsi bojimo, 
zato spimo pri prižganih lučeh!«
V nadaljevanju glavne obravnave zoper obtoženega Milana Volgemuta, ki ga obtožnica bremeni umora ptujskega gostilni-
čarja Franca Klinca, so v sredo, 16. aprila, na Okrožnem sodišču na Ptuju pričale tudi vse tri Klinčeve hčerke in bivša žena 
Marica.

Rojstva: Mojca Ferk, Brunšvik 
26, Rače – deček Lan; Klemen-
tina Vidovič, Nova vas pri Ptuju 
58, Ptuj – deček Lian; Eva Ke-
lemina, Grabe 10, Središče ob 
Dravi – deček Jaka; Tanja Trste-
njak, Rakovci 41, Sv. Tomaž – 
deklica Maja; Katja Zagoranski, 
Skorba 36 k, Hajdina – deček 
Rok; Tanja Arklinič, Savci 32 a, 
Sv. Tomaž – deček Jurij; Ksenija 
Kampuš, Vrhloga 63, Slovenska 
Bistrica – deklica Maša; Karolina 
Šeruga, Podlehnik 5 f, Podlehnik 
– deklica Pia; Mateja Polajžer, 
Hektorovičeva ulica 2, Maribor 
– deček Gal, Daniela Kolednik, 
Gradišča 104, Cirkulane – deček 
Julian, Brigita Filip, Ivanjkovci 
72, Ivanjkovci – deček Nejc; Ani-
ta Hanžel, Bodislavci 37 a, Mala 
Nedelja – deklica Eva.
Umrli so: Anton Kodrič, Koči-
ce 8, roj. 1956 – umrl 3. aprila 
2014; Marija Dovečar, roj. Vilč-
nik, Strejaci 11, roj. 1927 – umr-
la 12. aprila 2014; Vladko Ribič, 
Dolena 18 c, roj. 1967 – umrl 
8. aprila 2014; Alojz Vekoslav 
Erhatič, Osluševci 41, roj. 1924 
– umrl 11. aprila 2014; Slavica 
Vaupotič, roj. Kovačič, Popovci 
15, roj. 1929 – umrla 14. aprila 
2014; Janez Popošek, Podvinci 1 
a, Ptuj, roj. 1941 – umrl 6. aprila 
2014; Ana Rozinger, roj. Cafuta, 
Spodnje Gruškovje 6, roj. 1931 – 
umrla 8. aprila 2014; Jakob Čuš, 
Ob Rogoznici 4, Ptuj, roj. 1933 
– umrl 11. aprila 2014; Marijan 
Knezoci, Betnavska cesta 69, 
Maribor, roj. 1937 – umrl 15. 
aprila 2014; Jožef Hercog, Bre-
zovec 41, roj. 1929 – umrl 17. 
aprila 2014.

Osebna kronika

človeka pusti pri miru, tega 
se je za bati, bom že jaz z njim 
zrihtal.'« Na vprašanje zago-
vornika, kdaj je bil obtoženi 
zadnjič v njihovem lokalu, 
pa je odvrnila: »Takrat, ko je 
celo dopoldne stal pri šanku, 
do 15. ure, potem je pogledal 
na uro in rekel: 'Tak, šihta je 
konec, zdaj pa grem.'« Ko ji je 
zagovornik obtoženega po-
jasnil, da so ugotovili, da na 
moževem telefonu od sep-
tembra do marca ni bilo niti 
enega klica z Volgemutovega 
mobitela, dan pred umorom 
je bil le klic s stacionarnega 
telefona iz omrežja 01, to je 
iz ljubljanskega območja, pa 
je Klinčeva nezadovoljno 
odvrnila: »No ja, če ne bo šel 
sedet Volgemut, bom šla pač 
jaz!« 

Več o tem in o zanimivih 
izjavah drugih prič pa v na-
slednji številki Štajerskega 
tednika.

M. Ozmec
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